
BU NASIL BİR ADALET?

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Gerçeklerden HABeRDAR olun

Hiç yüreğiniz 
yanmıyor mu?

Silivri Belediye Başkanı
Volkan Yılmaz, emekli-

lik hakkı kazanan belediye
personeliyle Eşref Efendi
Toplantı Salonunda bir araya
geldi. “Allah bizlere nasip
eder ve vatandaşlarımız da
takdir buyurursa bir dönem
daha Silivri’mize hizmet
etmeyi arzuluyoruz” diyen 
Volkan Yılmaz, “Tabii bu 
nasiptir ve kısmettir. Bir de
Silivri’de yaşayan hemşerile-
rimizin teveccühüdür” 
açıklamasını yaptı. I SAYFA 4

ç

Bir dönem daha
hizmet edeceğiz!

VakıfBank Kadın 
Voleybol Takı-
mı'nın ABD'li
smaçörü Ali
Frantti, sarı-
siyahlı ekipte
mümkün oldu-
ğunca maç ve
kupa kazanmak

istediğini 
söyledi.

SAYFA

14

CHP Avcılar Belediye Başkan aday adayı Ali Rıza
Değirmenci, Damga'ya konuştu. Avcılar'ı 15 yıl yö-

neten babası eski belediye başkanı Mustafa Değir-
menci için konuşan Ali Rıza Değirmenci,

“Tarlada izi olmayanın, harmanda
yüzü olmaz derler. Benim tarlada
izim var, harmanda yüzüm 
olacak. En büyük rakibim Avcı-
lar'ın efsane başkanı. Onu ge-
çeceğim. Bunu hedefliyorum.
Dolayısıyla işim çok daha zor”
ifadelerini kullandı. I SAYFA 16

Merve Dizdar, 76. Cannes
Film Festivali'nde 'En İyi Kadın

Oyuncu' ödülü alarak dikkatleri üze-
rine çekti. Ünlü oyuncu, iki yıl önce
Gürhan Altundaşar ile boşanmıştı.
Şimdi ise Merve Dizdar, kalbini yeni-
den aşka açtı. Dizdar'ın Cihan Ayger
ile olan arkadaşlıklarının zamanla
aşka dönüştüğü öğrenildi. I SAYFA 13

MKe Ankaragücü ile Çaykur Ri-
zespor'un 1-1 berabere kaldığı

karşılaşmanın ardından sahaya inen
MKe Ankaragücü Başkanı Faruk Koca,
mücadelenin hakemi Halil Umut Me-
ler’e saldırarak yumruk attı. Yaşanan
olayın ardından hastaneye kaldırılan
Halil Umut Meler, yapılan tetkiklerin

ardından ifade verdi. Meler, ifadesinin
alınmasının ardından saldırıya karışan
herkesten şikayetçi oldu. Faruk 
Koca'nın içerisinde bulunduğu 3 kişi,
savcılıkta alınan ifadelerin ardından tu-
tuklanarak cezaevine gönderildi. Yeşil
sahadaki bu çirkin saldırıya bütün ke-
simler çok sert tepki gösterdi. I SAYFA 15

BUYUK REZALET!BUYUK REZALET!BUYUK REZALET!BUYUK REZALET!BUYUK REZALET!BUYUK REZALET!

İstanbul Büyükşehir Belediye
Başkanı Ekrem İmamoğlu 

ve Memleket Partisi Genel Başkanı
Muharrem İnce, bir hafta içinde
ikinci kez bir araya geldi. Şişli'de 
düzenlenen İstanbul Sürdürülebilir
Kentsel Ulaşım Uygulama Planı
(SKUP) tanıtım toplantısının ardın-
dan gazetecilerin sorularını cevapla-

yan İmamoğlu, “Çok net istanbul'u
konuştuk. Kendisinin en güçlü 
seviyede İstanbul'a destek olacağını
tarafıma iletti. Ben de çok mutlu 
olduğumu söyledim. Bugün de; bu
görüşmenin bu anlamdaki detayla-
rını ve Sayın İnce'nin bu değerli dav-
ranışını Sayın Genel Başkanımızla
paylaşacağım" açıklamasını yaptı. 

ç Muharrem İnce ise görüşme-
nin ardından yaptığı açıkla-

mada, “İstanbul’da İmamoğlu’nu
destekleyeceğiz” dedi. Bu hafta CHP
lideri Özgür Özel’le de görüşeceğini
belirten İnce, “Diğer şehirleri Özel’le
konuşacağız” ifadelerini kullandı.
Gazetecilerin, verilen desteğin içeri-
ğini sorması üzerine İnce, “Bulacağız

formülünü” cevabını verdi. İnce 
görüşmeyle ilgili olarak, “Memleket
Partisi yetkiyi bana verdi Parti Mecli-
si’nde. Ben de görüşmeleri sürdürü-
yorum. Gerekli gördüğümde PM’yi
yeniden toplarım” dedi. İnce, “Akşe-
ner’le ne zaman görüşeceksiniz?” 
sorusuna da “Ondan da bu hafta
randevu isteyeceğim” cevabını verdi. 

ç

PARTİ MECLİSİ YETKİYİ BANA VERDİ
BEN DE GÖRÜŞMELERİ YAPIYORUM!

İstanbul Büyükşehir Belediye
Meclisi’nin aralık ayı ilk top-

lantısında söz alan Bakırköy Bele-
diye Meclis Üyesi Ak Partili Halit
Cebeci, Başkanlık Makamı'na ver-
diği soru önergesinde Ekrem İma-
moğlu'nun seçim vaatlerini hatılattı.
Ayamama deresi
ıslah çalışması,
kentsel dönüşüm,
prestij caddeleri
ve Ataköy/İkitelli
metro hattını
soran Cebeci, 
Vatandaşlarımıza
vermişolduğŭnuz
sözü tutacak 
mısınız?” diye
sordu. I SAYFA 4

ç

Verdiğiniz sözü
tutacak mısınız?

www.gazetedamga.com.tr
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CHP lideri Özgür Özel, So-
mali Cumhurbaşkanı'nın oğ-

lunun aracıyla çarparak ölümüne
neden olduğu moto kurye Yunus
Emre Göçer'in ailesini ziyaret etti.
Ziyaret sırasında konuşan Özel,
“Yunus Emre Göçer ile ilgili hiç 
yüreğiniz yanmıyor mu? Gündem

niye sadece Filis-
tin olsun? Gün-
den hem Filistin
olsun, Türkiye’de
de bir gündeminiz
Yunus Emre
Göçer olsun. 
Bu nasıl bir kamu
yönetimi? Bu
nasıl bir adalet?”
dedi. I SAYFA 7

ç

merve İZmİr

Bazaar Women Of The Year 
ilk kez Türkiye’de!

Orçun Ermİş

Bizim senemiz olsun

Sayfa 9Sayfa 4

Somali Cumhurbaşkanı
Hasan Şeyh Mahmud’un

oğlu Muhammed Hassan Şeyh
Mahmud’un çarptığı motokurye
Yunus Emre Göçer’in eşi Öznur
Göçer, “Yüreğimiz yanıyor. Adalet
istiyoruz” dedi. Kazanın ardından
İstanbul Valisi Davut Gül’ün kendi-
sini ziyaret ettiği söyleyen Göçer,

“Vali Bey bana
ne istediğimi
sorduğunda
Mahmud’u ke-
lepçeyle görmek
istediğimi söyle-
dim. Vali de
bana “Onu ke-
lepçeyle göre-
ceksiniz” dedi”
açıklamasını
yaptı. I SAYFA 8

ç

ç

ç

ç

ARTIK HÜR VE MÜSTAKİLİM!

İstifamı Meral 
Akşener istedi!

CHP ile iş birliğini savun-
duğu için partisi ile ters

düşen İBB İYİ Parti Grup Başkan-
vekili İbrahim Özkan, “Genel 
Başkan Meral Akşenerin talebi
doğrultusunda artık “Hür ve 
Müstakilim”, İBB İYİ Parti Grup
Başkan Vekilliği görevinden istifa
ediyorum” dedi. Ekrem İmamoğ-

lu'na yakınlığı ile
bilinen Özkan,
gazeteci İsmail
Saymaz'a yaptığı
açıklamada da
“İstifamı Meral
Akşener istedi.
Henüz bir karar
vermedim” ifa-
delerini kullandı.
I SAYFA 7

ç

KONUŞURKEN
YERE YIĞILDI!

Saadet Partisi Genel
Başkan Yardımcısı ve

Kocaeli Milletvekili Hasan Bit-
mez (53), TBMM Genel Ku-
rulu'nda kürsüde konuşma
yaptığı sırada fenalaşarak yere
düştü. Genel Kurul'da bulu-
nan doktor vekiller tarafından
kalp masajı yapılan Bitmez,
Bilkent Şehir Hastanesi'ne kal-
dırıldı. Bitmez'in durumunun
ciddiyetini koruduğu açıklandı.
Sağlık Bakanı Fahrettin Koca
ise “Ankara Bilkent Şehir Has-
tanesine getirilen vekilimiz, ive-
dilikle anjiyoya alındı. Anjio
sonrası kalp akciğer pompa-
sına alınarak yoğun bakıma
alındı” bilgisini verdi. I SAYFA 7
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EN GÜÇLÜ SEVİYEDE İSTANBUL'A 
DESTEK OLACAĞINI BANA İLETTİ

Sokak ortasında tartışan çifti görüp,
erkeğin kadına zarar vermemesi

adına uyarıda bulunduğu için 
bıçaklanan Mehmet İşçi, “Artık

kimseye yardım edemiyorum” dedi

MELER, SALDIRGANLARDAN ŞİKAYETÇİ OLDU

ANIL
BODUÇ

SöYleşI

EFSANE OLACAĞIM!

YENI BIR ASKA
YELKEN ACTI!
YENI BIR ASKA
YELKEN ACTI!
YENI BIR ASKA
YELKEN ACTI!
YENI BIR ASKA
YELKEN ACTI!
YENI BIR ASKA
YELKEN ACTI!
YENI BIR ASKA
YELKEN ACTI!
YENI BIR ASKA
YELKEN ACTI!

CHP’YE
INCE DESTEK!

İBB Başkanı Ekrem
İmamoğlu, Memleket
Partisi Genel Başkanı

Muharrem İnce ile 
bir araya geldi. 

Görüşmenin ardından
İmamoğlu, “Çok net 
İstanbul'u konuştuk.
Kendisinin en güçlü 

seviyede İstanbul'a des-
tek olacağını tarafıma
iletti” derken, Muhar-
rem İnce, 31 Mart yerel

seçimlerinde Ekrem
İmamoğlu'nu destekle-

yeceklerini açıkladı

ELİMİZİ TAŞIN ALTINA SOKACAĞIZ
Muharrem İnce, “Memleket Partisi’nin ittifaktan 
çıkarı ne olacak?” sorusunu, “AKP’ye belediyeleri
kaptırmamış olacağız. Bundan daha önemli bir
şey yok. 21 yıldır bu ülkeyi yöneten kötü bir ikti-
dar var. Bu iktidardan kurtarmış olacağız. Biz de
elimizi taşın altına sokacağız” şeklinde cevapladı. 

YÜREĞİMİZ 
YANIYOR!

Kocamustafapaşa'da Ataberk
Özcan ve sevgilisi Meltem Çağlar,

sokakta tartışırken, Mehmet İşçi de erke-
ğin kıza zarar vereceğini düşünerek yan-
larına gitti. İşçi'nin sözlü uyarısına önce
Meltem Çağlar, sonra Ataberk Özcan
tepki verdi. Kısa bir tartışmanın ardın-
dan iki sevgili, Ali Şir Nevai Sokağa
doğru ilerledi. İddiaya göre Mehmet
İşçi, şüphelilerin ardından yürümeye
devam etti. Çıkan arbedede çift birlikte
hareket ederek kesici bir aletle İşçi'ye sal-
dırdı. 5 yerinden bıçaklanan İşçi, “Artık
kimseye yardım edemiyorum çünkü aynı
şeyle de karşılaşabilirim” dedi. I SAYFA 9
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IYILIGIN GOZU
KOR OLSUN!

15 dakikada
400 bin lira!

Kağıthane'de mar-
ketin kapısını levye

ile kırarak içeri giren hırsız-
lar yaklaşık 400 bin lira de-
ğerinde ürün çalarak
kayıplara karıştı. Marketin
sahibi Hazar Ertürk yaşa-
nanları, “Hırsızlarla ara-
mızda 15-20 dakika gibi
bir zaman aralığı oldu. Biz
07.30'da iş yerimizi açıyo-
ruz, hırsızlar 06.55'te bu 
işi yapıyorlar. 15 dakika
içeride kaldılar,
kamera görün-
tüleri mevcut.
07.15'te çıkıyor-
lar 15 dakika
sonra ben geli-
yorum ama ye-
tişemiyorum”
dedi. I SAYFA 3

ç Hedefim kupa
kazanmak 



B öbrek hastalığıyla 4 yıldır müca-
dele eden ve diyalize giren 63 ya-
şındaki Zeynep Oğuz'a eşi

Muhittin Oğuz, sekiz yıldır böbrek hastası
olan ve iki senedir diyaliz alan Bulgar va-
tandaşı Iveta Marinova'ya ise annesi Pau-
lina böbreğini vermek istedi. Ancak,
başvuruları kan grubu uyuşmazlığı nede-
niyle gerçekleşmeyince çapraz vericili
nakil için başvuru yaptılar. Her iki hasta
için Bulgar vatandaşı Vensislav Venkov bir
şans oldu. Kan grupları uyumlu olduğu
için eşi Mariya Venkova böbreğini Vensis-
lav'a verecekti. Ancak çapraz nakille ilgili
doktorlar tarafından bilgilendirilen Vent-
sislav Venkov, eşinin böbreğini alabilecek
olmasına rağmen iki hastayı daha sağlı-
ğına kavuşturmayı tercih etti. 

Yeni hayatlarına ilk adım 

Bahçeşehir Üniversitesi Tıp Fakültesi
Genel Cerrahi Anabilim Dalı Üyesi Dr.
Soykan Barlas önderliğinde üç cerrah ile
eş zamanlı gerçekleşen ameliyatlarla Zey-
nep Oğuz'a Paulina Boyadzhieva'dan,
Vensislav Venkov'a Muhittin Oğuz'dan ve
Iveta Marinova'ya ise Mariya Venko-
va'dan alınan böbrekler başarıyla nakle-
dildi. Yaklaşık 10 saat süren çapraz nakil
operasyonuyla birbirlerine 'can' veren üç
aile tedavilerin tamamlanmasının ardın-
dan hastaneden taburcu olarak yeni ha-
yatlarına ilk adımlarını attı.

Çapraz nakil hayat kurtarıyor

Çok sayıda böbrek yetmezliği hastasının
büyük hayallerle organ nakli için başvur-
duğunu ve vericisiyle kan grubu uyumu
olmadığı durumlarda böbrek yetmezliği
hastaları için çapraz vericili nakillerin
hayat kurtarıcı olduğuna dikkat çeken Dr.
Soykan Barlas, şunları söyledi: “Yaklaşık
24 bine yakın böbrek nakli bekleyen hasta,
60 bine yakın da diyalize giren hasta var.
Maalesef ülkemizde beyin ölümü gerçek-
leşmiş kişilerden organ bağış oranı çok
düşük ve canlı vericili nakillerle hastaları
hayata bağlamaya çalışıyoruz.  Vericisi ile
kan grubu uyumu olmayan hastalar için
çapraz vericili nakiller halen en önemli se-
çenek. Çiftlerimiz arasında iki hastamızın
vericisiyle kan grubu uyumu olmadığı için
böbrek nakli olma şansları yoktu. Ancak
Bulgaristan'dan gelen Venkov çifti kendi

aralarında nakil olabilmelerine hiçbir
engel olmamasına rağmen kendi arzuları
ile başka hastalara da hayat vermeyi seç-
tiler. Sevdikleri için bu kadar büyük feda-
karlıkta bulunan vericilerimize, küçük
izlerle ameliyat olmaya olanak sağlayan
ve karın içine hiç girilmeden uygulandığı
için hasta güvenliğini en üst düzeye 
çıkaran yöntemle ameliyatlarını 
gerçekleştirdik."

Şifa Bulgaristan'dan geldi

Sağlığına kavuşmanın mutluluğunu ya-
şayan Zeynep Oğuz ise “Eşim kan uyuş-
mazlığı nedeniyle böbreğini veremedi.
Umutlarımın tükendiği yerde, Bulgaris-
tan'dan gelen aile sayesinde yeniden sağ-
lığıma kavuşacağım için çok mutlu
oldum. Diyalize girmeden sağlıklı yaşa-
yacak olmak hem de hiç gitmediğim gör-
mediğim bir yerden böyle biri sayesinde
şifa bulacağımı rüyamda görsem inan-
mazdım. Altı kişi birbirimize can olduk,
el ele verip yeniden hayata döndük" diye
konuştu. Muhittin Oğuz da naklin ardın-
dan sağlık durumlarının gayet iyi oldu-
ğunu, bir sıkıntı yaşamadıklarını söyledi.
Oğuz, “Eşimin sağlığına kavuşması için
böbreğimi vermek istedim. Kan uyuş-
mazlığı nedeniyle gerçekleşmeyince çok
üzüldüm. Kim diyebilirdi ki Bulgaris-
tan'dan bir kadın benim eşime böbrek ve-
recek, o hayata tekrardan tutunacak ya
da ben Bulgar birine böbreğimi verece-
ğim. Tarifi olmayan bir mutluluk ve şaş-
kınlık içindeyiz. Önce doktorumuza

sonrasında bizimle bu kader birliği yapıp
ameliyat olan hastalara çok teşekkür ede-
rim" dedi.

Artık kardeş gibi olduk 

Yıllardır böbrek rahatsızlığı çektiğini
ancak çapraz nakil sayesinde sağlığına
kavuştuğunu dile getiren Iveta Marinova,
çapraz naklin çok doğru bir karar oldu-
ğunu söyledi: “Diyaliz süreci çok yoru-
cuydu. İkiz çocuklarımla birlikte bu
süreci yönetmek benim için çok yıpratıcı
olmuştu. Annem beni bir anlamda ikinci
kez hayata getirmek için böbreğini ver-
mek istedi. Ancak uyuşmazlıklar yüzün-
den imkansızdı. Doktorumuz bize çapraz
nakilden bahsettiğinde yeniden umutlan-
dım. Burada birbirini tanımayan, aynı
dili bile konuşmayan insanlar olarak bir
araya gelerek birbirimize sağlıklı yaşam
sunduk. En çok da hiçbir sıkıntı olmama-
sına rağmen bizlerin nakil olabilmesi için
bu operasyona dahil olan Venkov çiftine
minnettarım." Ameliyat sonrası herhangi
bir sorun yaşamadığını belirten Marino-
va'nın annesi Paulina Boyadzhieva da
Türkiye'ye eskiden turist olarak gelip gez-
diğini, bundan sonra ise bu topraklarda
bir parçası olduğunu söyledi. Boyadz-
hieva, “Kızımın yeniden sağlığına kavuş-
masını ve burada yaşadığım tarifi
imkansız duyguları sadece mutluyum di-
yerek aktarmam yetersiz kalır. Bizler
zaten kardeş ülkenin vatandaşı sayılırdık
şimdi ise gerçek anlamda kardeş gibi
olduk" ifadelerini kullandı. DHA
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Göğüs ağrısı
kanser habercisi
olabilir!

DÜNYA genelinde birçok kişi, göğüs ağ-
rısı şikayetiyle doktora başvururken, bu
rahatsızlığın nedeni hakkında yanlış dü-

şüncelere kapılabiliyor. Bunların başında kalp krizi
gelirken, uzmanlar ise her göğüs ağrısının kalp kri-
ziyle ilgili olmadığını ve kansere işaret edebileceğine
dikkat çekiyor. Prof. Dr. Muhammet Reha Çelik
konuya dair, “Akciğer kanserinin en sık görülen be-
lirtisi inatçı öksürüktür. Ayrıca göğüs ağrısı, nefes
darlığı, ateş, ses kısıklığı, yüzde ve boyunda şişlik;
omuz, kol, sırt ve ağrısı, yutma güçlüğü, balgamda
kan görülmesi de akciğer kanserinin belirtilerinden-
dir. Akciğer kanseri hastalarının 4’te üçünde öksü-
rük ve zaman zaman buna eşlik eden kanlı balgam
semptomları görülebilir. Baş ve kemik ağrısı, yor-
gunluk ve halsizlik de akciğer kanserinin yayılma
belirtileri olabilir. Ancak, akciğer kanserinin her
zaman belirti göstermediği, bazen tesadüfen sapta-
nabileceği unutulmamalıdır” diye konuştu.

Sigara içenler için büyük risk

Akciğer kanserinin oluştuğu bölgeye göre farklı be-
lirtiler gösterebildiğinin altını çizen Göğüs Cerra-
hisi Uzmanı Prof. Dr. Muhammet Reha Çelik,
“Örneğin, akciğer kanseri ses tellerinin hareketlerini
sağlayan siniri etkileyerek ses kısıklığına yol açabilir
ve bu, akciğer kanserinin en erken belirtileri ara-
sında yer alıyor. Ses kısıklığınız iki hafta veya daha
uzun sürüyorsa tıbbi yardım almanız gerekiyor de-
mektir” şeklinde konuşarak akciğer kanserinin ne-
denlerini de şöyle sıraladı:“Akciğer kanserinin en
yaygın nedeni sigaradır. Ancak hayatında hiç sigara
içmemiş kişilerde de akciğer kanseri ortaya çıkabili-
yor. Öte yandan sigara, akciğer kanserinin en
büyük risk faktörüyken, vakaların yüzde 85’inden
fazlası sigaradan kaynaklanıyor. Araştırmalar, si-
gara içen kişilerin akciğer kanserine yakalanma ris-
kinin, hiç sigara içmeyen kişilere göre 30 kata kadar
daha fazla olduğunu gösteriyor.”

Yıllık tarama yapılması şart

Akciğer kanseri için yüksek risk taşıyanların düşük
doz bilgisayarlı tomografi ile yıllık akciğer kanseri
taraması yaptırması gerektiğinin altını çizen Göğüs
Cerrahisi Uzmanı Prof. Dr. Muhammet Reha
Çelik, “Akciğer kanseri taraması, genellikle 45 yaş
ve üzeri, uzun yıllardır yoğun sigara içen ve sağlık
durumu iyi olan kişilere öneriliyor.  Akciğer kanseri
belirti ve semptomları olan kişilerden bazı testler is-
teniyor. Gerekirse akciğer röntgeni veya bilgisayarlı
tomografi taraması da yapılıyor. Balgamlı öksürük
görüldüğünde ise balgam örneği alınarak laboratu-
varda incelenebiliyor. Tümör olduğu düşünülen bir
doku örneği, biyopsi adı verilen bir yöntemle araştı-
rılıyor. Sonuçlara göre tanı konuyor ve tedavi plan-
lanıyor. Göğüs cerrahisi tedavilerinde en güncel
gelişmeler ve minimal invaziv ameliyat tekniklerinin
kullanılması (videotorakoskopik ameliyatlar-
VATS), çok daha küçük kesi veya kesiler ile ameli-
yat yapılmasını ve hastanın ameliyat sonrasında
daha az ağrı ve yan etkiler ile daha hızlı iyileşmesini
sağlıyor” ifadelerini kullandı. DHA

Cilt kuruluğuna neden olan etkenlere dikkat çeken Dermatoloji Uzmanı Dr. Beyza Nur Deveci, “Soğuk hava bizzat cilt kuruluğunu
artırırken soğuktan korunmak için kullandığımız klima, kalorifer ve ısıtıcılar da ortamın nemini azalttığından derinin kurumasına
neden olur. Dış faktörlerle en çok temas eden yüzümüz, dudaklarımız ve ellerimiz en çok kuruyan vücut bölgelerimizdir” dedi

VM Medical Park Maltepe Has-
tanesi Dermatoloji (Cildiye) Uz-
manı Dr. Beyza Nur Deveci, cilt

kuruluğu hakkında açıklamalarda bu-
lundu. Cilt kuruluğunun tanımını yapan
Uzm. Dr. Deveci “Deri epidermis, dermis
ve subkutis olarak üç katmandan oluşur.
Derinin bariyer fonksiyonunu epidermisin
en dış tabakası olan stratum korneum sağ-
lar. Deri kuruluğu basit olarak stratum
korneumdaki su içeriğindeki azalma ola-
rak tanımlanır” diye konuştu.

Çevresel faktörler etkili olabilir 

Cilt kuruluğuna neden olan faktörlerden
bahseden Uzm. Dr. Deveci, “Bazı genetik
cilt hastalıkları (atopik dermatit, iktiyozis
gibi), çevresel faktörler (hava koşulları,
güneş, deriyi kurutan ürün kullanımı, sıcak
duş alınması, havuz gibi) ve derinin yaş-
lanması cilt kuruluğuna neden olan baş-
lıca faktörlerdir” şeklinde konuştu.

Kaşıntı görülebilir 

Cilt kuruluğunda görülebilecek belirtiler-
den bahseden Uzm. Dr. Deveci, “Deri çiz-
gilerinde belirginleşme, kepeklenme ve
kaşıntı en önemli belirtileridir. Daha ileri
durumlarda deride çatlaklar oluşur ve ağ-

rıya neden olabilir. Dış faktörlerle en çok
temas eden bölgeler olan yüzümüz, du-
daklarımız ve ellerimiz en çok kuruyan
bölgelerimizdir” dedi.

Soğuk hava kuruluğu artırabilir

Soğuk havalarının cilt kuruluğuna etkisi
olup olmadığı sorusunu yanıtlayan Uzm.
Dr. Deveci, “Soğuk hava bizzat deri kuru-
luğunu artırırken soğuktan korunmak için
kullandığımız klima, kalorifer ve ısıtıcılar
da ortamın nemini azalttığından derinin

kurumasına neden olur” açıklamasında bu-
lundu. Risk altında olan bireylere dikkat
çeken Uzm. Dr. Deveci, şu bilgileri paylaştı:
“Yenidoğanlar ve bebeklerin derileri daha
ince ve sebum miktarı az olduğundan kuru-
luk ve iritasyona daha yatkındır. Diğer yan-
dan yaşlanmayla birlikte deri incelir, sebum
üretimi ve terlemenin azalmasıyla birlikte
kuruluğa yatkınlık oluşur. Atopik dermatit,
iktiyosis, kseroderma pigmentosum gibi ge-
netik deri hastalıklarına sahip olanlar da cilt
kuruluğu için risk altındadır.”

Cilde iyi gelen öneriler

Uzm. Dr. Deveci, cilt kuruluğuna iyi gele-
cek unsurları ve tedavi yollarını şu şekilde
sıraladı:“Yüz, vücut ve eller uygun nem-
lendiricilerle düzenli
nemlendirilmelidir.Çok sıcak duş ve uzun
süreli duşlardan kaçınılmalıdır.Sabun ve
duş jeli kullanımı azaltılmalı, bunlar yerine
ph:5.5 olan syndet ve yıkama ürünleri ter-
cih edilmelidir.Kışın da güneşten korun-
maya özen gösterilmelidir.Soğuktan
korunmak için cildi tahriş etmeyen pa-
muklu kıyafet ve eldivenler tercih edilmeli-
dir.Bol su tüketimi ihmal edilmemelidir.”

İhmal etmeyin!

Deri kuruluğu ihmal edilirse deride çat-
lama sonucu bakteriyel deri enfeksiyonla-
rına yatkınlık oluşabileceğini söyleyen
Uzm. Dr. Deveci, “Deri kuruluğunun
ihmal edilmesi yara iyileşmesinde gecik-
meye neden olabilir. Kişilerde var olan deri
hastalıklarını tetikleyebilir. Kişide atopik
dermatit, psoriasis ve egzama gibi deri
hastalıkları varsa bunların oluşumunu te-
tikleyebilir. Deride çatlama sonucu bakte-
riyel enfeksiyonlara giriş kapısı
oluşturabilir. Cilt kuruluğu kendiliğinden
ve tedavisiz geçmez” dedi. DHA

Kalorifer cilt kuruluğu yapabilir

Göğüs ağrısının başta kalp ve akciğer
hastalıkları olmak üzere birçok sağlık
sorunundan kaynaklanabileceğini söy-
leyen Göğüs Cerrahisi Uzmanı Prof. Dr.
Muhammet Reha, Koroner kalp has-
talığı, miyokardit, aort diseksiyonu gibi
kardiyovasküler hastalıkların yanı sıra
akciğer kanseri gibi solunum yolu 
hastalıkları da göğüs ağrısına neden
olabilir” ifadelerini kullandı
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İstanbul'da çapraz
nakille 3 aile birden

sevindi. Böbrek
hastalığı nedeniyle

sıkıntılar çeken aileler,
mucizeye tanıklık
etme şansı buldu

Diğer hastalar
için diyalize
girdim 
Türkiye'de sağlık sektörünün daha
ileride olmasından dolayı tedavi için
İstanbul'a geldiğini belirten Vensislav
Venkov ise “Eşimin bana böbreğini
vermesinde herhangi bir sorun yoktu.
Ancak buradaki diğer hastaların
bizim dahil olmamız sayesinde
sağlıklarına kavuşacaklarını öğrendik
ve çapraz nakile dahil olduk. Hatta
bu süreçte üç ay diyalize girdim ve iki
ailenin ameliyat için uygun olmasını
bekledim. Muhittin Bey bana
böbreğini verdi. Eşim ise Iveta Mari-
nova'ya verdi. Şu an kendimi çok iyi
hissediyorum, herhangi bir sorun ile
karşılaşmadım" diye konuştu.
Mariya Venkova da üçlü çapraz
nakilin bir parçası olmanın diğer
hastalar için de umut olduğunu
bildikleri için büyük bir mutluluk ve
heyecan hissettiğini anlattı.
Venkova, “Eşimle bu kararı hiç
düşünmeden verdik. Hastalığın ne
kadar zor ve yıpratıcı olduğunun
farkındaydık. O insanların tek
umudu çapraz nakildi ve onların
sağlığına kavuşmasının bir parçası
olmak tarif edilemez bir mutluluk.
Artık bizler farklı şehirlerde ama
aynı canda yaşayacağız" dedi.

Sahnelerin yıldızı!
2023 yılının yurt içi ve yurt dışında en
çok konser veren isimlerinden Gökhan
Türkmen, son yayını Kiraz Çiçekleri ile

listelerde üst sıralarda gezinmeye devam ediyor.
Gerçek müzisyenin alanı sahnedir diyen Türkmen,
yakın zamanda 15. sanat yılı için hazırladığı şarkı-
ları sevenleri ile paylaşacak.  Türkmen, geçtiğimiz
günlerde DK Event'in organize ettiği Konya Selçuk
Kongre Merkezi'nde verdiği konserine hayranları-
nın büyük ilgisi vardı. Biletleri günler öncesinde

sonlanan konserde
Türkmen söylediği şar-
kılarla sevenlerinin kal-
bine ve ruhuna bir kez
daha dokundu.Gençle-
rin yoğun ilgi göster-
diği konserde
Türkmen, her şarkı-
sında kendisine eşlik
eden hayranlarını kır-
mayarak istedikleri şar-
kıları da seslendirdi.
HABER MERKEZİ 
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sultangazİ Uğur Mumcu Mahallesi K
Caddesi üzerinde bulunan bir iş yerinde
kaydedilen görüntüde, kapının yanındaki

sabit kanadın açık olduğunu düşünerek dışarıya çık-
mak isteyen kişi, cama çarptı. Çarpmanın şiddetiyle
cam kırıldı. Uğur Mumcu Mahallesi'nde kaydedilen
başka bir görüntüde ise siparişini teslim ettikten
sonra çalıştığı pizzacıya gelen kurye, motosikleti
park ettiği sırada dengesini kaybederek, motosikletle
beraber yere düştü. O sırada çarptığı bir başka mo-
tosiklet de yere düştü. DHA 

O lay, pazar günü saat 07.00 sırala-
rında Seyrantepe Mahallesi'nde
meydana geldi. İddiaya göre,

plakası öğrenilemeyen bir otomobille mar-
ketin önüne gelen iki kişi ellerindeki levye
ile marketin kapısını ve camlarını kırarak
içeriye girdi. Şüpheliler, marketten yaklaşık
400 bin lira değerinde ürün çalarak kaçtı.
Hırsızlık anları iş yerinin güvenlik kamera-
sına yansıdı. Görüntülerde, otomobille
marketin önüne gelen üç kişiden ikisinin
kapıyı kırarak içeri girdiği, bir kişinin ise
gözcülük yaptığı, ardından içeriye giren
şüphelilerin kasadaki paraları ve reyon-
daki ürünleri alarak, otomobile yükleyerek
kaçtığı anlar yer alıyor. 

Hırsızları elinden kaçırdı

Marketin sahibi Hazar Ertürk yaşanan-
ları, "Pazar sabah 06.50 sıralarında aynı
cadde üzerinde üç esnaf arkadaşımızda
da aynı olay oldu. Marketimizin levye ile
kapısını ve camlarını kırıp içerideki sigara
reyonlarımızı komple alıp, meyvelerimize
de zarar verdiler. Sakız reyonumuza zarar
verdiler, kasamızda belli bir miktar para-
mızı çaldılar. Hırsızlarla aramızda 15-20
dakika gibi bir zaman aralığı oldu. Biz
07.30'da iş yerimizi açıyoruz, hırsızlar
06.55'te bu işi yapıyorlar. 15 dakika içeride
kaldılar, kamera görüntüleri mevcut.
07.15'te çıkıyorlar 15 dakika sonra ben ge-
liyorum ama yetişemiyorum. Dükkana
geldiğimizde ilk önce bir şok yaşadık, re-
yonlarımız yoktu. Biraz afalladık ama
daha sonra direkt polisi aradık, olay yeri
inceleme geldi. Baktılar gittiler" dedi. Polis
kaçan hırsızları yakalamak için çalışma
başlattı. DHA

sultangazİ Eski
Edirne Asfaltı Cad-
desi'nde kapasitesi-

nin üzerinde yükle ilerleyen
kamyon trafiği tehlikeye
attı.Kamyon ilerlediği sırada,
çuvallar içinde bulunan, met-

relerce yükseklikteki malzeme-
ler alt geçide çarptı.  Sürücüler
kamyon şoförüne korna çala-
rak tepki gösterdi. O anlar, tra-
fikte seyir halindeki başka bir
sürücünün cep telefonu kame-
rasına yansıdı. DHA

Aşırı yük nedeniyle
Alt geçide çArptı!
Sultangazi'de, kapasitesinin üzerinde yük
taşıyan kamyon cep telefonu kamerasına
yansıdı. Kamyon ilerlediği sırada yük alt
geçide çarptı; trafikteki sürücüler tehlike atlattı

Olacak iş değil!

Kağıthane'de marketin kapısını levye ile kırarak içeri giren hırsızlar yaklaşık 400 bin lira değerinde ürün çalarak
kayıplara karıştı. Marketin sahibi Hazar Ertürk yaşananları, “Hırsızlarla aramızda 15-20 dakika gibi bir zaman
aralığı oldu. Biz 07.30'da iş yerimizi açıyoruz, hırsızlar 06.55'te bu işi yapıyorlar. 15 dakika içeride kaldılar, kamera
görüntüleri mevcut. 07.15'te çıkıyorlar 15 dakika sonra ben geliyorum ama yetişemiyorum” dedi

Sultangazi'de yaşanan görünmez kazalar
güvenlik kameralarına yansıdı. İş yerinden
çıkmak istediği sırada kapının açık
olduğunu sanan bir kişi, cama çarptı.
Bir kurye ise dengesini kaybederek 
motosikletle birlikte yere düştü

İstanbul Emniyet Müdürlüğü Terörle
Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri, İstih-
barat Şube Müdürlüğü ile koordineli ola-

rak, DHKP/C silahlı terör örgütü adına faaliyet
yürüten kişilerin tespit edilerek yakalanması için ça-
lışma başlattı. Yapılan çalışmaların ardından örgüt
ile bağlantılı oldukları tespit edilen şüphelilere yöne-
lik bu sabah saat 07.00'de İstanbul ve Tunceli'de 17
adrese eş zamanlı operasyon düzenlendi. Operas-
yonda 12 şüpheli yakalanarak gözaltına alındı. Şüp-
helilere ait adreslerde yapılan aramalarda 1 adet
kurusıkı tabanca, 2 adet 9.19 mm çapında tabanca,
27 adet fişek ve şüphelilere ait çok sayıda dijital ma-
teryal ele geçirildi.  DHA

DHKP-C operasyonu:
12 GÖZALTI
İstanbul merkezli 2 ilde DHKP-C
silahlı terör örgütüne yönelik op-
erasyon düzenlendi. Operasyonda 
12 kişi gözaltına alındı

Olay, Pazar günü saat 15.00 sıralarında
Büyükdere Mahallesi sahil yolunda mey-
dana geldi. İddiaya göre, trafikte tartışan

iki sürücü araçlarından inerek tartışmaya başladı.
Bu sırada içerisinde hasta olan ve hastaneye gitmeye
çalışan acil yardım ambulansı yolun ortasında park
eden araçlar nedeniyle ilerleyemedi. İki sürücü am-
bulansın siren çalmasına aldırış etmeden tartışmaya
devam etti. Sürücülere vatandaşlar ve ambulans şo-
förü tepki gösterdi. Gelen tepkiler üzerine sürücüler
araçlarına binerek olay yerinden uzaklaştı. Yolun
açılması üzerine ambulans şoförü de ambulansa bi-
nerek hastaneye doğru hareket etti.

Yine trafik
yine tartışma!
Sarıyer'de iki sürücü arasında yol verme nedeniyle
tartışma çıktı. Araçlarından inen iki sürücü,
içerisinde hasta olan ve siren çalan ambulansa
aldırış etmeden tartışmaya devam etti.
Vatandaşların araya girmesinin ardından
sürücüler araçlarına binerek yolu açtı

15 dakika gecikme 
400 bin liraya patladı!

Sen ne biçim
ağabeysin!

Olay, Kemalpaşa Ma-
hallesindeki 4 katlı
apartmanın giriş katın-

daki dairede 8 Aralık Cuma günü
akşam saatlerinde meydana geldi.
İddiaya göre 34 yaşındaki Fatih
Korur, 29 yaşındaki kardeşi Erdi
Korur'u eşyalarını kullanmaması
konusunda uyardı.Uyarılara rağ-
men eşyalarını kullandığını gören
ağabey kardeşiyle tartışmaya baş-
ladı.Tartışma giderek büyüdü ve
ağabey Fatih Korur mutfaktan al-
dığı bıçakla kardeşini boynundan
ve omuzundan bıçakladı. Erdi
Korur aldığı bıçak darbeleriyle
kanlar içerisinde yere yığıldı. 
O sırada evde olan aile üyeleri du-
rumu sağlık ve polis ekiplerine bil-
dirdi. Olay yerine gelen sağlık
ekipleri ağır yaralanan Erdi Ko-
rur'u ambulansla hastaneye kal-
dırdı.Bıçaklı saldırgan Fatih Korur,
Küçükçekmece Asayiş Büro Amir-
liği ekipleri tarafından gözaltına
alındı.Kardeşini bıçaklayan ağabey
cezaevine gönderilirken, yaralanan
kardeşin yoğun bakımdaki tedavisi
sürüyor.  DHA

Küçükçekmece'de eşyalarını izinsiz kullandığını iddia eden
ağabey, kardeşini boynundan ve sırtından bıçakladı. Bıçaklı
saldırgan polis ekipleri tarafından gözaltına alındı. Yaralanan
kardeşin yoğun bakımdaki tedavisinin sürdüğü öğrenildi

Avcılar'da kulübede 
bağlı olan American Bully
cinsi iki yaşındaki köpek,
iki kişi tarafından çalındı.

O anlar güvenlik
kamerasına yansıdı

Olay, 2 Aralık Cu-
martesi günü De-
nizköşkler

Mahallesi'nde meydana geldi.
Bahçede bulunan kulübede bağlı

olan köpek,  2 kişi tarafından ça-
lındı. Güvenlik kamerasına yansı-

yan görüntülerde, sokakta yürüyen
biri kapüşonlu iki kişi, köpeğin bağlı
bulunduğu kulübeye yaklaşıyor, bir
süre etrafta dolaşanlardan biri kulü-
bede bağlı olan köpeğin ipini çözerek
koşmaya başlıyor. Köpekte onlarla
birlikte koşarak uzaklaşıyor. 

Her gün bulundu mu sorusu var

Köpeğin çalınmasından yaklaşık 20
dakika sonra eve geldiğini belirten

Koray Aluç, “Köpeğimiz
dış görünümü ile ürkü-
tücü. Ancak, daha önce-
den huyunu-suyunu
tanıyor olabilirler. Nor-
malde başkasının ya-
nına gitmez. Ağır
olduğu için duvarın üs-
tüne taşıyamayınca,
ipini çözüp koşarak gö-
türüyorlar. Ben çalınma-
sından 20 dakika sonra geldim.
Araba ile gittikleri yöne doğru aradık
ancak bulamadık. Görenlerin söyledi-
ğine göre Avcılar metrobüs dura-
ğında görülüyor. Metrobüse
bindirmeye çalışıyorlar, binmiyor.
Onun üzerine serbest bırakıldığı söy-

lendi.  Avcılar'ın her yerini aradım.
Sokak sokak arıyoruz. Arkadaşlarıma,
çevreme herkese haber saldım. Be-
bekliğinden bu yana ben büyüttüm.
Üç kızım her gün onunla ilgilendi. Her
gün bulundu mu? diye soruyorlar"
dedi.  DHA

Kulübeye 
bağlı köpeği

çaldılar!

Tehlikeli inatlaşma!
Sultangazi TEM Otoyolu'nda seyir halindeki çöp toplama kamyonu ile minibüs
arasındaki yol verme inatlaşması cep telefonu kamerasına yansıdı

Olay, Pazartesi
günü TEM Oto-
yolu Sultangazi

mevkiinde meydana geldi.
İddiaya göre, seyir halin-
deki çöp toplama kamyonu
şoförü şerit değiştirmek is-
tedi. Yan şeritteki minibüs
sürücüsü ise yol vermek is-
temedi. İki sürücü arasında
dakikalarca sürecek inat-
laşma başladı.
Çöp kamyonu sürücüsü-

nün şeritler arasında ma-
nevra yapması, minibüs
sürücüsünün frene bas-
ması trafikteki diğer araç-
ları tehlikeye düşürdü.
Minibüs sürücüsü, çöp
toplama kamyonu şofö-
rüne uzun süre yol ver-
medi. Trafikte bir süre
devam eden inatlaşma,
başka bir sürücünün cep
telefonu kamerasına yan-
sıdı. DHA
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MEFRUŞAT MALZEMESİ SATIN ALINACAKTIR
EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ- SANCAKTEPE ŞEHİT PROF. DR. İLHAN 

VARANK SAĞLIK BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI

MEFRUŞAT MALZEMESİ ALIMI mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık
ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin
ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2023/1399736
1-İdarenin
a) Adı :EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ- SANCAKTEPE ŞEHİT 

PROF. DR. İLHAN VARANK SAĞLIK BAKANLIĞI 
BAKAN YARDIMCILIKLARI

b) Adresi :EMEK MAHALLESİ NAMIK KEMAL CAD. 54 SANCAKTEPE 
SANCAKTEPE/İSTANBUL

c) Telefon ve faks numarası :02166063300 -
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve 
e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :MEFRUŞAT MALZEMESİ ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı :48 KALEM-MEFRUŞAT MALZEMESİ ALIMIAyrıntılı bilgiye 

EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan idari 
şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :Şehit Prof. Dr. İlhan Varank Eğitim ve Araştırma Hastanesi , 
Emek Mahallesi Namık Kemal Caddesi No: 54 
Sancaktepe /İSTANBUL

ç) Süresi/teslim tarihi :Sözleşmeye müteakip verilen işe başlama yazısına (yazılı 
tebliğ, faks ya da telefon) istinaden 5 gün içinde işe 
başlanacak olup, hastanemiz Taşınır Kayıt Kontrol 
yetkilisinin siparişi üzerine peyderpey 5(beş) iş günü 
içerisinde hastane deposuna teslim edilecektir

d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalanmasını müteakip işe başlanacaktır
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati :08.01.2024 - 14:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri 
(e-tekliflerin açılacağı adres) :İSTANBUL SANCAKTEPE ŞEHİT PROF. DR. İLHAN 

VARANK EAH-TOPLANTI SALONU, EMEK MAH. NAMIK 
KEMAL CADDESİ NO :54 SANCAKTEPE İSTANBUL

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı unsurlara iliş-
kin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına (halka
arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. Tedarik edilecek malların numuneleri, katalogları, fotoğraflarına ilişkin bilgiler ile teknik
şartnameye cevapları ve açıklamaları:
a) İhale sonrasında idaremizce yapılan teklif değerlendirmesi sonucunda yeterlik belgelerin kontrolü ve
teyidinden sonra birinci ve ikinci avantajlı firmalardan 1  (bir) adet numune ve varsa  kataloglar  idare-
mizin yazılı talebine istinaden 3 iş günü içeresinde Hastanemiz Satınalma birimine  tutanakla teslim
edeceklerdir.
b)Numuneler bedelsiz olarak verilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin tamamında % 15 (yüzde
on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, e-imza
kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin 
e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çarpımı 
sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale
yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat 
vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 inci maddesine
göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de         Basın: (1948748)

Harper’s Bazaar dergisinin tüm
Dünyada kadınların gücüne güç
katmak için düzenlediği Women

Of The Year ödül töreni bu yıl ilk kez Tür-
kiye’de yapıldı. 

İlham kaynağı olan güçlü kadınların ba-
şarılarını kutlamak için bir araya gelinen
bu gecede, elbette en önemli soru şıklık ya-
rışında kimin en şık olduğuydu.

Stilleri ile en şıklar kategorisinde benim
ilk 3 listem;

Model Karolina Kurkova 

Vücuduna o kadar güzel oturan siyah

bir elbise tercih etmiş ki, elbise üzerinde
adeta su gibi akıyor. 

Ayrıca elbisenin etek detaylarındaki
geometrik desenli gold&gümüş geçişleri de
elbiseye ayrı bir hava katmış.

Saçı, makyajı ve tarzı ile yıldızlı 10
üzerinden on.

Sunucu Jülide Ateş

Giydiği Fidan Şimşek tasarımı mor elbi-
sesi, yerinde kullandığı takı tercihi ve saç
stili ile 10 üzerinden dokuz.

Dipnot: Saçı biraz daha özenli olsa idi
tam bir 10 üzerinden 10 olabilirdi.

Moda Tasarımcı Siren Ertan

Giydiği Gold barok desen elbise kendi-
sine çok yakışmış fakat kendisinde sevme-
diğim detaylardan birkaçına değinecek
olursam,  tercih ettiği büyük pırlanta küpe-
leri ve kullandığı siyah&beyaz&gold renk
kombinasyonlu yatay çizgilerden oluşan
çantası olurdu bu yüzden 10 üzerinden 8.

Ne yaptın sen Rita!

Rita Ora şaşırtmaya devam ediyor.

İngiliz Moda Ödülleri’nde giydiği özel
krom ile yapılan çivi omurga siluetli
plastik proteziyle, giydiği Primark
marka siyah sırtı açık elbiseyi gördü-
ğümde;

O güzelim elbiseye ne yaptın demekten
kendimi alıkoyamadım.

Bazı sosyal medya kullanıcılarından
geçer not alsada, benden geçer not ala-
mayan Rita’nın yapımı tam 3 saat süren
protezin içinde çok rahat olduğu gözler-
den kaçmıyor.

Geçen senede aynı moda ödüllerinde
deniz kızını andıran plastik makyajı ile
de adından sıkça söz ettiren Rita Ora 
anlaşılan farklı olmak adına baya bir
uğraş veriyor.

Umarım bir daha ki uğraşı daha şık
bir görüntü için elverişli olur.

Bazaar Women Of The Year 
ilk kez Türkiye’de!

İ stanbul Büyükşehir
Belediye Mecli-
si’nin aralık ayı ilk

toplantısında söz alan
Ak Partili Meclis
Üyesi Halit Cebeci,
İBB yönetimini eleş-
tirdi. İBB'nin, Aya-

mama Deresi ıslahı ve rekreasyon
alanlarının yapımı, Iṡtanbul, İncirli
ve Florya gibi prestij caddelerin
kaldırım ve yol düzenlemeleri, Ba-
kırköy Meydanı ve çevresi yenileme
çalısm̧aları, Ataköy/İkitelli metro
hattının bitirilmesi gibi pek çok
husus da sonlandırılmış bir icraatı-
nın bulunmadığını söyledi. Söz ko-
nusu durumla ilgili Bakırköy
Belediye Başkanı Bülent Kerimoğ-
lu’nun, İBB'nin tamamlaması gere-
ken yol çalışmalarını 4 yıldır
tamamlamadığı için artan trafiğe
dikkat çektiğini belirten Cebeci,
“CHP’li IḂB yönetimi Bakırköy
halkından almış oldugŭ destegĭn
karsı̧lıgı̆ vermesi gereken hizmeti
vermemisţir, verememisţir” eleştiri-
sinde bulundu. Cebeci, Bülent Ke-
rimoğlu'nun, “İBB bu sorunları
çözemediği için sokağa çıkamıyo-
rum” sözlerine de atıfta bulundu. 

Islah çalışması başladı mı?

Bakırköy’de yaşayan vatandaşların
bilgi sahibi olması adına İstanbul
Büyükşehir Belediye Başkanı tara-
fından cevaplandırılmasını istediği
ile 5 soru soran Cebeci, “Özellikle

Osmanlı döneminde, çevresindeki
bostanlar, bahçeler ve çiftlikler için
önemli bir su kaynagı̆ olan Aya-
mama Deresi rekreasyon
çalısm̧aları kapsamında atık sula-
rın ileri biyolojik arıtma sistemle-
rinde arıtılarak dereye verilmesiyle
derenin temizlenmesi ve böylece
dere ve çevresindeki canlı çesi̧tliligĭ
arttırılmış olmalıdır. Dere çevre-
sinde yasa̧yan Bakırköy halkının
kötü koku ve sivrisineklerden ra-
hatsızlıgı̆ hat safaya ulasm̧ış bu-
lunmaktadır. Bu minvalde
Ayamama deresi ıslah ve rekreas-
yon çalısm̧aları var mıdır? Varsa ne
durumdadır? Yoksa neden
basļamadınız? Bu konuda seçim
öncesi vatandasļarımıza vermiş
oldugŭnuz sözü tutacak mısınız?”
diye sordu. 

Caddeleri sordu

“Prestij caddeleri olarak da bilinen
İBB uhdesindeki Iṅcirli, Iṡtanbul,
Fisȩkhane, Florya gibi caddelerin
seçim kampanyanızda trafik dü-
zenlemesi yapılması, bakımı ona-
rımı, cadde esnafının ticaretini
kolaylasţırıcı kaldırım düzenlemesi
konularında Bakırköy halkına söz
vermisţiniz” hatorlatmasında bulu-
nan Cebeci, “Yapmaya çalısţıgı̆nız
bir takım çalısm̧alar boyunca maa-
lesef iki isç̧i arkadası̧mız da vefat
etmisţir. Gelinen nokta da özellikle
İncirli Caddesi ve Iṡtanbul Cad-
desi eskisinden daha fazla sorun

üretir hale gelmisţir. Bu sorunların
giderilmesi ile ilgili planlamış veya
yürütmekte oldugŭnuz bir çalısm̧a
var mıdır? Varsa nelerdir? Yoksa
neden bir çalısm̧a planlamadınız?
Bu konu hakkında
vatandasļarımıza vermiş
oldugŭnuz sözü tutmayı
düsü̧nüyor musunuz?” ifadelerini
kullandı. 

1 proje hayata geçirildi

Kentsel dönüşüm hakkında da
sortu soran ve cevap isteyen Halit
Cebeci, “Bakırköy ün en büyük
sorunlarından biri olan kentsel
dönüsü̧m ile ilgili IḂB isţiraki
olan KIṖTAŞmarifeti ile ilçemiz
sınırları içerisinde yalnızca 1
proje hayata geçirilmis,̧ rantı yük-
sek olan bu projeden basķa her-
hangi bir uygulama maalesef
yapılmamısţır. Gelir seviyesi
düsü̧k ve emekli nüfusun fazlaca
yasa̧dıgı̆ ilçemizde IḂB ve onun
isţiraki KIṖTAŞ eli ile özellikle bu
dezavantajlı kesimin evlerinin ye-
nilenmesi konusunda seçimlerden
önce vatandasļarımıza verdiğiniz
sözler kapsamında bu zamana
kadar yapmış oldugŭnuz hiçbir
çalısm̧a olmadıgı̆nı kamuoyu ta-
rafından takip ediyoruz. Bu bilgi-
ler ısı̧gı̆nda kentsel dönüsü̧m ile
ilgili yapmış oldugŭnuz bir
çalısm̧a var mıdır? Varsa nelerdir?
Yoksa neden yapmadınız?” 
ifadelerini kullandı. 

Moda Tasarımcısı

Merve İZMİR
ginnacouturetekstil@gmail.com
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İstanbul Büyükşehir Belediye
Meclisi’nin aralık ayı ilk toplan-
tısında söz alan Bakırköy Bele-

diye Meclis Üyesi Ak Partili Halit
Cebeci, Başkanlık Makamı'na

verdiği soru önergesinde Ekrem
İmamoğlu'nun seçim vaatlerini
hatılattı. Ayamama deresi ıslah

çalışması, kentsel dönüşüm,
prestij caddeleri ve Ataköy/İki-
telli metro hattını soran Cebeci,

“Vatandasļarımıza vermiş
olduğŭnuz sözü tutacak 

mısınız?” diye sordu

selvi 
sarıtaç

HABER

ELLE KAZI YAPSAYDINIZ 
DAHA FAZLA İLERLERDİ!
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu'na vaatle-
rini hatırlatan Cebeci, “Yine seçim vaat-
leriniz arasında bulunan Bakırköy
Özgürlük Meydanı projesi olduğu, bu
konuda yapılmış bir meydan düzenle-
mesi yarışması yapıldığı ve bir kazanı ol-
duğunu ifade etmiştiniz. Şu anda
Bakırköy meydanında sadece kaldırım
taşları sökülerek yerine yeni taşlar ko-
nulmaktadır. Bahse konu yarışma da bi-
rinci olan gerçekten bir proje var mıdır?
Varsa neden uygulanmamaktadır? Yoksa
bu yarışma neden yapılmıştır? Meydan
düzenlemesi ile ilgili vatandaşlarımıza
vereceğiniz bir bitiş tarihi var mıdır?
Varsa ne zamandır” dedi. “Bakırköy hal-

kına söz vermiş olduğunuz Ataköy İkitelli
metro hattının yapım çalışmalarına sü-
ratle devam ediyoruz demiş, hatta aynı
anda 10 metro şantiyesi çalışıyor şek-
linde afişler hazırlattırmış kamuoyu ile
paylaşmıştınız” diyen Cebeci, “Maalesef
Bakırköy halkının beklediği ulaşım kon-
forunu ve güvenliğini artıracak Ataköy
İkitelli metro hattında göreve geldiğiniz
5 yıla yakın bir zamanda sadece 500
metre ilerleme sağlayabildiniz. Elle ka-
zısı yapılsa daha fazla mesafe alınabile-
cek bir durum maalesef ortaya çıkmış
oldu. Gelinen bu noktada Bakırköy hal-
kına bitireceğinize söz verdiğiniz metro
çalışmaları ne aşamadadır?” diye sordu. 

Bir dönem daha hizmet edeceğiz!
Silivri Belediye Başkanı
Volkan Yılmaz, çalışma ha-
yatını tamamlayarak emek-

lilik hakkı kazanan belediye
personeliyle Eşref Efendi Toplantı Sa-
lonunda bir araya geldi. Hizmetlerin-
den dolayı emekli personellere
teşekkür eden Yılmaz, “Sizler çok
uzun yıllardır kamu görevi yapıp Siliv-
ri’de yaşayan insanlara birçok nok-
tada hizmet verdiniz. Öncelikle vermiş
olduğunuz bu hizmetlerden dolayı
şehrin Belediye Başkanı olarak vatan-
daşlarım adına sizlere teşekkür etmek
istiyorum. Biz bu şehrin hizmetiniz-
den dolayı sizlere teşekkür ederken,
bizden yana olan haklarımız var ise

hepsi helal olsun. Allah bizlere nasip
eder ve vatandaşlarımız da takdir bu-
yurursa bir dönem daha Silivri’mize
hizmet etmeyi arzuluyoruz. Tabii bu
nasiptir ve kısmettir. Bir de Silivri’de
yaşayan hemşerilerimizin teveccühü-
dür. Silivri Belediyesi olarak göreve
geldiğimiz ilk günden beri mesai arka-
daşlarımızın alınlarındaki ter kuruma-
dan hak ettikleri emeklerin karşılığı
olan ücretlerin, tazminatların, ikrami-
yelerin ve almayı hak ettikleri her
şeyin zamanında ve terleri kuruma-
dan önce ödenmesi gerektiğini ifade
ettik. Kısa bir zaman zarfında ilk ön-
celediğimiz mesai arkadaşlarımız
oldu ve personel ödemelerini öne çek-

tik. Biriken tazminatlar ve ikramiyeler
vardı. Bunların hepsini ikramiye ve
tazminatları maaşlarımızın içerisine
katarak tek seferde gününde ödedik”
dedi. HABER MERKEZİ



İ stanbul Sürdürülebilir Kentsel Ula-
şım Planı (SKUP), İstanbul Büyük-
şehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem

İmamoğlu’nun da katıldığı toplantıyla
kamuoyuna tanıtıldı. Harbiye’de bir
otelde düzenlenen SKUP toplantısında
sırasıyla; İBB Genel Sekreter Yardımcısı
Gürkan Akgün, GIZ International Servi-
ces İdari Müdürü Siegfried Leffler, Ulaş-
tırma ve Altyapı Bakanlığı AB ve Dış
İlişkiler Genel Müdürü Burak Aykan, Av-
rupa Birliği Türkiye Büyükelçisi Nikolaus
Meyer-Landrut ve İmamoğlu birer ko-
nuşma yaptı. Konunun paydaşlarıyla bir-
likte çıkılan uzun bir yolculuğun
duraklarından birinde olduklarını akta-
ran İmamoğlu, “Sürdürülebilir bir dün-
yanın ve geleceğimizin peşinde; adil,
yaratıcı ve yeşil bir İstanbul hedefimizi
gerçekleştirme yolculuğu 2020-24 İstan-
bul Büyükşehir Belediyesi Stratejik Planı
doğrultusunda hazırlanan Türkiye'nin ilk
sürdürülebilir kentsel ulaşım planı,
bugün sizlerle paylaşılacak” dedi.

Önemli bir sorumluluk

İstanbul’un bu anlamda büyük bir dönü-
şümün eşiğinde olduğuna vurgu yapan
İmamoğlu, “İstanbul'u geleceğe taşımak,
çok önemli bir sorumluluk. Tam da bu
yönüyle bu büyük dönüşüm projesinde
heyecan verici uygulamaları hayata geçi-
receğimiz ve sizlerle paylaşacağımız bir
noktaya geldiğimizi bütün hemşerile-
rimle, bütün ülkemizle ve tabii ki Avru-
pa'yla paylaşmak, bizim için de çok çok
anlamlı. Belediyemizce kente değer kat-
mak üzere planlanan ve hayata geçirilen
raylı sistem hatları, bisiklet ve yaya yol-
ları, Tarihi Yarımada gibi kentimizin ön
vitrini olan çok değerli bir bölgenin, bu
merkezi noktanın alanlarını araçlardan
arındırmak ve birçok planlanan ulaş-
tırma yatırımlarını, stratejik bir çerçeveyle
insanlarımızla buluşturmak, tam da işte

bugün paylaşacak olduğumuz ‘İstanbul
Sürdürülebilir Kentsel Ulaşım Planı’nın
zemini üzerine inşa edilmekte. Kısa adı
SKUP olan bu uygulama aşamasında,
eşitlikçi ve kapsayıcı yönetim tavrımız ile
yaşanabilir, dayanıklı ve karbonsuz bir
şehri İstanbullular ile birlikte yaratacak
ve pilot projelerimizle, Türkiye ve tüm
dünyaya örnek oluşturacak çalışmaları
ortaya koyacağız” dedi. 

Tembellik diye tarifliyorum

İstanbul’un nüfus olarak Avrupa’nın en
büyük şehri olduğunu belirten İma-
moğlu, “Dünyada insanların bir arada
olmayı ve yaşamayı tercih ettiği şehirler
arasında, en motive edici ve en önemli
merkezlerden birisinden bahsediyoruz.
Bu yönüyle İstanbullular, toplu taşımayı
sadece ekonomik nedenlerle seçmiyor
olacak. Bu önemli bir hedef. Hepimiz bi-
reysel araç kullanımını azaltmanın artık

vazgeçilmez bir ihtiyaç olduğunu far-
kında olacağız. Çünkü doğanın, şehrimi-
zin, dünyanın geleceğine bu şekilde katkı
sunduğumuzu, gerçek veriler üzerinden
insanlarımızla paylaşacağız. Bir mahalle-
den diğerine giderken, belki yürüyeceğiz,
belki de kilometre uzunluğunu ve güven-
liğini her geçen gün artırdığımız bisiklet
yollarını tercih edeceğiz. Bizim, kenti-
mizde insanlarımızla yarattığımız deği-
şim ve dönüşümlerde yaşadığımız en
önemli problemlerden birisi de var olan
bir kısım alışkanlıklardan vazgeçme yö-
nündeki insanlarımızın direnci. Bu di-
renci kırma noktasında ısrarlı olacağız.
Yeni ulaşım araçlarının -başta metro
olmak üzere- bisiklet ya da insanın yaya
olarak kat etmesi gereken alanlarda, bi-
reysel araç kullanımı noktasında -ki ben
onun adını tembellik diye tarifliyorum-
bundan vazgeçmesi yönünde cazibeli
alanları sunmak ve insanlarımızı bu

yönde teşvik etmek zorundayız” şeklinde
konuştu.  

Değerli bir vitrin

“Hemen kapısının önünde minibüs ara-
yan ya da hemen kapısının önünde bir
otobüs durağı arzulayan bir toplumu-
muz var” diyen İmamoğlu, “Bunu anla-
yabiliyorum. Ama artık İstanbul gibi bir
şehirde, farklı ulaşım araçları için
günde binlerce adım atacak sağlıklı bir
tasarımı bizim insanlarımıza sunmak ve
bunu kabul ettirmekle yükümlüyüz.
Aynı yöne giden iki İstanbullu, ortak bir
taşıtla hareket etmeyi alışkanlık haline
getirerek, aslında İstanbul'un geleceği
için çok küçük ama önemli bir adım at-
tığının da bilincinde olacak. İstanbul
SKUP, Türkiye'nin ilk sürdürülebilir
kentsel ulaşım planı olmasının yanı
sıra, bu yaklaşımın dünyada ilk defa bu
büyüklükte bir kentte de uygulanıyor ol-
ması bizim için değerli bir vitrin. Bu an-
lamda kapsayıcı ve şeffaf olmamız,
önemli bir ortamı gerektiriyor. Bu pla-
nın her adımında hem ilgili paydaşları-
mızın bilgi ve desteğine başvuracak
hem de vatandaşımızın ihtiyaçlarını öğ-
renmeye, bu ihtiyaçları karşılayacak
projeler üretmeye de azami çaba harca-
yacağız. Pek yakında Türkiye'de bugüne
kadar yapılmış en geniş çaplı ulaşım
anketlerinden birini yaparak, İstanbul-
luların evlerine misafir olacak ve birlikte
İstanbul'un sürdürülebilir yeşil, entegre
ve karbonsuz ulaşım projelerinde ihti-
yaçları saptayıp, yöntemlerimizi onların
talepleri doğrultusunda belirleyeceğiz.
Bu vesileyle, tüm sivil toplum kuruluş-
larımızı, özel sektörümüzün değerli ku-
rumlarını, iş birliğine ve sürdürülebilir
geleceğimize katkı yapmaya, böylesi
önemli bir projenin bir parçası olmaya
davet ediyorum” ifadelerini kullandı.
HABER MERKEZİ
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Ortak akıl masasına katkı sunan tüm
paydaşlara teşekkürlerini ileten Ekrem
İmamoğlu, “sürdürülebilir ulaşımda
gerçekleştireceğimiz bu büyük dönü-
şüm projesiyle, İstanbul'umuzun daya-
nıklı bir kent haline gelmesiyle ve
şehrin tüm zenginliğini daha uzun yıllar
gelecek nesillere kuşaktan kuşağa ak-
tarma yönünde atacağımız adımlarla,
aslında bu kentin geleceği hepimizin
elinde adil, ekonomik ve çevre dostu bir
ulaşımı önceleyen, geleceğini koruma
altına almaya kararlı yeni ulaşım yön-
temleri ile yeni yerlere daha güvenli ve
kolay gitmeyi hak eden, bu şehri tut-
kuyla seven kadın, çocuk, engelli, her-
kes bizim yol arkadaşımızdır. Onlarla

beraber düşüneceğiz, onlarla beraber
kararlar alacağız ve onlarla birlikte bu
şehrin geleceğini tasarlayıp, bu kentte
mutlu ve huzurlu yaşamaya devam ede-
ceğiz. Birlikte Türkiye'miz adına, şehri-
miz adına ve bütün avrupa adına
geleceğe yürüyoruz. Çünkü İstanbul'u
çok seviyoruz ve İstanbul, çok daha iyi
bir yaşamı hak ediyor. sözümüz, bu an-
lamda her zaman sözdür ve asla bu yol-
dan vazgeçmeyeceğiz. Yaşanabilir,
mutlu, huzurlu, keyifli ve insanlarını ön-
celeyen bir İstanbul için emin adımlarla
geleceğe yürüdüğümüzü buradan hem-
şehrilerimle paylaşmak istiyorum. Böy-
lesi bir programın içinde olmaktan
mutluluk duyuyorum” dedi. 

Öğretmen oldum ben!
Batman'da 2017'de teröristlerin saldırısı sonucu 22 yaşında şehit olan öğretmen Şenay Aybüke Yalçın'ın hayatını
ve öğretmenlik azmini beyazperdeye taşıyan 'Aybüke; Öğretmen Oldum Ben!' filmi, Sancaktepe'de gösterildi

SANCAKTEPE Recep Tayyip
Erdoğan Kongre Merkezi'nde
gerçekleşen galaya izleyiciler

yoğun ilgi gösterdi. Filmi izlemeye gelen-
ler arasında İstanbul Vali Yardımcısı Dr.
Hasan Hüseyin Can, Sancaktepe Kay-
makamı Ahmet Karakaya, Sancaktepe
Belediye Başkanı Şeyma Döğücü, şehit
öğretmen Aybüke Yalçın'ın babası Sadık
Yalçın, öğretmenler ve çok sayıda öğrenci
katıldı. Filmi gösteriminin yapıldığı San-
caktepe Sahnesi'nin girişine anı defteri
konuldu. Film izlemeye gelenler o anı
defterine Aybüke Yalçın'a yönelik duygu
ve düşüncelerini yazdı. Gösterimden
önce Sancaktepe Belediye Başkanı
Şeyma Döğücü, Aybüke Yalçın'ın babası
Sadık Yalçın'a o anı defterini ve belediye
bünyesinde ders veren öğretmenlerin
bağlamasını hediye etti. Aynı zamanda
sahnede Aybüke Yalçın köşesi oluştu-
ruldu. Filmden önce öğrenciler, 'Hep var
olacaksınız öğretmenim' ve Aybüke olup
Erenler yetiştieceğiz' pankartı açtı.

Hem hüzün hem gurur

Sancaktepe Belediye Başkanı Şeyma Dö-
ğücü, "Bu akşam hem hüzünlüyüz hem
de gururluyuz. Şehit öğretmen Aybüke
kızımızı anmak adına yapılan filmi izle-
yeceğiz. Öğretmenler Günü'nde öğret-

menlerimize ve öğrencilerimize bu filmi
izleteceğimize dair söz vermiştik. Bine
yakın öğretmen ve öğrencilerimizle Ay-
büke kızımızı bir kez daha anacağız.
Onun hayatını, fedakarlıklarını anlayaca-
ğız. Filmi büyük bir duygu seli içerisinde
izleyeceğiz. Aybüke'nin babası, akrabaları

burada bizi kırmayıp geldiler. Her şehit
ailesine gittiğimde çok acılı olduklarını,
unutamadıklarını görüyorum ancak gu-
rurlular da. Devletimizin şehitlerimize
sarılışını, sahip çıkışını yakından gören,
uygulayan bir yönetici olarak çok gurur-
luyum. Onlar vatanımız için canını feda

ettiler bizler de her birine sahip çıkmak,
unutmamak, unutturmamak için filmle-
rin, kitapların, türkülerin çok önemli ol-
duğunu düşünüyoruz" dedi. 

Hayaller yerle bir oldu

Şehit öğretmen Aybüke Yalçın'ın babası
Sadık Yalçın ise "Çocuğumuzu 6 yıl önce
bir terör saldırısında kaybettik. Ülke-
mizde 200'e yakın şehit öğretmen var.
Film onları temsil ediyor. Bütün öğret-
menlerimizin ne zorluklarla nasıl feda-
karlıklarla var olmaya çalıştıklarının bir
göstergesidir. Bir yönüyle de terörün acı
yanının gösterilmesi, ülkenin sahipsiz ol-
madığının işlenmesi filmden çıkarılması
gereken önemli mesajlardan biridir. Te-
röre yardım edenler, destek çıkanlar her-
halde bu ülkenin sahipsiz olmadığının
farkındadır. Şehit olan öğretmenlerimizin
aileleri olarak bizlerin hayalleri vardı.
Maalesef bir saldırı sonucunda bu hayal-
ler yerle bir oldu. Tabi bu da toplumda
farklı düşüncelere, çöküntülere neden
oluyor. Mümkün olduğu kadar üzülme-
meye ve ayakta durmaya çalışıyoruz ki
bunlar bizim acı içinde olduğumuzu san-
masınlar. Türk milleti her zaman bulun-
duğu coğrafyada kuvvetlidir, kuvvetli
olmaya devam edecektir" diye 
konuştu. DHA

İsTanBul Büyük-
şehir Belediyesi
(İBB) Meclisi ara-

lık ayı meclisinde, Tuzla
Beldiye Başkan Yardımcısı
aK Partili Tülay Kalav’ın
kadın hakları günü nede-
niyle yaptığı gündem dışı
konuşma cHP’lilerin tep-
kisine neden oldu. Kalav,
kadın hakları günü nede-
niyle bir konuşma yaptı.
2002’de kadınlar için yeni
bir dönemin başladığını
belirten Kalav, ülkemiz-
deki kadın temsilin cum-
hurbaşkanı Erdoğan’la
birlikte başladığını söyle-
yerek, rakamlarla partiler-
deki kadın temsiliyetinden
bahsetti. Kalav, “Partimizin dik duruşu nedeniyle
sayıları bir nebzede olsada seçilmiş cHP’li kadın-
ların sayın cumhurbaşkanımıza şükran borcu ol-
duğu kanaatindeyim. Bu arada İBB Meclisi’nde
kadın sayımızın fazlalığı, her birimizin etkin görev-
lerde bulunduğunu aynı zamanda tek kadın bele-
diye başkanın da aK Partili olduğunu hatırlatırım”
dedi. 

Teşekkür borcumuz yok

İBB Başkanvekili cHP'li Ülkü sakalar, ülkemizde
kadınlara seçme ve seçilme hakkını verenin Mus-
tafa Kemal atatürk olduğunu ifade ederek, “Türk
kadının başka bir lidere sayın cumhurbaşkanına
bir teşekkür borcu olmadığı gibi Tülay hanıma
şunu hatırlatmak istiyorum: sayın cumhurbaşkanı
2014’te, ‘Kadın ve erkeğin yan yana getirmesi fıt-
rata ters’ dedi. Kadınla erkeği aynı konuma getir-
meyen, İstanbul sözleşmesini tek taraflı fesih eden
cumhurbaşkanına teşekkür borcumuz yok” 
ifadelerini kullandı. 

Erdoğan'a 
teşekkür edin!

SÖZÜMÜZ SÖZDÜR!

BU DIRENCI 
KIRACAGIZ
BU DIRENCI 
KIRACAGIZ
BU DIRENCI 
KIRACAGIZ
BU DIRENCI 
KIRACAGIZ
BU DIRENCI 
KIRACAGIZ
BU DIRENCI 
KIRACAGIZ
İBB ve Avrupa Birliği tarafından hayata geçiri-
len ‘İstanbul Sürdürülebilir Kentsel Ulaşım
Planı’ (SKUP), kamuoyuna tanıtıldı. Tanıtım
toplantısında konuşan İBB Başkanı Ekrem
İmamoğlu, “Bir mahalleden diğerine giderken,
belki yürüyeceğiz, belki de bisiklet yollarını ter-
cih edeceğiz. Değişim ve dönüşümlerde yaşadı-
ğımız en önemli problemlerden birisi de var
olan bir kısım alışkanlıklardan vazgeçme yö-
nündeki insanlarımızın direnci. Bu direnci
kırma noktasında ısrarlı olacağız” dedi. 

Bağcılar Belediyesi deprem bölgesine des-
teğini her alanda sürdürüyor. Bu kapsamda
çocuklar da unutulmadı. Bağcılar Beledi-

yesi’nin Engel Tanıma-m’ tiyatro ekibi depremzede ço-
cukların yüzünü güldürebilmek için ‘Bil- Bağ ile
Güvendeyiz’ adlı tiyatro oyununu Malatya’nın Battal-
gazi ilçesinde sergiledi. İki gün boyunca süren etkinlik
2 seans şeklinde gerçekleştirildi. Engelli oyuncuların
yer aldığı 3 kişilik tiyatro oyunu ile birlikte engellilerin
toplumsal hayatın her alanında aktif olabileceği akta-
rıldı. Deprem bölgesindeki vatandaşların yanlarında
olmaya devam edeceklerini söyleyen Bağcılar Bele-
diye Başkanı abdullah Özdemir, “Çocukların yüzünü
güldürmek adına organizasyonlarımıza devam ediyo-
ruz. Düzenlediğimiz etkinliklerle çocuklarımızın bir
nebze de olsa acılarından uzaklaşmalarını amaçlıyo-
ruz” dedi. HaBEr MErKEZİ

Çocuklara ücretsiz
tiyatro oyunu
Bağcılar Belediyesi ve Battalgazi
Belediyesi iş birliğiyle depremzede
çocuklara ücretsiz tiyatro oyunu
düzenlendi. İlkokul öğrencilerine
yönelik gerçekleştirilen etkinlik
büyük ilgi gördü
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Tekirdağ Bölge Temsilcisi
İrfan DEMİR

kayseri Büyükşehir Beledi-
yesince uygulanan Erciyes
Master Planı kapsamında

uluslararası standartlarda turizm mer-
kezi haline gelen, suni karlama üniteleri-
nin bulunduğu Erciyes, her yıl yurt
içinden ve dışından milyonlarca turisti
ağırlıyor. Kayak sezonu boyunca misa-
firlerine keyifli anlar yaşatan Erciyes,
bünyesindeki otellerde yılbaşı gecesinde
ziyaretçilerine canlı müzik, palyaço gös-
terisi ve yeteri kar olması halinde gece
kayağı gibi farklı etkinlikler sunacak.
Kayak sezonunun henüz başlamadığı
Erciyes'te otellerin yılbaşı hazırlıkları sü-
rüyor. Kayseri Erciyes AŞ Genel Mü-
dürü Zafer Akşehirlioğlu, AA
muhabirine, Erciyes'e taleplerin oldukça
iyi olduğunu söyledi. Taleplerin kar yağı-
şıyla daha da artacağına dikkati çeken
Akşehirlioğlu, şunları kaydetti:"Otelleri-
miz yılbaşı öncesi rezervasyonlarını aldı.
Dağ genelinde 20 otelimiz, 3 binin üze-
rinde yatak kapasitemiz var. Otelcileri-
mizle görüştüğümüzde hepsi gayet
memnun. Her kar yağışından sonra re-
zervasyonların sayısı biraz daha artıyor.
Şu anda otellerimiz yılbaşı için yüzde
90'ın üzerinde doluluk oranına ulaştı.
Geçen yıllarda pandemi ve savaş gibi
olumsuzluklar rezervasyonları etkile-
mişti. Bu sene herhangi bir sorun olma-
yacağını umut ediyoruz. İnsanlar kayak
yapmayı özledi."

Ruslar rağbet gösteriyor 

Akşehirlioğlu, önceki sezonlarda Rusya,
Ukrayna ve Polonya'dan charter seferle-

riyle turistlerin geldiği Erciyes'e bu yıl
Çekya'dan da turistlerin geleceğini dile
getirdi. Charter seferlerinin dışında arka-
daş, aile ve bireysel olarak turistlerin de
Erciyes'e geldiğini vurgulayan Akşehirli-
oğlu, "Sezonun tamamında 100'ün üze-
rinde ülkeden misafir ağırlıyoruz. Yine
yılbaşında da buraya ciddi bir teveccüh
olacaktır. Oteller özel programlar ayarlı-
yor. Biz de gece kayağı yaptırıyoruz,
özellikle yılbaşında. Gelen misafirlerimiz
keyifli bir yılbaşı gecesi geçirecek. Onlara
ikramlarımız olacak. Bütün kayaksever-

leri yılbaşında Erciyes'e davet ediyoruz."
diye konuştu. Erciyes'te hizmet veren bir
otelin satış ve pazarlama müdürü Ufuk
Şavk da otellerindeki 159 odada misafir
edecekleri turistlere yılbaşında farklı et-
kinlikler sunacaklarını söyledi. Rezervas-
yonlardan memnun olduklarını, yılbaşı
yaklaştıkça doluluk oranının daha da ar-
tacağını belirten Şavk, şunları kaydetti:
"Doluluk oranından gayet memnunuz.
Ağırlıklı olarak Polonya, Çekya ve Rusya
gibi ülkelerden misafirlerimiz olacak.
Onun haricinde tabii iç pazardan vatan-

daşlarımız da gelecek. Yılbaşında çocuk-
lar için palyaço ve Noel Baba gösterisiyle
başlıyoruz. Ayrıca bir çocuk büfesi ola-
cak. Bunun haricinde yemekli yılbaşı ga-
lası var, canlı müzik olacak. Daha sonra
havai fişekle yıla girmiş olacağız." Kayak
merkezindeki bir otelin yetkilisi Mustafa
Düzçekiç ise müşterilerinin yüzde 60'ının
yabancı olduğunu dile getirerek, "Oteli-
mizdeki doluluk yüzde 95'lere ulaştı. Ta-
lepler gayet iyi. Yılbaşı yoğun geçiyor.
Yurt içinden ve dışından misafirleri ağı-
layacağız." açıklamasında bulundu. AA

Kış turizmi için hareketlilik

İ ktidarın Aralık 2021 tarihin-
den itibaren 1,5 yıl süre bo-
yunca uyguladığı ve Haziran

2023 yılından sonra rafa kaldır-
dığı ekonomi modeli vatandaşın
parasını pula çevirdi. Geçim der-
dine düşen halk, borca sarıldı.
Mayıs ayındaki seçimlerden
sonra 'rasyonel' politikalara
dönüş çerçevesinde düşük faiz
politikasını terk ederek faiz artı-
şına başlayan AKP iktidarının
vergi artışlarıyla sarsıldı.Bankacı-
lık Düzenleme ve Denetleme Ku-
rumu (BDDK) tarafından
yayımlanan verilere göre, vatan-
daş son bir yılda adeta bankalara
hücum etti.

Nereden nereye!

2 Aralık 2022'de tüketici kredileri
ve bireysel kredi kartları harcama-
larının toplam tutarı 1 trilyon 433
milyar lira seviyesindeydi. Vatan-
daşın bankalara olan borcunun
dağılımına bakıldığında 1 trilyon
29 milyar liralık kredi borcunun
356 milyar lirası konut, 41 milyar
lirası taşıt, 632 milyar lirası ise ih-
tiyaç kredisinden oluşuyordu. Bi-
reysel kredi kartı harcamalarının

miktarı ise 403 milyar liraydı.

Gelinen nokta kötü!

BDDK verilerine göre, 1 Aralık
2023 itibariyle tüketici kredileri ve
bireysel kredi kartları harcamala-
rının toplam tutarı 2 trilyon 556
milyar lira seviyesinde. Vatanda-
şın bankalara olan borcunun da-
ğılımına bakıldığında 1 trilyon
477 milyar liralık kredi borcunun
440 milyar lirası konut, 91 milyar
lirası taşıt, 945 milyar lirası ise ih-
tiyaç kredisinden oluşuyor. Birey-
sel kredi kartı harcamalarının
miktarı ise 1 trilyon 79 milyar lira.

Manzara nasıl değişti?

Son bir yılda vatandaşın banka-
larla ilişkileri şu şekilde
gelişti:“Toplam borç tutarında
(tüketici kredileri ve bireysel kredi
kartları harcamaları) yüzde 78.37
artış oldu. Konut kredisi bor-
cunda yüzde 23.60 artış oldu.
Taşıt kredisi borcunda yüzde
121.95 artış oldu.İhtiyaç kredisi
borcunda yüzde 49.53 artış oldu.
Bireysel kredi kartı harcamala-
rında yüzde 167.74 artış oldu.”
HABER MERKEZİ

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) 2023
Ekim’e ilişkin İnşaat Maliyet Endeksini
açıkladı. Buna göre, inşaat maliyet en-

deksi, 2023 yılı Ekim ayında bir önceki aya göre
yüzde 2,20 arttı, bir önceki yılın aynı ayına göre
yüzde 65,93 arttı. Bir önceki aya göre malzeme en-
deksi yüzde 2,43 arttı, işçilik endeksi yüzde 1,67
arttı. Ayrıca bir önceki yılın aynı ayına göre mal-
zeme endeksi yüzde 52,00 arttı, işçilik endeksi
yüzde 113,47 arttı.

Veriler ortada

Bina inşaatı maliyet endeksi, bir önceki aya göre
yüzde 2,45 arttı, bir önceki yılın aynı ayına göre
yüzde 65,02 arttı. Bir önceki aya göre malzeme en-
deksi yüzde 2,82 arttı, işçilik endeksi yüzde 1,61
arttı. Ayrıca bir önceki yılın aynı ayına göre mal-
zeme endeksi yüzde 50,28 arttı, işçilik endeksi
yüzde 113,31 arttı. Bina dışı yapılar için inşaat ma-
liyet endeksi, bir önceki aya göre yüzde 1,43 arttı,
bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde 68,88 arttı.
Bir önceki aya göre malzeme endeksi yüzde 1,28
arttı, işçilik endeksi yüzde 1,85 arttı. Ayrıca bir ön-
ceki yılın aynı ayına göre malzeme endeksi yüzde
57,30 arttı, işçilik endeksi yüzde 114,04 arttı. AA

Bu durumdakiler için kadınlarda en az 58 er-
keklerde ise 60 yaşını doldurma şartı aranıyor.
9 Eylül 1999’de işe başlayıp bir gün ile emekli-

liği kaçıranlar var. Bu söz konusu ikinci EYT mağduriye-
tini gidermek için Demokrat Parti İzmir Milletvekilleri
Salih Uzun ve Haydar Altıntaş ile İstanbul Milletvekili
Cemal Enginyurt tarafından kanun teklifi hazırlandı.
TBMM Başkanlığı’na sunulan teklifin gerekçesinde 8
Eylül 1999 öncesi işe girenler için yaş şartının kaldırıldığı
ve mağduriyetin kısmen giderildiği ifade edilerek “Ancak
bu tarihten sonra işe başlayanlar için yine 58-60 yaş ve
7.000 prim günü aranmaktadır. Bu durumdakiler için
1999-2008 arasındaki dönemde kademeli geçiş uygulan-
malıdır. Kadınlarda 43, erkeklerde ise 45 yaşından başla-
yarak her yıl için birer yıl artırılarak ve prim günü de
6.250 ile 7.000 arasında kademelendirilmelidir” denildi.

Mağduriyet kısmen giderildi

8 Eylül 1999’da yürürlüğe giren yasa EYT sorununu
ortaya çıkarmıştı.  Daha önce kadınlarda 20, erkeklerde
25 yıl çalışan ve 5.000 gün prim ödeyen emekli olabilir-
ken, bu yasa ile 8 Eylül 1999 sonrası işe girenler için ka-
dınlarda 58, erkeklerde 60 yaş şartı konulmuş, prim de
7.000 güne çıkarılmıştı. 3 Mart 2023’te ise EYT’liler için
yaş şartı kaldırılmış ve mağduriyet kısmen giderilmişti.

Türkiye Cumhuriyet Merkez
Bankası (TCMB) Başkanı
Hafize Gaye Erkan, fiyat istik-

rarının reel sektör açısından önemine
dikkati çekerek, merkez bankalarının
toplumsal refaha katkılarının ancak fiyat
istikrarına odaklanan para politikasıyla
gerçekleştiğini ifade etti. DEİK'ten yapı-
lan açıklamaya göre, Erkan, reel sektör
görüşmeleri kapsamında DEİK Yöne-
tim Kurulu Toplantısı'na katıldı.DEİK
Başkanı Nail Olpak'ın başkanlığındaki
toplantı, DEİK'in İstanbul'daki merke-
zinde gerçekleşti. Toplantıda, iş dünyası-
nın beklenti ve talepleri ile TCMB'nin

reel sektör için destek adımları ele alındı.

Fiyat istikrarı vurgusu

TCMB Başkanı Dr. Hafize Gaye Erkan,
toplantıda, fiyat istikrarının reel sektör
açısından önemine dikkati çekti. Merkez
bankalarının toplumsal refaha katkıları-
nın ancak fiyat istikrarına odaklanan para
politikasıyla gerçekleştiğini vurgulayan
Erkan, "Bununla birlikte merkez bankacı-
lığının fiyat istikrarı misyonu, genel denge
ve sürdürülebilirlik perspektifiyle ekono-
minin reel kesimini de yakından takip et-
meyi gerektirmektedir" ifadesini kullandı.
Erkan, Türkiye'nin, konumu itibarıyla

hem ticaretin geçiş yolu olması hem de
üretim üssü olabilme kapasitesi açısın-
dan dünya ticaretinden pay alma ko-
nusunda önemli bir potansiyeli
bulunduğunu belirterek, "Fiyat istikrarı
yoluyla öngörülebilirliğin artması, siz-
lerin bu potansiyeli gerçekleştirmesinin
en güçlü destekçisi olacaktır" değerlen-
dirmesinde bulundu. Erkan geçen
hafta Ankara Sanayi Odası'na da 
benzer bir toplantıya katılmış, reeskont
limitini daha da artırmak için çalıştık-
larını söylemişti. Erkan'ın yarın Tür-
kiye İhracatçılar Meclisi'ni de ziyaret
edecek. DHA

İnşaat maliyetleri arttı

EYT mağdurları
için yasa teklifi

TÜİK'e göre, inşaat maliyet endeksi,
2023 yılı ekim ayında bir önceki aya
göre yüzde 65,93, bir önceki yılın
aynı ayına göre yüzde 2,20 arttı

TCMB Başkanı Hafize Gaye Erkan, dün Dış Ekonomik İlişkiler Kurulu (DEİK) Yönetim
Kurulu ile bir araya geldi. Reel sektörün dünya ticaretinden daha fazla pay alma po-
tansiyeline değinen Erkan, “Fiyat istikrarı yoluyla öngörülebilirliğin artması, sizlerin
bu potansiyeli gerçekleştirmesinin en güçlü destekçisi olacaktır” diye konuştu

Erkan: Reel sektörü destekleyeceğiz

BorClar aldı
BaSını gıttı

Vatandaşın banka-
lara olan borcunda
bir yılda yaşanan
değişim dudak
uçuklattı. Borçlar
gerçek anlamda 
katlandı ve vatandaş
darboğaza girdi 

Türkiye'nin en önemli kış turizm merkezlerinden Erciyes Kayak Merkezi'ndeki otellerde yılbaşı için doluluk yüzde 90'ı geçti

Erciyes'te hizmet
veren bir otelin

satış ve pazarlama
müdürü Ufuk Şavk

da otellerindeki
159 odada misafir

edecekleri turistlere
yılbaşında farklı 

etkinlikler sunacak-
larını söyledi. 
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C HP Genel Başkanı Özgür Özel ve İstanbul Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu, So-
mali Cumhurbaşkanı'nın oğlunun aracıyla

çarparak ölümüne neden olduğu moto kurye Yunus
Emre Göçer'in ailesini ziyaret etti. Ziyaret sonunda açık-
lama yapan Özel, “Zamanı gelince şu lafı çok kolay söy-
lüyor ülkeyi yönetenler, "Dicle’nin kenarında bir kurt bir
kuzuyu kapsa hesabını bizden sorun." Hz. Ömer’in bu
anlayışına sahip olduğunu söyleyenlere, bir kurdun, bir
şeytanın gelip, Somali’den kuzumuzu kaptığını ve kaçtı-
ğını söylemek lazım. Siz bu sırada ne yaptınız? Niye bir
kelime bile konuşmuyorsunuz?” diye sordu. 

Bu nasıl bir ayrıcalık?

“Adalet Bakanı'na soruluyor, "Gündem Filistin" diyor. Fi-
listin ile ilgili hepimizin yüreği yanıyor. Her zeminde
bunu gündemde tutmaya çalışıyoruz” diyen Özel, “Peki
Yunus Emre Göçer ile ilgili hiç yüreğiniz yanmıyor mu?
Gündem niye sadece Filistin olsun? Günden hem Filistin
olsun, dünyada gündem Filistin olsun, Maltepe’de, İs-
tanbul’da Türkiye’de de bir gündeminiz Yunus Emre
Göçer olsun. Suçu işleyen, kazaya karışan her hangi bir
vatandaş olsa gözaltına alınacak, sorgulanacak tutukla-
nacak, tutuklanmazsa yurtdışı çıkış yasağı konacak bunu
herkes biliyor. Ama yabancı bir devlet adamının oğlu ol-
duğu zaman bu nasıl bir ayrıcalık? Bu nasıl bir kamu yö-
netimi? Bu nasıl bir adalet? Ben annesinin sorduğu
sorulara cevap verecek durumda değildim. Bu sorulara

bu ülkeyi yönetenlerin cevap vermesi lazım. Hem uluslar-
arası anlamda bu meselenin Türkiye Cumhuriyeti takip-
çisi olmalıdır. Uluslararası hukukta suçu işleyen birisi
ülkeyi terk etse de yapılacak çok şey vardır. Bunların ciddi
olarak takip edilip, edilmediğini göreceğiz” ifadelerini
kullandı. 

Randevulaşma olmadı

Özel, Memleket Partisi lideri Muharrem İnce’nin gö-
rüşme talebiyle ilgili soruya da “Sayın İnce ben Al-
manya’ya giderken, kendisi de yanılmıyorsam Selanik’e
gidiyordu. Bir telefon mesajlaşmamız oldu. Sayın baş-
kanla görüşmek istediğinde, sayın başkanla birbirimizle
haberleşmiştik. Ardından da Muharrem Bey, "Bir ziyarete
gelmek isterim" demişti. Ben de "Türkiye’ye dönünce gö-
rüşürüz" demiştim. Onun üzerine henüz bir randevu-
laşma olmadı ama Sayın Muharrem İnce, sonuçta
geçmişte birlikte siyaset yaptığımız, ülkede önemli görev-
ler üstlenmiş birisinin randevu isteğini geri çevrilmesi
zaten düşünülemez. Onun dışında kapsamla ilgili biz de
bir şey konuşmadık. Sayın İnce’nin de bir nezaket ziyareti
yapmak istediğini, bugün yine kendi açıklamasından İs-
tanbul’da sayın başkana destek olmanın önemli oldu-
ğunu söylüyor. Bu konu zaten İstanbul’u seven,
Türkiye’yi seven herkesin takınması gereken bir tutumdur.
Randevu talebi netleştikten sonra, randevulaştıktan sonra
sizi de bilgilendireceğiz” cevabını verdi.  
HABER MERKEZİ 

CHP lideri Özgür Özel, Somali Cumhurbaşkanı'nın oğlunun aracıyla çarparak ölümüne neden
olduğu moto kurye Yunus Emre Göçer'in ailesini ziyaret etti. Ziyaret sırasında konuşan Özel,
“Yunus Emre Göçer ile ilgili hiç yüreğiniz yanmıyor mu? Gündem niye sadece Filistin olsun? 
Günden hem Filistin olsun, Türkiye’de de bir gündeminiz Yunus Emre Göçer olsun” dedi

DEMİR, PROFİL VE METAL MALZEME SATIN ALINACAKTIR
ESENLER BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ

FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ ATÖLYESİNDE KULLANILMAK ÜZERE DEMİR, PROFİL VE MUHTELİF
METAL MALZEME ALINMASI İŞİ mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık
ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin
ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2023/1411404
1-İdarenin
a) Adı : ESENLER BELEDİYESİ FEN İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : BİRLİK MAH. M.AKİF İNAN CD. NO:6-8 ESENLER/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası : 2124400900 - 2069 - 2124400976
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası

: https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : Fen İşleri Müdürlüğü Atölyesinde Kullanılmak Üzere 

Demir, Profil Ve Muhtelif Metal Malzeme Alınması İşi
b) Niteliği, türü ve miktarı : Fen İşleri Müdürlüğü Atölyesinde Kullanılmak Üzere Demir, 

Profil Ve Muhtelif Metal Malzeme Alınması İşi (Demir. Levha 
Plaka Vb. - 32 Kalem)Ayrıntılı Bilgiye Ekap’ta Yer Alan 
İhale Dokümanı İçinde Bulunan İdari Şartnameden Ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Esenler Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğünün Belirlediği Yerler
ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşme İmzalandıktan Sonra İşe Başlanacaktır 

Ve İş 300 Takvim Günüdür.
d) İşe başlama tarihi : SÖZLEŞME İMZALANDIKTAN SONRA İŞE BAŞLANACAKTIR.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati

: 03.01.2024 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)

: ESENLER BELEDİYESİ MALİ HİZMETLER 
MÜDÜRLÜĞÜ İHALE ŞEFLİĞİ İHALE ODASI

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı unsurlara ilişkin
bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına (halka
arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından fazla 
hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği veya yeminli mali müşavir ya da
serbest muhasebeci mali müşavir veya noter tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği 
tarihten geriye doğru son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kesin kabul işlemleri tamamlanan ve teklif edilen 
bedelin % 10 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren 
belgelere veya teknolojik ürün deneyim belgesine ait bilgiler.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
HER TÜRLÜ MALZEME ALIMI İŞİ BENZER İŞ OLARAK KABUL EDİLECEKTİR.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, e-imza 
kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin
e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çarpımı sonucu
bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan
istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat 
vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 inci maddesine
göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1949765)

Hİc YÜREĞİNİZ
YANMIYOR MU?

Bir anda yere düştü!
Saadet Partisi Genel Başkan Yardımcısı ve Kocaeli Milletvekili Hasan Bitmez (53),
TBMM Genel Kurulu'nda kürsüde konuşma yaptığı sırada fenalaşarak yere düştü.
Genel Kurul'da bulunan doktor vekiller tarafından kalp masajı yapılan Bitmez, Bilkent
Şehir Hastanesi'ne kaldırıldı. Bitmez'in durumunun ciddiyetini koruduğu açıklandı

TBMM Genel Kurulu'nda
devam eden bütçe görüş-
meleri sırasında, Saadet

Partili Hasan Bitmez partisi adına
söz aldı. Bitmez, kürsüde konuşma-
sını yaptığı sırada, Genel Kurul'da
sözlü sataşmalar yaşandı. Genel Ku-
rul'u selamlayarak konuşmasını biti-
ren Bitmez, kürsüden ayrılacağı
sırada fenalaşarak yere yığıldı. Mil-
letvekilleri, Bitmez'in yardımına
koştu. İYİ Parti Balıkesir Milletvekili
Op. Dr. Turhan Çömez, Hasan Bit-
mez'e ilk müdahalede bulundu. Ar-

dından Meclis doktorları, Genel
Kurul salonuna girerek, Bitmez'e
müdahale etti. Bitmez'e, bir süre kalp
masajı yapıldı. Bitmez, Meclis'teki ilk
müdahalesinin ardından ambulans
ile Bilkent Şehir Hastanesi'ne kaldı-
rıldı. Saadet Partisi Grup Başkanve-
kili Bülent Kaya da Bitmez'in
refakatçisi olarak hastaneye gitti.
Hasan Bitmez'in şeker ve kalp rahat-
sızlığı olduğu belirtildi.

Yoğun bakıma alındı

Bu arada, Adalet Bakanı Yılmaz

Tunç, Meclis Başkanvekili Gülizar
Biçer Karaca, AK Parti Grup Baş-
kanı Abdullah Güler ve çok sayıda
milletvekili Bitmez’in durumunu öğ-
renmek üzere hastaneye gitti. Meclis
Balkanvekili Karaca, “Sayın Vekilin
şu anda anjiyoya alındığı bilgisi
geldi” dedi. Öte yandan; Meclis
Genel Kurulu çalışmalarına bir süre
ara verdi. Sağlık Bakanı Fahrettin
Koca, TBMM'de fenalaşan Saadet
Partili Bitmez'in sağlık durumu hak-
kında açıklama yaptı. Bakan
Koca,"Saadet Partisi Kocaeli Millet-
vekili Sn. Hasan Bitmez, TBMM
Genel Kurulundaki konuşması sıra-
sında fenalaşmış, Genel Kurul Sağlık
Ekibi tarafından kendisine müdahale
yapılmış ve kalp masajına başlanmış-
tır. Entübe edilerek Ankara Bilkent
Şehir Hastanesine getirilen vekilimiz,
ivedilikle anjiyoya alındı. Anjio son-
rası kalp akciğer pompasına alınarak
yoğun bakıma alındı. Kendisine geç-
miş olsun dileklerimi sunuyorum"
ifadelerini kullandı. Saadet Partisi
Basın Müşaviri Hacı Murat Uzgur,
sosyal medya hesabından yaptığı
paylaşımda, "Kocaeli Milletvekilimiz
Genel Başkan Yardımcımız Hasan
Bitmez Bey’in durumu ciddiyetini
koruyor. Bilkent Şehir Hastanesi’nde
tıbbi müdahale devam ediyor" ifade-
lerini kullandı. HABER MERKEZİ

Artık hür ve
müstakilim!
CHP ile iş birliğini savunduğu için partisi ile ters düşen İBB İYİ
Parti Grup Başkanvekili İbrahim Özkan, “Genel Başkan Meral
Akşenerin talebi doğrultusunda artık “Hür ve Müstakilim”, İBB
İYİ Parti Grup Başkan Vekilliği görevinden istifa ediyorum” dedi

GEÇEN hafta CHP lideri
Özgür Özel'in yerel seçimde iş
birliği çağrısı sonrası İYİ Parti

lideri Meral Akşener, Genel İdare Kuru-
lu'n (GİK) üyeleriyle bir araya geldi. Kri-
tik toplantı sonrası İYİ Parti, CHP ile iş
birliği yapmama kararını aldı. Oylama 35
hayır, 15 evetle sonuçlandı. Bu karar son-
rası İYİ Parti'de istifa dalgası yaşanırken
bir ayrılık haberi daha geldi. CHP ile iş-
birliğini savunan İBB Grup Başkanvekili
İbrahim Özkan görevinden
istifa etti. Sosyal medya hesa-
bından açıklama yapan İs-
tanbul Büyükşehir Belediye
Meclisi Grup Başkanvekili
İbrahim Özkan, “Genel Baş-
kan Meral Akşenerin talebi
doğrultusunda artık “Hür ve
Müstakilim”, İBB İYİ Parti
Grup Başkan Vekilliği gör-
evinden istifa ediyorum”
dedi. 

İş birliğini savundu

İbrahim Özkan, "Bence isti-

şare kanallarının kapanması diye bir şey
yok. 20 Şubat’a kadar bu süreç devam
edebilir. Genel kanaat işbirliği yapılması
yönündedir" sözleriyle CHP ile işbirliğini
savunmuştu. “Teşkilatlara rağmen siyaset
yapılmaz" diyen Özkan, Halk TV’de katıl-
dığı programda, “Genel İdare Kuru-
lu’nun vermiş olduğu bir karar var. Bu
karar nasıl değiştirilebilir. Ayetleri tefsirci-
ler tartışabiliyor. Genel İdare Kurulu,
Genel Başkana yetki verdi. Şuan böyle bir

yetki yok. Bence isti-
şare kanallarının ka-
panması diye bir şey
yok. 20 Şubat’a
kadar bu süreç
devam edebilir.
Somut bir öneri ge-
tirilirse, Genel Baş-
kan nezaketli bir
insan. Genel kanaat
işbirliği yapılması
yönündedir" ifadele-
rini kullanmıştır.
HABER
MERKEZİ



HASEKİ EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ İÇİN LAZER PROBU ALIMI mal alımı 4734 sayılı Kamu
İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik
ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2023/819464
1-İdarenin
a) Adı : EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ 

-HASEKİ SAĞLIK BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi : UĞUR MUMCU MAH. BELEDİYE SOK. 

NO:7 SULTANGAZİ/İSTANBUL
c) Telefon ve faks numarası : 2124532000 - 2124532095
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası

: https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : HASEKİ EĞİTİM VE ARAŞTIRMA HASTANESİ 

İÇİN LAZER PROBU ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı : 35 adet Üroloji Lazer ProbuAyrıntılı bilgiye EKAP’ta 

yer alan ihale dokümanı içinde bulunan 
idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Uğur Mumcu Mah. Belediye Sok. No:7 Sultangazi Haseki 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi Toplantı Salonu 
Sultangazi/ İSTANBUL TIBBİ SARF DEPO

ç) Süresi/teslim tarihi : İlgili deponun yazılı talebi/Siparişi (Faks, Posta, E- Mail vb. 
ile) doğrultusunda belirtilen Miktarlar 10 (on) gün içerisinde 
teslim edilecektir. Tüm malzemeler en fazla 2 (iki) seferde 
sipariş geçilecektir. Muayene ve kabul komisyonu huzurunda 
mesai saatleri içerisinde (09:00-16:00) arası malzemeler 
teslim alınacak ve gerekli işlemler yapılacaktır.

d) İşe başlama tarihi : sözleşme imzalanmasına müteakip işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati

: 05.01.2024 - 10:30
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)

: Sultangazi Haseki Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi Toplantı Salonu

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak 
kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı unsurlara
ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına
(halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1.
4.3.1.1. Ürünlerin piyasaya arzına ilişkin belgelere ait bilgiler:
Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücuda Yerleştirilebilir Aktif Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücut Dışında Kullanı-
lan (in vitro) Tıbbi Tanı Cihazları Yönetmeliği kapsamında ürün teklif eden istekliler, Tıbbi Cihaz Satış,
Reklam ve Tanıtım Yönetmeliği  gereği Satış Merkezi Yetki Belgesini ihale dosyasında sunmalıdırlar.
4.3.1.2. Yetkili kurum ve kuruluşlara kayıtla ilgili belgeler:
a) Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücuda Yerleştirilebilir Aktif Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücut Dışında 
Kullanılan (in vitro) Tıbbi Tanı Cihazları Yönetmeliği kapsamındaki tüm isteklilerin (tedarikçi ya da
bayii) ÜTS sisteminde kayıtlı olması ve alımı yapılacak olan (üretilen veya ithal edilen) tüm ürünlerin,

ÜTS’de Sağlık Bakanlığı tarafından kayıt işleminin tamamlanmış olması gerekmektedir. İstekliler 
yukarıda bahsedilen kayıt işlemi tamamlanmış ÜTS numaralarına ait çıktılar veya bu bilgileri içeren
dokümanları yeterlik bilgileri tablosunda beyan edeceklerdir.
b) İsteklilerin, Tıbbi Cihaz Yönetmelikleri kapsamında teklif ettiği ürün/cihaz ihale tarihi itibari ile 
tedarikçi firma altında Sağlık Bakanlığı tarafından kayıt/bildirim işlemi tamamlanmış olmalıdırlar.
(Birim fiyat teklif cetvelindeki  sıra numarasını  ÜTS çıktılarının  üzerinde belirteceklerdir.)
c) İsteklilerin teklif ettiği ürünün/cihazın SUT kodu olması halinde, SUT kodu ile  Ürün Takip 
numarası(ÜTS)  doğru olarak eşleştirilmiş olmalıdır.
d)İstekliler, Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücuda Yerleştirilebilir Aktif Tıbbi Cihaz Yönetmeliği, Vücut 
Dışında Kullanılan (in vitro) Tıbbi Tanı Cihazları Yönetmeliği kapsamında olmayan malzemeler için
üreticinin/ithalatçının teklif edilen malzemenin Tıbbi Cihaz Yönetmelikleri kapsamı dışında olduğuna
dair yazılı beyanını vermeleri zorunludur.
e) İstekliler, birim fiyat teklif cetvelinde veya ayrı bir listede teklif ettiği ürünün/cihazın; Firma 
Tanımlayıcı numarasını, Bayi ise Bayi Tanımlayıcı numarasını, Ürün Takip numarasını(ÜTS) ve  SUT
kodunu  birim fiyat cetvelindeki kalem numarasını belirterek sunacaktır. Yerli Malı teklif eden istekli,
yerli malı belgesinin birim fiyat cetvelindeki hangi kalem için oluğunu  belirtecektir.
4.3.2. Tedarik edilecek malların numuneleri, katalogları, fotoğraflarına ilişkin bilgiler ile teknik
şartnameye cevapları ve açıklamaları:
a-) KATALOG: Teklif edilen sistemin/cihazın/cihazların teknik şartname  belirtilen şartlara uygunlu-
ğunu teyit etmek için ayrıntılı teknik bilgilerin yer aldığı katalogların  teklif dosyası içerisinde verilmesi
gerekmektedir. Ayrıca teknik şartname maddelerinin hangi sayfada olduğunu belirten işaretlemenin
katalogda yapılması gerekmektedir. Sunulan katologlar üzerine birim fiyat teklif cetvelindeki 
kalemlerin sıra numaraları belirtilecektir.
b-)Teknik Şartname Uygunluk Belgesi: İstekliler cihazın/cihazların hangi ........marka, ........model ve
tip olduğunu belirterek şartname maddelerine sırasına göre tek tek ve Türkçe olarak cevap verilen
şartnameye uygunluk belgelesini teklifle birlikte mutlaka verecektir. Bu uygunluk belgesi, firmanın 
antetli kağıdına yazılmış olacak, firma yetkilisinin imzası ve firma kaşesi belgenin her sayfasında 
bulunacaktır. Madde sıra numarasına göre "evet-hayır" "okundu-anlaşıldı" ifadeleri yerine her mad-
deye uygun cevaplar verilecektir
c-) İstekliler, garanti sonrası yedek parça ihtiyacının karşılanması için, teklif edilen cihaza ait tüm
yedek parçalar ile ömürlü parçaların adını, kullanım ömrünü, garanti süresini, fiyatını içeren listeyi
Türk Lirası olarak vereceklerdir.Bu listede yer alan yedek parçaların cihazın kullanım ömrü süresince
taahhüt edilen fiyatlarını geçmeyecek şekilde temin edileceğine dair isteklinin ve üretici/ithalatçı 
firmanın taahhüdünü ihale işlem dosyasında sunacaklardır.Yedek parçalar ile ömürlü parçalar için
teklif edilen fiyatlar rayiç fiyatlara uygun olacak ve toplamı cihaz bedelinin % 200'ünü geçmeyecektir.
İstekli tarafından bu listede kasden veya sehven belirtilmeyen yedek ve ömürlü parçalar ücretsiz 
olarak değiştirilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin tamamında %
15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, 
e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin 
e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çarpımı 
sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale
yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat
vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 inci 
maddesine göre açıklama istenecektir.
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S omali Cumhurbaşkanı Hasan Şeyh
Mahmud’un oğlu Muhammed
Hassan Şeyh Mahmud, 30 Kasım

Perşembe günü öğle saatlerinde İstanbul –
Avrasya Tüneli çıkışında motokurye Yunus
Emre Göçer‘e (38) çarparak ölümüne
sebep oldu. Olay sonrası serbest bırakılan
Mahmud Türkiye’den kaçarken, Adalet Ba-
kanlığı şüphelinin yakalanması için uluslar-
arası prosedürün işletildiğini duyurdu.

Otizmli çocukları var

Göçer’in eşi Öznur Göçer ve avukatı Iyaz
Çimen gazetecilere konuştu. Biri otizmli iki
çocuğuyla yalnız kaldığını söyleyen Göçer,
adalet bekliyor. Uluslararası prosedürü an-
latan avukat Çimen, Mahmud’un Tür-
kiye’ye iadesinin neden mümkün
olmadığını anlattı. Öznur Göçer, eşi Yunus
Emre Göçer’in hastaneye kaldırıldığını,
otizmli çocuğunu rehabilitasyon merke-
zinde beklerken, olayı bir yakınından öğren-
diğini söyledi. Hastaneye gittiğinde çok
sayıda kurye ile karşılaştığını belirten Öznur
Göçer, eşinin sağlık durumunun kritik ol-
duğunun ilk anda kendisine söylenmediğini
anlattı.

Önce vurup sonra 
üstünden geçmiş!

Yunus Emre Göçer’i çok kısa gördüğünü

kaydeden Göçer, “Kırmızı alanda bekleti-
yorlar. Entübe yapmışlar. Tamam, bu adam
gelmiş, yaşatmaya çalışmışsınız ama bu
hastanede yoğun bakım yoksa neden başka
hastaneye götürmediniz? Sadece kalbi attı.
Beyinden hiç beklenti yoktu. Altı kırık, beyin

direkt hasar almış. Adam vurmuş, kask
uçmuş ve tekrar üstünden geçmiş” dedi.

Kimi aradıysa hemen salıverdiler

Kamera kayıtlarında Mahmud’un telefonla
konuştuğunu gördüğünü söyleyen Göçer,

“Kimi aradıysa hemen olay yerinde salıyor-
lar zaten. Hiç karakola bile götürmemişler”
dedi. Öznur Göçer, kazaya ilişkin hazırla-
nan ilk raporun ardından yetkililerin kendi-
sine Yunus Emre Göçer’in intihar ettiğini
söylediklerini aktardı. Görüntüler ortaya
çıktıktan sonra bilirkişi raporunun yüzde
100 eşini haklı gördüğünü söyleyen Göçer,
“‘Dosya yok’ diyorlar, ‘Kamerayı vereme-
yiz’ diyorlar. Bize CD verdiler, üçü de
bozuk. Biz gidip geliyoruz. Ve savcı da
bunu onaylıyor. ‘Bu adam atlamış oradan
oraya’ diyorlar. Bu adam niye atlasın? Biz
zaten çocuğumuzun derdine düşmüşüz,
biz ölsek bu çocuğa ne olacak diye. Şimdi
bizim yüreğimiz yanıyor. Adalet istiyoruz”
dedi.

Vali geldi açıklama yaptı 

Göçer, kazanın ardından İstanbul Valisi
Davut Gül’ün kendisini ziyaret ettiği söy-
ledi. Vali Gül’ün kendisine ne istediğini sor-
duğunda Mahmud’u kelepçeyle görmek
istediğini söylediğini aktaran Göçer, Vali
Gül’ün de “Onu kelepçeyle göreceksiniz”
dediğini söyledi. Göçer, Mahmud’un ceza
alacağını düşünmediğini ekledi. Konsolos-
luktan veya Somalili yetkililerden kimsenin
kendisini aramadığını söyleyen Göçer, So-
mali’ye de medya üzerinden baskı yaptıkla-
rını kaydetti.

YUREGIMIZ YANIYOR!

Avukat Iyaz Çimen ise Mahmud’un Tür-
kiye’ye getirilip yargılanma ihtimalini de-
ğerlendirdi. Taksirli suçlarda uluslararası
arama kararı çıkartılması gibi bir prosedü-
rün olmadığını kaydeden Çimen, arama
kararı çıksa dahi Somali’yle suçluların ia-
desi anlaşması bulunmadığından Mah-
mud’un iade edilmeyeceğini söyledi:
“Vatandaşın yargılanması devletin iktidarı-
nın karşılığı. Onun vatandaşını burada yar-
gılamak için Somali devletinin bu
hakkından bizim lehimize feragat etmesi
gerekiyor.” Konu olan suçun üst sınırının
altı yıl cezası olduğunu aktaran Çimen,
Mahmud üst sınırdan ceza alsa dahi bu ce-
zanın bir ay yatarı olduğunu vurguladı.

Mahmud’un 

iadesi
mümkün değil

Somali Cumhurbaşkanı Hasan Şeyh Mahmud’un oğlu Muhammed Hassan Şeyh Mahmud’un çarptığı 
motokurye Yunus Emre Göçer’in eşi Öznur Göçer ve avukatı Iyaz Çimen, gazetecilere konuştu. Göçer, 
“Ben eşimi, çocuklarım babalarını kaybetti. Yüreğimiz yanıyor. Adalet istiyoruz” dedi

Sputnik grevine sanat desteği
118 gündür grevde olan Sputnik emekçilerini ziyaret eden sanatçı Haluk Tolga İlhan, konser gelirinin
bir bölümünü dayanışma için Sputnik emekçileriyle paylaşacağını söyledi

Emek Partisi (EMEP) İstanbul Mil-
letvekili İskender Bayhan sanatçı
Haluk Tolga İlhan ve Emek Partisi

İstanbul İl Başkanı Sema Barbaros grevde
115'inci günlerinde olan Sputnik emekçilerini
ziyaret etti. Türkiye Gazeteciler Sendikası
(TGS)’ye üye oldukları için işten atılan Sputnik
emekçileri, soğuk ve yağmurlu havaya rağ-
men direnişlerini sürdürüyor. Ziyarette konu-
şan EMEP’li İskender Bayhan, Sputnik

emekçilerinin mücadelesinin kazanımla so-
nuçlanması için yanlarında olmaya devam
edeceklerini söyledi.

Dayanışma çok önemli

Sanatçı Haluk Tolga İlhan, Sputnik emekçileri-
nin grevinin çok kıymetli olduğunu söyleyerek
konser gelirinin bir bölümünü dayanışma ve
destek için Sputnik emekçileriyle paylaşaca-
ğını söyleyerek “İşçiler mutlaka kazanacak, siz

kazacaksınız. Çünkü haklısınız” diye konuştu.
TGS'nin Sputnik İş Yeri temsilcisi Nejdet Eksil-
mez de adil bir ücret ve özlük hakları için baş-
lattıkları mücadelenin aslında Türkiye'deki
bütün direnişlerin sembolü haline geldiğini be-
lirterek "Ne biz ilktik ne de son olacağız. Sizin
yaptıklarınız çok önemli bizim için. Bu müca-
dele devam ettikçe omuz omuza olmalıyız” ifa-
delerini kullanarak dayanışmanın önemine
dikkat çekti.  NEŞE MERT

Arnavutköy
huzurlu!
Arnavutköy Belediyesi Nuri Pakdil
Kültür ve Sanat Merkezi’nde
İlçe Huzur Toplantısı gerçekleştirildi

ARNAVUTKÖY İlçe Emniyet Müdürlüğü ta-
rafından Huzur Toplantısı düzenlendi. Ar-
navutköy Belediyesi Nuri Pakdil Kültür ve

Sanat Merkezi’nde düzenlenen toplantıya Arnavut-
köy Belediye Başkanı A. Haşim Baltacı, İlçe Emniyet
Müdürü Özgür Yılmaz, İlçe Jandarma Komutanı
Bnb. Semih Gümüşbaş, muhtarlar, esnaf, okul mü-
dürleri, sivil toplum kuruluşu temsilcileri ve vatandaş-
lar katıldı.

Müdür Yılmaz bilgi verdi

Arnavutköy İlçe Emniyet Müdürü Özgür Yılmaz,
emniyet teşkilatının yıl boyunca yapmış olduğu faali-
yetleri içeren sunum yaptı. Ardından katılımcılar Bele-
diye Başkanı A. Haşim Baltacı ve Özgür Yılmaz’a
sorularını ilettiler. Vatandaşların problemlerini tek tek
dinleyen yetkililer çözüm oluşturmak için çalışmaların
başlatılması ve görüşülmesi ile ilgili notlar aldı. 
Toplantı misafirlere yapılan ikramın ardından
sonlandırıldı. OSMAN KÖSE



O lay, 17 Aralık 2022 tarihinde mey-
dana geldi. Ataberk Özcan ve sev-
gilisi Meltem Çağlar, Yapağı

Sokak üzerinde tartışırken, sokaktan geçen
Mehmet İşçi de erkeğin kıza zarar verece-
ğini düşünerek yanlarına gitti. Mehmet İş-
çi'nin sözlü uyarısına önce Meltem Çağlar,
sonra Ataberk Özcan tepki verdi. Kısa bir
tartışmanın ardından iki sevgili, Ali Şir
Nevai Sokağa doğru ilerledi. İddiaya göre
Mehmet İşçi, şüphelilerin ardından yürü-
meye devam etti. Çıkan arbedede çift bir-
likte hareket ederek İşçi'yi itip yere
düşürdükten sonra Ataberk Özcan kesici
bir aletle saldırdı. Olay sonrasında şüpheli-
lerden sadece Ataberk Özcan gözaltına
alındı. Özcan çıkarıldığı adliyede 19 Ara-
lık'ta tutuklandı. Savcılıkça hazırlanan id-
dianameye göre, şikayetçi Mehmet İşçi her
iki şüphelinin de elinde bıçak gördü-
ğünü söylerken; şüpheliler bu suçla-
mayı reddettiler. Adli tıp raporuna göre
Mehmet İşçi'nin hayati tehlikeye gire-
cek derecede yaralandığı tespit edildi.
İddianamede, suçtan kurtulmaya yö-
nelik savunma yapan Ataberk Özcan
ve Meltem Çağlar'ın "Kasten öldür-
meye teşebbüs" suçundan 9'ar yıldan
15'er yıla kadar hapisleri istendi.

Mağdur bize küfretti

İstanbul 21. Ağır Ceza Mahkeme-
si'ndeki davanın 31 Mayıs 2023'teki ilk
duruşmasında, savunmasını yapan
Ataberk Özcan, dövmeci ve kurye ol-
duğunu söyleyerek olay günü kız arka-
daşıyla aralarında bazı sorunlar
olduğu için tartıştıklarını ve seslerinin
bu nedenle yüksek çıktığını söyledi.
Özcan, "Ancak Meltem ile kavga durumu-
muz yoktu. Mağdur, bize küfretti. Cevap
vermedim. Elinde bira poşeti vardı. Sar-
hoştu. Kötü bir şey yapmadığımızı söyleye-
rek yolumuza devam ettik. Arkamızdan
gelip bağırarak 'Kıza zorla bir şey mi yapı-
yorsun?' dedi. Ben de 'Ağabey biz arkada-

şız, ona kötü bir şey
yapmam, sadece ko-
nuşuyoruz' dedim.
Bana, 'Zarar da vere-
mezsin, kavga ede-
mezsin' deyip küfretti.
Meltem'in elini tutup
yürümeye devam
ettim. Meltem'e 'O...'
deyip göğsüne vurdu
ve tuttu. Meltem de
şikayetçinin tuttuğu
eline vurarak kendisini
kurtarmaya çalıştı.
Ancak şikayetçi bu kez
Meltem'in boynuna

yumruk attı. Meltem yere düştü. Ben de şi-
kayetçiyi durdurmak için tekme attım. Bo-
ğuşmaya başladık elindeki bira şişeleri
düştü kırıldı. Sonra yerde birlikte boğuştuk.
Çevredekiler müdahale etti. Sol elimde acı
hissettim, kesik vardı. Sonra Meltem ile
kalktık, uzaklaştık" dedi. "Kesinlikle elimde

bıçak yoktu, bıçaklamadım" diyen sanık
Özcan, şikayetçinin ne şekilde yaralandığını
bilmediğini öne sürdü.

Korumak için geldim

Aynı duruşmada ifade veren şikayetçi
Mehmet İşçi de tartışan çifti görünce yan-
larına gittiğini, Meltem'e "Sana bir şey mi
yapıyor. Ben seni korumak için geldim" de-
diğini, Meltem'in ise "Biz sevgiliyiz, s...g."
dediğini, bunun üzerine ne haliniz varsa
görün deyip evine doğru yürüdüğünü,
ancak Ataberk'in "Bana niye engel oldun,
ağzını burnunu dağıtsaydım" dediğini,
kendisinin neden küfrettiğini sormasıyla
Ataberk'in üzerinden çıkardığı bıçakla
hamle yaptığını, sonra da bıçağı Meltem'in
elinde gördüğünü, bıçaktan kaçındığını,
elinde kola, meyve suyu olan poşeti savur-
duğunu, poşetin yırtıldığını, Ataberk'in
tekme atmasıyla yere düştüğünü, bu kez
sırtından bıçaklanmaya devam ettiğini, o
sırada geçen bir arabadaki 3 gençten biri-

nin Ataberk'e tekme atarak uzaklaştırdı-
ğını, sonra kendisini hasteneye götürdükle-
rini anlattı. Şikayetçi İşçi, olay günü
kesinlikle alkollü olmadığını ve sanıklardan
şikayetçi olduğunu belirtti. 2 Kasım 2023
tarihli 4'üncü duruşmada, sanık Ataberk
Özcan'ın avukatı, kamera kayıtlarına göre
müvekkillerinin ısrarlı şekilde takip edildi-
ğini, sanığı tahrik edici tavırlar sergiledi-
ğini, olayın meşru müdafaa olduğunu
belirterek tahliye talep etti. Şikayetçi avu-
katı ise müvekkilinin açık kalp ameliyatı ol-
duğunu, 5 bıçak darbesine maruz
kaldığını, hayati tehlike geçirdiğini ve sanı-
ğın tutukluluk halinin devam etmesini
talep etti. Mahkeme, sanığa atılı eylemin
değişme ihtimali ve tutuklu kaldığı süre
dikkate alınarak adli kontrol tedbiriyle tah-
liyesine karar verdi. Duruşma ertelendi.
Tahliye kararı üzerine Mehmet İşçi, basın
açıklaması yaparak karara tepki gösterdi.

Adalet bekliyorum

Mahkemenin dördüncü celsesinde kendi-
sini bıçaklayan sanığın tahliye edildiğini
belirten Mehmet İşçi, "Suç işleyecek po-
tansiyeldeki bir insan tekrar bana gelip
aynı şeyleri yapabilir, evime gelip tehdit
edebilir veya gece vakti önüme çıkabilir. Bu
olay yaşandıktan sonra işe başladım, aynı
olayı gördüm ve hemen uzaklaştım. Artık
kimseye de yardım edemiyorum çünkü
aynı şeyle de karşılaşabilirim. Adalet bekli-
yorum, suçlunun dışarıda değil içeride ol-
ması gerekiyor. Cezası ne ise almasını
istiyorum" şeklinde konuştu. Normal yaşa-
mına döndüğünü ancak hala olayın izleri-
nin kaldığını belirten İşçi, "Aradan
neredeyse bir sene geçti. Kimseye yardım
edemiyorum. Etrafımı devamlı kontrol edi-
yorum, akrabaları, arkadaşları veya ailesi
tehdit ederler mi korkusuyla yaşıyorum"
dedi. Mehmet İşçi'nin ablası İlknur İşçi de
kardeşine yardım eden kişinin mahkemeye
gelip tanık olarak ifade vermesi dileğinde
olduklarını söyledi. DHA
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A ralık ayının ortalarına yaklaştığımız bu gün-
lerde 2023 senesinin bitmesine son 20 gün
kaldı. Özel hayatlarımızda iyi günlerimiz,

kötü günlerimiz, mutlu, mutsuz günlerimiz oldu emi-
nim ki. Bizi güldüren anılar, ağlatan hatıralar birik-
tirdik sene boyu. Ama ülkemiz için zor bir sene
olduğunu kabul etmek gerek. 

Önce 6 Şubat depreminin yakıcı ve yıkıcılığı, yitip
giden binlerce can, evsiz, işsiz kalan binlerce insan,
sevdiklerinden kopan, hayatını geride bırakmak zo-
runda kalan binlerce kişi… Etkileri hala devam
eden, akıllardan hiç çıkarılamayacak kadar büyük
bir felaketti yaşananlar. Asla onarılamayacak yara-
lar ve asla geriye alınamayacak günler bıraktı ar-
dında 6 Şubat depremi. Devam eden hayatın içinde
toplum olarak sorgulamayı, hayatı, sevdiklerimizi
daha çok sevmeyi öğretti bize birçok şeyi götürürken
hayatlardan. 

Daha sonra yaşanılan seçim süreci. Bir yanda ik-
tidarın devam ettirmek istediği iktidar koltuğu, bir
yanda muhalefetin süregelen sisteme karşı kazan-
mak istediği kıyasıya yaşanmış bir seçim süreci. Ki-
mileri için zaferle sonuçlanırken, kimileri içinse
umutların söndüğü, güzel günlere olan inancın bit-
tiği bir sonuçtu. Birlik ve beraberliğin körüklendiği
günler gördük, farklı kesimlerden insanların birbi-
riyle nasıl kenetlendiği günler gördük. Sonuç ne
olmuş olursa olsun sırf bu yüzden bile körüklenmeli
içimizde bir yerlerde var olan umut. Bir yer var hala
bizleri birbirimize bağlayan ve o yerin adı memleke-
tini sevmek. İşte bu yüzden bu sene bize umudumuzu
asla tüketmememiz, ülkemize dört elle sarılmamız
gerektiğini öğretti. Nazım Hikmet’in de dediği gibi
“Dörtnala gelip Uzak Asya'dan Akdeniz'e bir kısrak
başı gibi uzanan bu memleket, bizim.” 

Tam olarak hangi noktada başladığını bile hatırla-
yamadığımız ekonomik kriz bu sene millet olarak bı-
rakmadı peşimizi. Zam üstüne zam gelen ürünler,
artan ve dur durak bilmeyen kiralar derken basit bir
şekilde kendi halinde yaşamanın bile insanları zorla-
maya başladığı zamanlar geçirdik, geçiriyoruz… 

Tüm bunların yanında artarak devam eden ve
artık sonu gelmeyeceği düşünülen mülteci sorunu,
kadına, erkeğe, çocuğa, hayvana, doğaya duyulan
kin ve her birine gösterilen şiddet, insanların canına
artık yetti dedirten olumsuzluklar sanki bırakmadı
peşimizi. 

Tüm bunların yaralarını saramayız belki, zamanı
geri döndürüp olanı olmamış yapmamız mümkün
değil. Ama tüm bunlara rağmen olacak olanlara
umudumuzu yitirmeyelim. Yeni sene güzellikler ge-
tirsin hayatımıza, bahar çiçekleri açtırsın gönlü-
müzde ve huzur getirsin bizlere...

Dilerim ki 2024 bizim senemiz olur, hepimizin.

Kocamustafapaşa'da sokak ortasında tartışan çifti görüp, erkeğin kadına zarar vermemesi için uyarıda 
bulunduğu için bıçaklanan Mehmet İşçi'yi (48), yaraladığı iddia edilen sanık Ataberk Özcan 11 ay sonra tahliye
edildi. Olayda 5 bıçak darbesi alan Mehmet İşçi, "Artık kimseye de yardım edemiyorum çünkü aynı şeyle de
karşılaşabilirim. Adalet bekliyorum, suçlunun dışarıda değil içeride olması gerekiyor" diyerek tepki gösterdi

orcunermis@gmail.com
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Bizim senemiz olsun

ZAYİ İLANI
Yeni nesil ÖKC-IWE280 İNGENİCO marka,

18221WE20146269 Seri No'lu yazarkasamın ruhsatını 
kaybettim. Hükümsüzdür. Barış AYTEN

KIMSEYE YARDIM
EDEMIYORUM!

Haydar Aliyev

UNUTULMADI

Azerbaycan'ın
3. Cumhurbaşkanı

Haydar Aliyev, vefatının
20. yıldönümünde

Azerbaycan
Başkonsolosluğu ve 

İbn Haldun 
Üniversitesi'nin

düzenlediği törenle
anıldı. Sarıyer 

Kireçburnu’nda 
Haydar Aliyev

Parkı’ndaki törende
Haydar Aliyev anısına

çelenk ve karanfil
bırakıldı

Azerbaycan'ın
3. Cumhurbaşkanı

Haydar Aliyev, vefatının
20. yıldönümünde

Azerbaycan
Başkonsolosluğu ve 

İbn Haldun 
Üniversitesi'nin

düzenlediği törenle
anıldı. Sarıyer 

Kireçburnu’nda 
Haydar Aliyev

Parkı’ndaki törende
Haydar Aliyev anısına

çelenk ve karanfil
bırakıldı

Azerbaycan'ın
3. Cumhurbaşkanı

Haydar Aliyev, vefatının
20. yıldönümünde

Azerbaycan
Başkonsolosluğu ve 

İbn Haldun 
Üniversitesi'nin

düzenlediği törenle
anıldı. Sarıyer 

Kireçburnu’nda 
Haydar Aliyev

Parkı’ndaki törende
Haydar Aliyev anısına

çelenk ve karanfil
bırakıldı

Azerbaycan'ın
3. Cumhurbaşkanı

Haydar Aliyev, vefatının
20. yıldönümünde

Azerbaycan
Başkonsolosluğu ve 

İbn Haldun 
Üniversitesi'nin

düzenlediği törenle
anıldı. Sarıyer 

Kireçburnu’nda 
Haydar Aliyev

Parkı’ndaki törende
Haydar Aliyev anısına

çelenk ve karanfil
bırakıldı

Azerbaycan'ın
3. Cumhurbaşkanı

Haydar Aliyev, vefatının
20. yıldönümünde

Azerbaycan
Başkonsolosluğu ve 

İbn Haldun 
Üniversitesi'nin

düzenlediği törenle
anıldı. Sarıyer 

Kireçburnu’nda 
Haydar Aliyev

Parkı’ndaki törende
Haydar Aliyev anısına

çelenk ve karanfil
bırakıldı

Azerbaycan'ın
3. Cumhurbaşkanı

Haydar Aliyev, vefatının
20. yıldönümünde

Azerbaycan
Başkonsolosluğu ve 

İbn Haldun 
Üniversitesi'nin

düzenlediği törenle
anıldı. Sarıyer 

Kireçburnu’nda 
Haydar Aliyev

Parkı’ndaki törende
Haydar Aliyev anısına

çelenk ve karanfil
bırakıldı

Azerbaycan'ın
3. Cumhurbaşkanı

Haydar Aliyev, vefatının
20. yıldönümünde

Azerbaycan
Başkonsolosluğu ve 

İbn Haldun 
Üniversitesi'nin

düzenlediği törenle
anıldı. Sarıyer 

Kireçburnu’nda 
Haydar Aliyev

Parkı’ndaki törende
Haydar Aliyev anısına

çelenk ve karanfil
bırakıldı

Azerbaycan'ın
3. Cumhurbaşkanı

Haydar Aliyev, vefatının
20. yıldönümünde

Azerbaycan
Başkonsolosluğu ve 

İbn Haldun 
Üniversitesi'nin

düzenlediği törenle
anıldı. Sarıyer 

Kireçburnu’nda 
Haydar Aliyev

Parkı’ndaki törende
Haydar Aliyev anısına

çelenk ve karanfil
bırakıldı

Azerbaycan'ın
3. Cumhurbaşkanı

Haydar Aliyev, vefatının
20. yıldönümünde

Azerbaycan
Başkonsolosluğu ve 

İbn Haldun 
Üniversitesi'nin

düzenlediği törenle
anıldı. Sarıyer 

Kireçburnu’nda 
Haydar Aliyev

Parkı’ndaki törende
Haydar Aliyev anısına

çelenk ve karanfil
bırakıldı

azerbaycan'ın 3. Cumhurbaşkanı Haydar Aliyev
ölümünün 20. yıldönümünde Kireçburnu'ndaki
Haydar Aliyev parkında düzenlenen törenle

anıldı.Törende Azerbaycan ve Türk milli marşları okundu. Tö-
rene Azerbaycan İstanbul Başkonsolosu Narmina Mustafa-
yeva, İbn-i Haldun Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Atilla Arkan,
Türk Devletleri Teşkilatı tam ve gözlemci üyesi devletlerin İstan-
bul’daki diplomatik misyon şefleri, Türk devletleri teşkilatı tem-
silcileri, İbn Haldun Üniversitesi Rektör yardımcıları katıldı.
Törenin ardından Haydar Aliyev Bursu'nun tanıtımı da yapıldı.

Yad etmek için toplandık

Azerbaycan Başkonsolosu Narmina Mustafayeva törende yap-
tığı konuşmada, "Bugün burada Azerbaycan’ın ümummilli li-
deri, ulu önderimiz Haydar Aliyev’in vefatının 20.
yıldönümünde onun aziz hatırasını yad etmek için toplandık.
Kararları neticesinde doksanıncı yılların evvelinde Azerbay-
can’ın iktidarına gelerek biz müstakilliğimizi kazandıktan sonra
yüzleştiğimiz o çetinliklerden hem halkını, vatanını kurtararak
onu istikrar, inkişaf ve refah yoluna koymuştu.Haydar Aliyev’in
attığı adımlar neticesinde bugünkü güçlü müstakil, inkişaf etmiş

devletimiz, Azerbaycan’ımız var" dedi. Sarıyer Belediye Başkanı
Şükrü Genç ise, "Haydar Aliyev’in Türk toplumu için ayrı bir
yeri var. Burası çok önemli bir yer. Şu anda bulunduğumuz
yerin adı Boğazın kilidi. Boğazın kilidine iki dünya lideri bakı-
yor. Haydar Aliyev ve hemen yan tarafta Mustafa Kemal Ata-
türk. Dünya liderlerinin sevgili başkonsolosumuzun da
söylediği gibi açtığı yolda yürümeyi bilmek önemli. O yolu yü-
rümeyi bilmek için de öğrenmek ve öğretmek lazım" şeklinde
konuştu.

Anlaşmalar imzaladık

Anma programının ardından Haydar Aliyev bursuyla ilgili bil-
giler veren İbn Haldun Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Atilla
Arkan , "Mütevelli heyetimizle Türk Devletleri teşkilatına üye
olan ve gözlemci statüsünde olan ülkelerde çok farklı üniversite-
ler ile yaklaşık 20’ye yakın üniversiteyle anlaşmalar imzaladık.
Türk devletleri teşkilatına üye olan ve gözlemci olan ülkelerin
öğrencilerine bu sene itibarıyla bir öğrenciyle başlayıp inşallah
bunun sayısını ileride daha da artırırız. Bununla beraber ülkele-
rimiz arasındaki işbirliğinin daha da somut olması yolunda
emin adımlarla ilerleyeceğiz" dedi.  DHA

Çözülemeyecek
bir sorun yoktur

CHP Çatalca Belediye başkan aday adayı
Dr. Halil Saral, seçim çalışmaları kapsa-
mında mahalle ziyaretlerini sürdürüyor.

Akalan Mahallesi'ni ziyaret eden Saral, “Mahalle 
sakinlerimizle köpek barınağı ve hayvancılık sorun-
ları üzerine sohbet ettik. Maalesef Akalan Mahallesi 
başıboş köpeklerin toplanma alanı haline gelmiş.
Kümes hayvanlarının yetiştirilmesi büyük sorun
olmuş” dedi. İzzettin Mahallesi ziyareti sırasında
muhtar Seyit Ali Aksoy, Mera Birliği Başkanı Bahat-
tin Tarkan ve Meclis üyesi aday adayı Ferruh Ozan
ile görüşen Dr. Saral, “Mahallemizin soru8nlarını
masaya yatırdık. Çözüm önerilerini konuştuk. Diğer
mahallelerimizde olduğu gibi İzzettin'de de benzer
sorunlar var. Fakat kimse ümitsiliğe kapılmasın. 
Çözülemeyecek hiçbir sorun yoktur. Yeter ki çözmek
isteyelim” diye konuştu. 

Ayrım yapmayacağız

Çatalca'nın mahallelerinin merkeze uzak olduğuna
dikkat çeken Dr. Halil Saral, “Bu uzaklık maalesef
mahallelerimizi hizmetten de uzak bıraktı. Üvey
evlat muamelesi görmesine neden oldu. Bu Çatal-
ca'nın, Çatalcalı hemşerilerimizin kaderi olamaz. 
Sıkıntıları bilerek yola çıktık. Tutamayacağımız 
hiçbir sözü vermiyoruz. Gece gündüz demeden 
çalışacağız. Bütün sorunların çözümü için mücadele
edeceğiz. Mahallelerimizin arasında hiçbir ayrım
yapmayacağız. Muhtaralarımız çözüm ortağımız
olacak” dedi.  ERCAN ÖZTÜRK

İstanbul İl Milli Eğitim Müdürü Doç. Dr.
Murat Mücahit Yentür, Beykoz'daki Sabancı
Öğretmenevi ve Akşam Sanat Okulu'nda ga-

zetecilerle bir araya geldi. Yentür, burada İstanbul Milli
Eğitim Müdürlüğü'nün çalışmalarını, amaçlarını ve he-
deflerini anlattı. İstanbul'da 3 milyon öğrencinin oldu-
ğuna dikkat çeken Yentür, eğitimin yalnızca okullarda
olmadığını vurguladı. Öğretmenlerin güçlendirilmesiyle
ilgili ciddi çalışmalar yaptıklarını ve 14 eğitim fakültesi-
nin dekanıyla görüşmeler yaptıklarını belirten Yentür,
"Biz şunu istiyoruz, okullarımızda üniversitelerimiz
olsun, hocalarımız olsun, öğretmenlerimize, öğrencileri-
mize ve velilerimize destek olsunlar. Bu, bugüne kadar
olan kısım. Üniversitede de okul diyoruz. Nasıl olsun, 25
yıl sınıfta ders vermiş, ders anlatmış öğrenciyle hemhal
olmuş öğretmenin üniversitede anlatacağı, paylaşacağı
çok tecrübe var. Milli Eğitimin tecrübesinin de üniversi-
telerimiz eğitim fakültelerimiz tarafından değerlendiril-
mesini istiyoruz. Bugüne kadar öğretmenlerimiz hep
üniversiteye gitti. Biz bunun için bir adım attık, inşallah
Aralık sonu veya ocak ayındaki toplantımızda bunun
adımını atacağız” dedi. 

İkili eğitim yapıyoruz

İstanbul'daki okulların deprem dayanıklılığıyla ilgili so-
ruyu da yanıtlayan Yentür, "İstanbul'da ikili eğitim yapan
yani sabahçı öğlenci dediğimiz okullarımızın sayısı bu
dönemlerde biraz arttı. Sebebi de şu. Bizim deprem da-
yanıklılık testlerinden yeterli performansa sahip olmayan
binalarımızı boşalttık. Bir anda hemen okul yapmak
mümkün değil. Bütün mali kaynağa sahip olsanız bile 1,
1 buçuk, 2 yıllık bir süreç var. O süreci bekleyip çocukla-
rımızı o binada tutmamız asla düşünülemez. O yüzden
ikili eğitim yapıyoruz. 6 Şubat depreminden sonra 100'e
yakın okul bir gecede boşaltıldı. Bu okulların bir kısmı-
nın yapımına başlandı, bir kısmının süreci devam ediyor.
Yaklaşık şu anda 400'e yakın bir şantiye var ve bu arta-
rak da inşallah ihalelerimiz valimizin, bakanımızın ve
hayırseverlerimizin desteğiyle okullarımız yapılıyor.
Riskli bulduğumuz hiçbir yapıda, okulda çocuğumuzu
bulundurmuyoruz. En yakınındaki okula taşıyoruz" ifa-
delerini kullandı.  DHA

Paylaşacağı
tecrübe var



M utasavvıf- Yazar Cemâlnur Sargut ise
programda her şeyin bir görünen
kısmı bir de hakikat kısmı olduğuna

dikkat çekti. Sargut, öğretmenin sizi Allah’ın fi-
şine takan kimse olduğunu ifade etti. Hz. Mev-
lâna'nın 750. Vuslat Yıldönümü dolayısıyla
Şeb-i Arûs Haftası kapsamında Üsküdar Üni-
versitesi Tasavvuf Araştırmaları Enstitüsü ve
Kerim Vakfı iş birliği ile hazırlanan “Vuslat”
başlıklı söyleşi Üsküdar Üniversitesi Merkez
Yerleşke Nermin Tarhan Konferans Salonunda
gerçekleştirildi. ÜÜ TV ve Youtube üzerinden
de canlı yayınlanan programın moderatörlü-
ğünü Tasavvuf Araştırmaları Enstitüsü Müdür

Yardımcılarından Prof. Dr. Emine Yeniterzi
yaptı. Söyleşiye konuşmacı olarak ise Üsküdar
Üniversitesi Kurucu Rektörü ve Yönetim Üst
Kurulu Başkanı Prof. Dr. Nevzat Tarhan ve
Rektör Danışmanı Cemâlnur Sargut katıldı. 

Mevlana'yı anımsattı 

Prof. Dr. Emine Yeniterzi, “Mevlana’nın ölüm
yıldönümünü anmıyor, Mevlana’nın hakka ka-
vuşmasını kutluyoruz.” dedi. Prof. Dr. Yeni-
terzi, “Meşhur rubaisinde Mevlânâ; “Canında
bir can var, o canı ara. Beden dağında bir mü-
cevher var, o mücevherin madenini ara.  A yü-
rüyüp giden sûfî gücün yeterse ara, Ama
dışarıda değil, aradığını kendinde ara…” diyor.
Dünya hayatı bir arayış, kimileri ölüm diyecek
kimileri vuslat diyecek ancak bu bir arayış, bu
yolculukta insanın kapasitesi nedir gücümüzü
nereden almalıyız ve güçlükleri nasıl aşmalı-
yız?” soruları üzerinde durdu.   Rektör Danış-
manı, mutasavvıf yazar Cemâlnur Sargut da
konuşmasında Allah’ı her an içinde hissetme-
nin sevincine, Allah aşkına atıfta bulunarak,
ölümün korkulu bir şey değil, dünyanın en
güzel şeyi olduğunu söyledi.

Kavuşacağımızı düşünelim

“Egoist yaşıyoruz. Ölümü düşünüyoruz, kavu-
şacağımızı düşünmüyoruz.” diyen Sargut,
“Allah aşkı ve peygamber aşkının” önemine
vurgu yaptı. Yalnız Allah ile buluşmanın, kavuş-
manın önemli olduğunu, 80 yaşına gelmiş hala
dünyaya, maddeye tapanların var olduğunu da
anlatan Sargut, aşkla Allah’ı anan kişi için sa-
dece Allah’ın var olduğunu dile getirdi. Sargut,
“Gaye ezel alemi, dünya uğrak yeri…” ifadele-
rini kullandı. Sıratı müstakimin Peygamberin
yolu üzerine açıldığını da ifade eden Sargut,
mesnevinin bir yaşam biçimi olduğunu, tasav-
vufun da insana Allah’a tapmayı öğrettiğini
söyledi. Her şeyin bir görünen kısmı bir de ha-
kikat kısmı olduğuna vurgu yapan Sargut, öğ-
retmenin sizi Allah’ın fişine takan kimse
olduğunu ifade etti.

İhlas suresi çok kıymetlidir

Üsküdar Üniversitesi Kurucu Rektörü ve Yöne-
tim Üst Kurulu Başkanı Prof. Dr. Nevzat Tar-
han, insanın Allah tasavvurunu doğru yapması
durumunda Allah’tan başka bir şey olmadığını
göreceğini ifade ederek, Allah’ın sıfatlarına

atıfta bulunarak, “Allah’ın tasavvurunu en iyi
yapan sure İhlas suresidir. Birdir, eşi yoktur,
benzeri yoktur, hiçbir şeye muhtaç değildir.”
dedi. “Biz dünyada yaşamıyoruz, dünyadan ge-
çiyoruz” denildiğine de işaret eden Tarhan,
dünyanın bir okul olduğunu ve sınavın da bir
gün biteceğini, bu sınavı geçip geçmeyeceğinin
ise kimsenin garantisi olmadığını anlattı. Diğer
canlılardan farklı olarak insanlara özgür irade
verildiğini, insanlara nefs yani Allah’a kafa
tutma özelliği verildiğine dikkat çeken Tarhan,
“İnsanlık tarihinde bu kadar dünyacılığın ve
egoizmin bu kadar yaygın olduğu bir asır yok.
Böyle bir asırda Mevlana’nın vuslatını çok
kimse anlayamaz.” dedi.

Değişmeyen tek gerçek var

Dünyayı kutsallaştırmış bir hayatın öğretildiğini
dile getiren Tarhan, bu çağda ölüme açıklama
getirebilmek gerektiğini ve düşünen insanların
ölüme açıklama getiren anlam aradığını kay-
detti. Tarhan, şunları dile getirdi: “Değişmeyen
tek gerçek var, ölüm gerçeği… O zaman bu
hayat bizden başka bir şey istiyor. Ölüm varken
bu dünyanın güzel olmasının hiçbir anlamı yok.

Her şey geçiyor, gidiyor. Bu
dünya senin de olsa gide-

cek. Hepsini
kaybedeceksin. 

Akıllı insan uzun
vadeli düşünür

Akıllı insan uzun
vadeli düşünen in-
sandır. Asıl uzun va-
deli düşünen,

ölümden sonrasının
düşünmektir. Ölüm-

den sorasını düşünme-
yen insan aklını

kullanamıyor demektir.” İn-
sanların içindeki kötücül ayartıcı-

ların kontrol edebilmesi için ölüm
hatırlanmalı Mevlana’nın akılla kalbi birleştirdi-
ğini de belirten Tarhan, Mevlana’nın ‘Kur’an-ı
Kerimi baştan sona okudum, edepten başka bir
şey görmedim’ dediğini söyledi. Hayatın her
anının son gün gibi yaşamak gerektiğini de söy-
leyen Tarhan, “Her an hayatın son günü gibi
düşünüp ve bu şekilde yaşayabilme dersini ala-
bilmek önemli.” dedi. İnsanların içindeki kötü-
cül ayartıcıların kontrol edebilmesi için de
ölümün hatırlanması gerektiğini anlatan Tar-
han, ölüm hatırlandıkça da hesap verebilirliğin
ortaya çıktığını dile getirdi. Fatiha suresindeki
‘Yevmiddin’ kelimesinin de hesap günü demek
olduğunu hatırlatan Tarhan, Mevlana’nın
ölümü unutturmamak için vuslatı vurguladığını
söyledi.

Alak suresinde

‘Oku’İlk ayetin ‘Oku’ olduğunu da hatırlatan
Tarhan, Alak suresine atıfta bulunarak,
‘Oku’dan kastın hakikatın aranması olduğunu
da kaydetti. Tarhan, insanın kan pıhtısından ya-
ratıldığının ifade edildiğini da anlatarak, “9 ay
10 günlük süreç tam bir mucize. 9 ay 10 içinde 2
tane hücrenin bir araya gelip bir insan olması
dış irade, dış zeka, dış güç olmadan imkansız.”
şeklinde konuştu. Sevgi sonsuzİlahi aşka dikkat
çeken Tarhan, “İnsan fani şeyleri sevdiği zaman
kaybolup gidiyor onlar. Parayı seviyor kaçıp gi-
diyor. Sevginin kalıcı ve iç huzuru veren bir sevgi
olması için o sevginin sonsuz bir kişiye bağlan-
ması lazım. Ezeli ve ebedi bir güce bağlanmak
lazım. Allah’ı zikretmek kalbe huzur veriyor.”
dedi. Bediüzzaman’ın “Dost istersen Allah yeter,
yaren istersen Kur’an yeter, düşman istersen
nefis yeter” sözünü de hatırlatan Tarhan, “Cen-
net ucuz değil, Mevlana ne çileler çekmiş.” dedi.

Gerçek hayat bu hayat değil

Konuşmasında ‘Allah’ın görünmemesi, olmadı-
ğına kanıt değil’ diyen Tarhan, “Allah bizim ne-
rede ne yapacağımızı biliyor. Dünyada bir
simülasyonda yaşıyoruz. Gerçek hayat bu hayat
değil. Bu hayat tamamen oyun. Aynı bilgisayar
oyunu gibi oyundayız. Simülasyonda yaşıyoruz.
Ölümden sonra gerçek hayata gideceğiz. 2 kere
2 nasıl kesinse… Kuantum dinamiğine göre bu
kesin. Biz farklı bir enerji bandındayız, öldükten
sonra farklı bir enerji bandına geçiyoruz. Allah
bizi görüyor.” diye konuştu.  
HABER MERKEZİ
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Prof. Dr. Nevzat Tarhan, Allah’ı 
zikretmenin kalbe huzur verdiğini
ifade ederek, “Bizim aslında Allah 
ile dünyada online olmamız lazım.
Nasıl telefonla online internetle her
tarafa bağlanıyoruz. Kalbi de Allah’a
açan kimse online olacak. Kalbi
mühürlenen kimse içindeki nefret
programı ile yaşıyor. Terapilerle
verdiğimiz huzuru Allah’a bağlanmak
10 misli fazla veriyor” dedi

Allah’ı zikretmek
HUZUR VERIR 

Allah’a bağlanmanın önemine vurgu yapan Tarhan,
“Bizim terapilerle verdiğimiz huzuru Allah’a bağlan-

mak 10 misli fazla veriyor. Asıl huzuru insan ebedi olan
bir iradeye bağlandığı zaman hissediyor.” şeklinde 
konuştu. Farkındalık terapilerine de işaret eden Tar-

han, Mevlana’nın fikirle-
rini alıp bugünün

metodolojisiyle sun-
mak gerektiğini

kaydetti.

AllAh’A 
bağlanmak gerek!



S ovyetler döneminde üst düzey
görevlerde bulunan Haydar Ali-
yev, bağımsızlıktan sonra kriz-

lerle mücadele eden Azerbaycan'ın
başına geçerek kurtarıcı rolü üstlendi.
Haydar Aliyev, hem Sovyetler hem de
bağımsızlık döneminde ömrünü ülke-
sine ve halkına adayarak Azerbaycanlı-
ların büyük kısmının sevgisini kazandı.
Aliyev'in hatırası, halkın kendisine ver-
diği ulusal lider anlamındaki "Umum-
milli lider" ünvanıyla yaşatılıyor.
Aliyev'in halkına hizmet ve Azerbaycan
için mücadeleyle geçirdiği dolu dolu 80
yıllık hayatı, 10 Mayıs 1923'te Azerbay-
can'a bağlı Nahçıvan Özerk Cumhuri-
yeti'nde başladı. Haydar Aliyev, 1939'da
Nahçıvan Pedagoji Teknik Okulundan
mezun oldu, daha sonra Azerbaycan
Sanayi Enstitüsü Mimarlık Fakültesine
kayıt yaptırdı fakat İkinci Dünya Sava-
şı'nın çıkmasıyla buradaki eğitimini ta-
mamlayamadı. Aliyev, 1941-1944
yıllarında Nahçıvan Özerk Cumhuri-
yeti İçişleri Komiserliği Gizli Arşiv Dai-
resinin Müdürlüğü ve Nahçıvan Halk
Komiserliği Konseyinde Şube Müdür-
lüğü görevlerinde bulundu. Başarılı ça-
lışmaları ve analiz yeteneğiyle
yöneticilerinin ilgisini çeken Aliyev,
1944'te Sovyet Sosyalist Cumhuriyetler
Birliği (SSCB) Devlet Güvenlik Komi-
tesinde (KGB) işe alındı. Kariyerini
KGB'de sürdüren Aliyev, 1967'de Azer-
baycan KGB'si Başkanı olarak atandı
ve kendisine tümgeneral rütbesi verildi.
Aliyev, 1969'da Azerbaycan Komünist
Partisi Merkezi Komitesi Genel Sekre-
teri seçildi, 1982'ye kadar bu görevde
Azerbaycan'ı yönetti.

Önemli görevler üstlendi 

Moskova'ya 1982'de davet edilerek
SSCB Komünist Partisi Merkez Komi-
tesi Siyasi Bürosu üyeliğine seçilen Ali-
yev, SSCB yönetiminde söz sahibi 19
kişiden biri oldu ve aynı yıl SSCB Ba-
kanlar Konseyi Başkanı Birinci Yardım-
cılığı görevine atandı. Aliyev, 1987'de
SSCB Komünist Partisi Merkez Komi-
tesi Siyasi Bürosunun ve SSCB Sekre-
teri Mihail Gorbaçov'un yürüttüğü
politikalara itiraz ederek istifa etti ve
1990'da Azerbaycan'a döndü.
SSCB'nin dağılma sürecinde ülkesinin
sorunlarına kayıtsız kalmayarak yeni-
den siyaset sahnesine atılan Aliyev,
1990'da hem Azerbaycan Sovyet Sos-
yalist Cumhuriyeti hem de Nahçıvan
Özerk Cumhuriyeti milletvekili seçildi.
Karabağ'da Ermenilerin toprak taleple-
rine karşı SSCB yönetiminin ikiyüzlü
politikasına itiraz ederek 1991'de Ko-
münist Partiden istifa eden Aliyev,
1991'de parlamento niteliğindeki Nah-
çıvan Yüksek Konseyi Başkanı seçildi
ve ilgili yasalar gereği Azerbaycan Yük-
sek Konseyi Başkan Yardımcısı oldu.

Azerbaycan'ı istikrara 
kavuşturdu

Azerbaycan bağımsızlığını ilan edince
de Nahçıvan'daki görevini sürdüren
Aliyev, 21 Kasım 1992'de, bugün ikti-
darda olan Yeni Azerbaycan Partisini
kurdu. Haydar Aliyev, iç savaş tehlike-
sini bertaraf etmesi için halk tarafından
Bakü'ye davet edildi ve 15 Haziran
1993'te Azerbaycan Yüksek Konseyi

Başkanı seçildi Aliyev, 3 Ekim 1993'te
yapılan seçimleri kazanarak cumhur-
başkanı oldu ve ülkesinin sorunlarını
çözmek için tüm gücüyle çalışmaya
başladı. Karabağ'da 1991'de başlayan
savaşın sürdüğü ve Ermenilerin Azer-
baycan topraklarını işgal ettiği zor bir
dönemde cumhurbaşkanı seçilen Ali-
yev, orduyu güçlendirmekle işe başladı.
Silah, mühimmat ve teçhizatı daha iyi
hale getirilen Azerbaycan ordusu, 1.
Karabağ Savaşı'nda karşı hamlelerde
bulunarak Ermenistan ordusunun sal-
dırılarını önledi. Biş-
kek'te 4-5 Mayıs
1994'te, Azerbaycan
ve Ermenistan ara-
sında ateşkes yapıl-
ması konusunda
protokol imzalanarak
şiddetli çatışmalar
durduruldu. Aliyev,
yönetimi yasa dışı yol-
larla ele geçirmek iste-
yen bazı güçlerin
çıkarttığı isyanları dip-
lomatik manevralarla
bastırdı, halkın deste-
ğiyle iç karışıklıklara
son verdi ve ülkenin
istikrar sürecine gir-
mesini sağladı. AA
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PakisTan ordusundan
yapılan açıklamaya göre,
Hayber Pahtunhva'nın Af-

ganistan'a sınır Dera İsmail Han böl-
gesinde bir güvenlik noktasına sabah
saatlerinde içi bomba yüklü araçla
intihar saldırısı düzenlendi. 
Saldırıda 23 asker yaşamını yitirdi, 6
militan etkisiz hale getirildi. Bomba-
nın etkisiyle bir binanın çökmesi so-

nucu ölü sayısının arttığı ve yaralıla-
rın olduğu belirtiliyor. Öte yandan,
Dera İsmail Han'a bağlı Darazinda
ve Kulachi kasabalarında da güvenlik
güçleri militanlara yönelik operasyon
düzenledi. 
Darazinda'da çıkan çatışmada 17
militan etkisiz hale getirildi. Kulac-
hi'deki çatışmada da 2 asker hayatını
kaybetti, 4 militan etkisizleştirildi.

Pakistan ordusu, militanların hangi
örgüte üye olduğuna dair bilgi pay-
laşmadı. Pakistan'da bu yıl özellikle
Hayber Pahtunhva ve Belucistan
eyaletlerinde terör saldırıları arttı.İs-
lamabad, saldırıların Afganistan'da
konuşlu Pakistan Taliban'ı (TTP) ta-
rafından planlandığını ve yönetildi-
ğini savunurken, Afganistan bu
iddiaları reddediyor. AA

Pakistan’da saldırı: 25 asker hayatını kaybetti 
Pakistan'ın Hayber Pahtunhva eyaletinde bomba yüklü araçla 
güvenlik noktasına düzenlenen intihar saldırısında ve çatışmalarda 
25 asker hayatını kaybetti, 27 militan etkisiz hale getirildi
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AzerbAycAn’ın

mımArı
HAydAr Aliyev
Azerbaycan'ın eski Cumhurbaşkanı ve ulusal lideri Haydar
Aliyev, vefatının 20. yılında saygı ve minnetle hatırlanıyor

Haydar Aliyev, 7 ülkeden 11 şirketle, Azerbaycan'ın en
büyük petrol yatağı Azeri-Çırak-Güneşli (AÇG) havzasının
işletilmesini ve petrolün dünya pazarlarına çıkartılmasını
öngören "Asrın Anlaşması"nı im-
zalayarak ülkenin ekonomik geli-
şiminin temelini attı.
Cumhurbaşkanlığı döneminde
referandum sonucu evrensel de-
mokratik değerleri yansıtan ana-
yasanın kabul edilmesiyle Aliyev,
idam cezasını kaldırdı. Yönetimi
döneminde başta Türkiye olmak
üzere Türk dili konuşan ülkelerin

yanı sıra Rusya, ABD ve Avrupa ülkeleriyle iyi ilişkiler
kuran Aliyev, ülkesinin uluslararası arenadaki yerini pe-
kiştirdi. Aliyev, 11 Ekim 1998'de yapılan seçimde yüzde

76,1 oy alarak yeniden cumhur-
başkanı seçildi. 15 Ekim 2003'te
yapılan seçimlerde de aday oldu
fakat sağlık sorunları nedeniyle
adaylığını İlham Aliyev lehine
geri çekti. Haydar Aliyev, 12 Ara-
lık 2003'te tedavi gördüğü
ABD'de hayatını kaybetti ve 15
Aralık'ta Bakü'deki Fahri Hiya-
ban'da defnedildi.

ekonomik kalkınmanın temelini attı

IraklIlar sandIk
başIna gidiyor

Irak'ta 18 Aralık'ta yapılacak yerel seçimlerde, yaklaşık 16 milyon seçmen sandık başına gidecek
yerel seçimlerin 2013'ten bu
yana yapılamadığı Irak'ta, en
son 2018'de planlanan seçimler,

ülkedeki siyasi ve güvenlik sorunları nede-
niyle gerçekleştirilememiş, vilayet meclisleri
de 2019'da yaşanan protestoların ardından
feshedilmişti. Irak Bakanlar Kurulu, vilayet
meclislerinin belirleneceği yerel seçimin 18
Aralık'ta yapılmasını kararlaştırmıştı. Fede-
ral bir yönetime sahip Irak'ta, bu seçimler,
Irak Kürt Bölgesel Yönetimi'ndeki (IKBY)
şehirleri de kapsıyor. Irak Yüksek Seçim
Komiserliğine göre, seçimlerdeki ilk oy
verme işlemi, 16 Aralık'ta başlayacak ve o
gün sadece güvenlik güçleriyle yerinden
edilmiş vatandaşlar oy kullanabilecek.
Bunun dışında kalan vatandaşlar ise ayın
18'inde sandık başına gidecek. Seçimde
yaklaşık 16 milyon kişinin oy kullanma
hakkı bulunuyor. Söz konusu seçimlerde
çeşitli parti ve ittifaktan toplam 5 bin
904 aday yarışıyor.

Seçim rekabetinde 
bulunan siyasi güçler

Sadr Hareketi lideri Mukteda es-
Sadr'ın siyasetten çekilmesi ve seçimleri
boykot etmesinin ardından, bu dö-
nemde Şii grupların yer aldığı "İnşa
Ediyoruz" koalisyonu öne çıkan siyasi

güçlerin başında yer alıyor. Söz konusu
koalisyonun başında İran destekli Bedir
Hareketi lideri Hadi el-Amiri bulunuyor.
Bunun yanı sıra eski başbakanlardan Nuri
el-Maliki'nin lideri olduğu "Kanun Devleti"
koalisyonu da Bağdat ve güneydeki şehir-
lerle doğuda Diyala ve kuzeyde Salahaddin
ve Kerkük kentlerinde seçimlere katılıyor.
Eski Meclisi Başkanı Muhammed el-Hal-
busi öncülüğünde ve en büyük Sünni
seçim listesi olarak bilinen "Biz Ümmetiz"
adlı blok da başkent Bağdat, batıdan
Enbar ve kuzeyden Salahaddin, Kerkük ve
Musul'da, seçim yarışında güçlü şekilde yer
alıyor. "El-Azim" koalisyonu da Sünni Arap
bloğu olarak aynı kentlerde seçim rekabeti
içerisinde bulunuyor. Enbar vilayetinde ise
Sünni siyasetçilerden Cemal Kerbuli'nin
başında olduğu "Birleşik Enbar" koalis-
yonu da yarışta dikkati çekiyor.

Türkmenler de seçime girecek 

Savunma Bakanı Sabit Abbasi'nin lideri ol-
duğu "El-Hasim" ittifakı da Bağdat ve ku-
zeyde seçime katılırken, Türkmenler ise
"Birleşik Irak Türkmenleri Cephesi" liste-
siyle seçimde yarışıyor. Kürdistan Demo-
krat Partisi (KDP) ve Kürdistan
Yurtseverler Birliği (KYB) de Kerkük,
Musul ve Diyala'da ayrı ayrı seçimlere katı-
lıyor. Söz konusu bloklarının yanı sıra "Sivil
Değerler" ittifakı" ve "Sivil Güçler" koalis-
yonu ise Irak'ta laik kesimi temsilen seçim
yarışına katılan gruplar olarak ön plana çı-
kıyor. Irak Yüksek Seçim Güvenliği Komis-
yonu, seçim güvenliğinin sağlanması için
gerekli hazırlıkların tamamlandığını du-
yurdu. İçişleri Bakanlığı Sözcüsü Mikdad
Musevi de yaptığı yazılı açıklamada, seçim
günü sokağa çıkma yasağının olmayaca-
ğını ve sınır kapıları ile havalimanlarının da

faaliyetlerine devam edeceğini bildirdi.
Irak'ta etkin Şii siyasi gruplardan Sadr
Hareketi lideri Mukteda Sadr, kasım
ayında destekçilerine vilayet meclisi se-
çimlerini boykot etme çağrısında bulun-
muştu. Sadr, "Boykot, seçimlerin hem
içeride hem de uluslararası alanda meş-
ruiyetini azaltır ve 'yolsuzluk yapanların'
Irak'taki hegemonyasını kırar." ifadelerini
kullanmıştı. AA

Bİden
şaşırtmıyor

The Times of Is-
rael'in haberine
göre, Biden, bu-

rada yaptığı konuşmada,
İsrail'in Filistin'e saldırıları
nedeniyle ABD'de artan
antisemitizmi kınadığını
belirtti. Biden, "Hamas'tan
kurtulana kadar İsrail'e as-
keri destek vermeye devam
edeceklerini" vurgulayarak,
"Ama çok dikkatli olmalı-
yız. Tüm dünyanın düşüncesi bir gecede değişebilir.
Bunun olmasına izin veremeyiz." ifadesini kullandı.
Yahudiler ile İsrail'in güvenliğine ve bağımsız Ya-
hudi devletinin varoluş hakkına bağlılığının sarsıl-
maz olduğunu dile getiren Biden, "İsrail olmasaydı
dünyada tek bir Yahudi güvende olmazdı." dedi.
Biden, "Yahudi toplumuna duyduğum sıcaklık ve
bağlantı sorgulanamaz. Birkaç yıl önce 'Siyonist
olmak için Yahudi olmak zorunda değilsiniz ve ben
bir Siyonist'im' dediğimde sıkıntılara girdim ve eleş-
tirildim." diye konuştu. AA

ABD Başkanı Joe Biden, Yahudilerin
Hanuka Bayramı dolayısıyla Beyaz
Saray'da düzenlenen resepsiyonda, İsrail'e
askeri desteğinin süreceğini söyledi

Bakan Göktaş,
Cenevre’De
konuştu

Bakan Göktaş,
panele ilişkin yaptığı
açıklamada, “Ce-

nevre temaslarımız kapsamında
katıldığımız ‘Kadınları Güçlen-
dirmek: Zorlukları Aşmak ve
Kadın Girişimcileri Kutlamak’
başlıklı panelde farklı sektör-
lerde faaliyet gösteren kadın gi-
rişimciler ve öğrencilerle bir
araya geldik. Kadınların önle-
rindeki görünmez engellerin, cam tavanların farkındayız
ve bu evrensel probleme yönelik uygulamalar, politikalar
geliştirmeye devam ediyoruz. İş dünyasında hâlâ pek
çok yerde 'iş adamı' kullanılırken biz Türkiye’de 'iş ka-
dını' ve 'iş insanı' diyebiliyoruz, dilimize bunu yerleştir-
dik. Temel politika dokümanlarımızda kadın
istihdamının ve girişimciliğinin artırılması için koyduğu-
muz hedeflerimiz ve tüm çalışmalarımız da Türk kadı-
nını geleceğin güçlü iş insanları ve liderleri yapma
yolunda attığımız önemli adımlardır” dedi.

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı
Mahinur Özdemir Göktaş, İsviçre’nin
Cenevre kentine ziyareti kapsamında
‘Kadınları Güçlendirmek: Zorlukları
Aşmak ve Kadın Girişimcileri Kutlamak’
başlıklı panele katıldı

Zelenski ABD'liler
ile görüştü

Ukrayna Devlet Başkanlığı Basın Ofi-
si’nden yapılan açıklamada, “Ukrayna Dev-
let Başkanı Volodimir Zelenski, ABD

ziyareti kapsamında savunma şirketlerinin yöneticileriyle
bir araya geldi. Zelenski, Ukraynalıları kurtaran ve ordu-
muzun ülkeyi savunmasına yardımcı olan silahları üre-
ten Amerikan savunma şirketlerinin tüm çalışanlarına
teşekkür etti” denildi. Zelenski, yöneticilere yaptığı ko-
nuşmada, “Hepinize ve ortaklarınıza teşekkür etmek is-
tiyorum. Çalışanlarınıza da önemli bir şey söylemek
istiyorum: Ukrayna için çok şey yaptınız. Sizin gibi in-
sanlar olmasaydı, topraklarımızı savunamazdık” dedi.

Ukrayna Devlet Başkanı Volodimir 
Zelenski, ABD’nin başkenti Washington’a
düzenlediği resmi ziyaret kapsamında 
ABD savunma sanayi şirketlerinin
yöneticileriyle bir araya geldi
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HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 
03:10 Diriliş Ertuğrul
05:20 Lingo
06:20 İncir Ağacı
07:25 Elimi Bırakma
10:30 Alişan ile 
Hayata Gülümse
13:15 Seksenler
14:55 Diriliş Ertuğrul
17:45 Lingo
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Dangal
23:30 Kendi Düşen Ağlamaz
02:20 Diriliş Ertuğrul

07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:30 Tarafsız Bölge
00:00 Tarafsız Bölge

03:00 Kiralık Aşk
05:00 Fazilet Hanım
ve Kızları
07:00 Kiralık Aşk
09:45 Sabahın Sultanı 
Seda Sayan
13:30 Zahide Yetiş ile
Yeniden Başlasak
16:15 Söz
18:15 Star Haber
19:00 Çok Güzel Hareketler 2
20:00 Hükümet Kadın
22:20 Dizi
00:30 Dizi

15:00 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
15:40 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
16:30 Spor Bülteni
17:00 Günün İçinden
18:00 Gündem
18:40 Haber Bülteni
19:00 Gündem
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Medya Kritik
23:00 Orkun Yazgan ile Son Nokta
01:00 Gece Haberleri

02:45 Gelinim 
Mutfakta
04:45 Güneşi 
Beklerken
06:00 Üç Kız Kardeş
09:00 Neler 
Oluyor Hayatta
11:00 Yaprak Dökümü
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk ve Umut
17:30 Arka Sokaklar
19:00 Kanal D 
Ana Haber
20:00 Dilek Taşı

03:20 Mutfak 
ahane
05:20 Bir Küçük 
Gün Işığı
08:00 Kahvaltı 
Haberleri
10:00 Müge Anlı 
ile Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Mutfak Bahane
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Kuruluş Osman
00:20 Altın Kafes

04:45 Kefaret
06:00 Yabani
07:45 İlker Karagöz İle 
Çalar Saat Hafta Sonu
10:30 Çağla ile Yeni 
Bir Gün
12:00 Yasak Elma
13:30 En Hamarat Benim
16:15 Şahane Hayatım
19:00 Selçuk Tepeli ile 
FOX Ana Haber
20:00 Şahane Hayatım
23:30 Hudutsuz Sevda
02:15 Bambaşka Biri

03:30 Demet ve 
Jess'le Gel Konuşalım
05:00 Tuzak
07:15 8'de Sağlık
08:30 Müge ve 
Gülşen'le 2. Sayfa
11:15 Masterchef 
Türkiye All Star
12:45 Demet ve Jess'le Gel
Konuşalım
16:00 Zuhal Topal'la 
Yemekteyiz
20:00 Masterchef Türkiye All Star
00:15 Zuhal Topal'la Yemekteyiz

02:30 Başak 
Şengül ile Doğru Yorum
05:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:00 9'dan 12'ye
12:00 Haberde 
Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
16:30 Akşam Raporu
18:30 Ece Üner ile
Ana Haber Bülteni
20:00 Kübra Par ile 
Farklı Açılar
00:00 Gece Haberleri

02:30 Sandık 
Kokusu
05:30 Aile
08:00 Bu Sabah
09:45 Kızılcık Şerbeti
12:30 Aslı Hünel ile 
Gelin Evi
15:00 Didem Arslan 
Yılmaz'la Vazgeçme
18:45 Show 
Ana Haber
20:00 Sandık Kokusu
22:30 Sandık Kokusu
01:15 Ne Gemiler Yaktım

06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
10:00 Güne Bakış
11:45 Spor Bülteni
12:00 Gün Ortası
13:45 Spor Bülteni
14:00 Haber Hattı
15:45 Spor Bülteni
16:00 HT 360
17:15 + Dosya
18:00 Ana Haber
20:00 Nedir Ne Değildir?
23:00 Haber Bülteni
00:30 Nedir Ne Değildir?

19:00 Akşam Haberleri
19:10 Piyasalar
19:15 Ceyda Düvenci İle
Bambaşka Sohbetler
19:55 Hava Durumu
20:00 Ana Haber
20:50 Piyasalar
20:55 Hava Durumu
21:00 Ahmet Mümtaz
Taylan İle Empati
22:30 Sporting Cp -
Bahçeşehir K.
00:00 Fıba Europe Cup Sporting
Cp - Bahçeşehir Koleji Canlı

M erve Dizdar,
Gürhan Altun-
daşar'dan bo-

şanmasının ardından
kalbini yeniden aşka
açtı. 2021 yılında Altun-
daşar ile sona eren evlili-
ğinin ardından, Dizdar'ın
bir süredir Cihan Ayger
ile ilişkisi devam ediyor.
Ayger, daha önce 2020
yılında Elif Boyner ile ev-
lenmiş, ancak bir yıl
sonra boşanmıştı. Merve
Dizdar ve Cihan Ayger'in
arkadaşlıkları zamanla
aşka dönüştü, ve çift iliş-
kilerini gözlerden uzak
bir şekilde sürdürmeyi
tercih ediyor. Cihan
Ayger, Moda Kürek Kulü-
bü'ne üye ve Merve Diz-
dar da geçen yaz
sevgilisiyle birlikte kürek
çekmeye katıldı. Ayger
ile Dizdar'ın birlikte çekil-
miş fotoğrafları, Moda
Kürek Kulübü'nün Ins-
tagram sayfasında da
paylaşıldı.

HAZIRLAYAN: 
AYNUR CİHAN / SEMANUR POLAT

2010 yılında Kapadokya'da çekilen "Yer 
Gök Aşk" dizisinin başrol oyuncuları Birce
Akalay ve Selen Soyder, uzun bir aranın ar-
dından bir araya geldi ve hasret giderdiler.
Birce Akalay ve Selen Soyder, 2010 yılında
Avşar Film'in FOX için çekilen "Yer Gök Aşk"
dizisinde iki kardeş karaktere hayat vermiş-
lerdi. Yıllar sonra bir araya gelen ve zaman
içinde iletişimlerini sürdüren bu başarılı
oyuncular, Pazar akşamı bir restoranda bu-
luşarak hasret giderdiler. Sosyal medyada
paylaştıkları bir dizi fotoğrafla birlikte Birce
Akalay, Selami Şahin'in "Seninle Başım 
Dertte" şarkısı eşliğinde Selen Soyder'in kadeh
kaldırdığı bir anıyı takipçileriyle paylaştı.

Merve Dizdar,
76. Cannes Film
Festivali'nde 'En

İyi Kadın
Oyuncu' ödülü

alarak dikkatleri
üzerine çekti.
Ünlü oyuncu, 

iki yıl önce 
Gürhan 

Altundaşar ile
boşanmıştı.

Şimdi ise 
Merve Dizdar,

kalbini 
yeniden 
aşka açtı

YENI 
ASKI 

KIM!

YENI 
ASKI 

KIM!

YENI 
ASKI 

KIM!

YENI 
ASKI 

KIM!

YENI 
ASKI 

KIM!

YENI 
ASKI 

KIM!

Dilan Çiçek Deniz'in Mert Yazıcıoğlu ile ilişkisinin sessiz sedasız sona ermesinin ardından, oyuncu 'Çukur'
dizisinden rol arkadaşı Kubilay Aka ile birlikte Fransa'ya gitti. Karlar içinde romantik pozlar veren ikili
arasında aşk dedikoduları yayılırken, Kubilay Aka'nın kafa karıştıran bir paylaşımı dikkat çekti

Dilan meraklandırdı!
'Çukur' dizisinin ilk iki
sezonunda birlikte rol
alan Dilan Çiçek Deniz
ve Kubilay Aka, 2017 yı-
lında başlayan dizinin
setinden sonra Fran-
sa'ya kış tatiline gittiler.
İkilinin yeni bir proje
için Fransa'da bulun-
dukları iddia ediliyor.
Sosyal medyada birbir-
lerinin Fransa paylaşım-
larına sıkça olumlu
yorumlar bırakan Dilan
Çiçek Deniz ve Kubilay
Aka arasında aşk dedi-
koduları hızla yayıldı.
Deniz'in soğuk havaya
aldırmadan mini elbise-
siyle Kubilay Aka'ya poz
vermesi ise büyük ilgi
çekti.Aşk dedikoduları-
nın ardından Kubilay
Aka, Dilan Çiçek De-
niz'in fotoğrafını çektiği
bir kareyi paylaşarak,
"Dostunun paylaşımına
böyle özenilir" notuyla
kafa karıştırdı.

13 yıl sonra buluştular

tv
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İtalya’nın Venedik şehrinde Dünya
Karate Federasyonu tarafından organ-
ize edilen ve 81 ülkeden 4 bin 200
sporcunun katıldığı ‘Karate 1 Dünya
Gençlik ligi U14 Kadın Kata kate-
gorisinde Kütahyalı Elizan Sağlam (13)
olurken, finaldeki rakibi nimet Berra
Karakuzu (13) ikinci olduDünya Karate
Federasyonu tarafından organize
edilen Karate 1 Dünya Gençlik ligi, 7-
10 aralık tarihlerinde İtalya’nın
Venedik şehrinde yapıldı. Organizasy-
ona 81 ülkeden 4 bin 200 sporcu
katıldı. Şampiyonada türkiye’yi tem-
silen ise tavşanlı Belediyesi Spor
Kulübü’nden 14 sporcu yer aldı. U14
Kadın Kata kategorisinde nimet Berra

Karakuzu ve Elizan Sağlam, tüm rakip-
lerini geride bırakarak finale yükseldi.
Finalde ise Elizan Sağlam şampiyon
olurken nimet Berra Karakuzu da ikinci
oldu.

Olağanüstü bir başarı 

antrenör Oğulcan alımcı, şampiyonaya
14 sporcu, 2 antrenör ve 1 idareci
olarak katıldıklarını ifade ederek, “Bu
olağanüstü başarının öncesinde yine
2023 yılında, türkiye Çocukları Karate
Şampiyonası’nda bu iki sporcumuz fi-
nale çıkarak yine büyük bir başarıya
imza atmışlardı. aynı zamanda yine bu
iki sporcumuz milli sporcu olup, Balkan
şampiyonalarında ikincilikleri ve

üçüncülükleri elde etti. Öğrencilerimiz
an itibariyle kendi kategorilerinde
dünyanın en iyi iki sporcusu olarak tar-
ihe geçti. Dünya çapında ferdi branşlar
arasında en yoğun katılımlı ve en
prestijli sporu olan karate sporunda,
Kütahya’dan iki çocuğumuzun çıkıp,
tüm rakiplerini geride bırakıp böyle
büyük bir başarı elde etmesi ise bizim
için muhteşem bir durum” dedi.  DHa

kütahyalı Elizan tarih yazdı

Avrupa Ümitler Tekvando Şampiyonası,
7-10 Aralık tarihleri arasında Romanya’da
düzenlendi. Avrupa Tekvando Birliği
(ETU) tarafından organize edilen şampi-
yonaya Romanya’nın başkenti Bükreş ev
sahipliği yaptı. Şampiyonada her sıklette
ikişer olmak üzere Türkiye’yi toplam
16’şar kadın ve erkek toplam 32 sporcu
temsil etti. Şampiyonada Samsun Büyük-
şehir Belediye Spor Kulübü sporcusu Se-
nanur Çelik, 53 kiloda Avrupa üçüncüsü
olarak bronz madalya kazandı. Başarılı
sporcuyu tebrik eden Samsun Büyükşehir
Belediye Spor Kulübü Başkanı Süleyman
Demirtaş, "Milli sporcumuz Senanur Çe-
lik’i tebrik ediyorum. Kulübümüzün spor-
cusu Senanur yıl boyunca yapmış olduğu
çalışmaların karşılığını almış ve bizleri gu-
rurlandırmıştır. Başarısından dolayı spor-
cumuzu ve antrenörlerimizi tebrik
ediyorum. Eminim ki başarıları artarak
devam edecek" dedi. DHA

Bravo Senanur
Samsun Büyükşehir Belediye Spor
Kulübü sporcusu Senanur Çelik, 
Romanya’da düzenlenen Avrupa
Ümitler Tekvando Şampiyonası’nda
bronz madalya kazandı

F rantti, AA muhabirine yaptığı
açıklamada, Türkiye'ye geldiği
günden bu yana her şeyin kendi

adına çok güzel geçtiğini ifade etti. Yeni
bir ülkede ve yeni bir kulüpte olduğu-
nun altını çizen 27 yaşındaki oyuncu,
"Burada bir sürü yeni şey öğrendim.
Burada olmaktan dolayı çok mutlu-
yum. Takımdaki herkes çok profesyo-
nel. Burada öğrendiklerimle kendimi
geliştirmeye çalışıyorum." diye konuştu.
Yoğun çalışmayı seven birisi olduğunu
aktaran Frantti, "VakıfBank'ta mümkün
olduğunca maç ve kupa kazanmak isti-
yorum. Giovanni Guidetti ile çalışmak
harika. Yoğun çalışmayı seviyor. Bu ta-
kımdaki diğer isimler de seviyor. Onun
takımında kendimi rahat hissediyorum.
Onunla saha dışında da iletişim kur-
mak çok özel. Bundan dolayı çok mut-
luyum." ifadelerini kullandı.

Çok heyecanlıyız

Çin'in Hangzhou kentinde yarın başla-
yıp 17 Aralık'a kadar devam edecek
FIVB Kulüpler Dünya Şampiyonası
için çok heyecanlı olduklarını vurgula-
yan ABD'li voleybolcu, şunları kaydetti:
"Dünyanın her yerinden iyi takımlar bu-

rada olacak. Çok heyecanlıyız. Bunu
daha önce milli takımda tecrübe ediyor-
duk ama kulüp bazında bu kadar çeşitli
takımlarla oynamamıştım. Çin'e daha
önce gitmedim, benim için ilk olacak.
Yeni bir kültürü tanımak, yeni bir ülke
görmek de benim adıma güzel olacak."

İstanbul'da mutluyum

ABD Milli Takımı'ndan takım arka-
daşları Jordan Thompson ve Chiaka
Ogbogu'yla VakıfBank'ta birlikte oyna-
masının adaptasyon anlamında kendi-
sine çok yardımcı olduğunu belirten
Frantti, "Onların burada olması benim
için çok güzel. Chiaka Ogbogu'yla
aynı zamanda ev arkadaşıyız. İkisi de
bana çok yardım etti. İstanbul'da çok
mutluyum. Burada çok fazla arkadaş
edindim. Türkiye'de ABD Milli Takı-
mı'nda oynayan başka arkadaşlarım
da var. Türk arkadaşlarım var, başka
milletlerden arkadaşlarım var. Şu ana
kadar İstanbul'da kendimi evimde gibi
hissediyorum. Kişisel olarak Türkiye'yi
daha yakından tanımaya çalışıyorum.
Kültürü, yemekleri, gidilecek yerleri
öğrenmek istiyorum. " açıklamasında
bulundu. AA
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VakıfBank Kadın Voleybol Takımı'nın ABD'li smaçörü Ali Frantti, sarı-siyahlı
ekipte mümkün olduğunca maç ve kupa kazanmak istediğini söyledi

Türk yemekleri

harİka 
Chiaka Ogbogu'nun Türk yemeklerini
çok sevdiğinin hatırlatılması üzerine
Frantti, kendisinin de Türk mutfağını
çok beğendiğini dile getirerek, "Her
gün menemen yemeyi seviyorum. Simit
yemeyi seviyorum ama bunu hocamıza
söylemeyin. Türk çayı çok güzel, her
sabah içiyorum. Çorbalar çok güzel ve
tabii ki baklava..." ifadelerini kullandı.
Çin'e ilk kez gideceğini ve bundan do-
layı heyecanlı olduğunu yineleyen
Frantti, Çin mutfağını da denemek is-
tediğini aktararak, "Ben her şeyi dene-
meyi severim. Yemek konusunda yeni
tatlara açık birisiyim. Ama ne olur
olmaz diyerek bavuluma atıştırmalıklar
atacağım. Tabii ki Türk
yemeklerini özleyeceğim.
Yine de Çin kültürü ve
Çin mutfağını deneyecek
olmak heyecan verici ola-
cak." şeklinde konuştu.

LABORATUVAR MALZEMESİ SATIN ALINACAKTIR
İSTANBUL TIP FAKÜLTESİ DEKANLIĞI

1 KALEM LABORATUVAR MALZEMESİ TEMİNİ mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu madde-
sine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden
alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2023/1423469
1-İdarenin
a) Adı :İSTANBUL TIP FAKÜLTESİ DEKANLIĞI
b) Adresi :İstanbul Üniversitesi İstanbul Tıp Fakültesi Dekanlığı 

Satınalma Müdürlüğü 34094 Çapa-FATİH/İSTANBUL 
FATİH/İSTANBUL

c) Telefon ve faks numarası :02124142434 - 02124142025
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :1 KALEM LABORATUVAR MALZEMESİ TEMİNİ
b) Niteliği, türü ve miktarı :1 KALEMAyrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 

içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer :İ.Ü. İstanbul Tıp Fakültesi Dekanlığı Kit Kimyasal Deposu
ç) Süresi/teslim tarihi :Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 31.12.2024 tarihine 

kadar ilgili birimin isteği doğrultusunda partiler halinde, 
sözleşmeye ve teknik şartnameye uygun olarak İ.Ü. İstanbul 
Tıp Fakültesi Kit-Kimyasal Deposu'na teslim edilecektir. 
Ancak birimin talep ettiği malzemeler yüklenici tarafından 
talep edildiği tarihten itibaren en geç 20 takvim günü 
içinde teslim edilmek zorundadır.

d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren işe başlanır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati :03.01.2024 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri 
(e-tekliflerin açılacağı adres) :İstanbul Üniversitesi İstanbul Tıp Fakültesi Fizik Tedavi Binası 

1. kat İhale Salonu Çapa-Fatih/İSTANBUL
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı unsurlara ilişkin
bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu malın satış faaliyetinin yerine getirilebilmesi için ilgili mevzuat gereğince alınması zorunlu izin,
ruhsat veya faaliyet belgesi veya belgelerine ilişkin bilgiler:
İstekliler,
Yerli malı teklif edecek istekliler; üreticinin kayıtlı olduğu TOBB veya TESK’e bağlı oda\borsa tarafından
düzenlenen Yerli Malı Belgesini ihale dosyasında teklifi ile birlikte sunmalıdır.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranlarına (halka arz
edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin tamamında % 15 (yüzde 
on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, e-imza 
kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife ilişkin 
e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çarpımı sonucu
bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli
ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici teminat 
vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38 inci maddesine
göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de     Basın: (1949852)

SinanErdem Spor Salonu'nda
oynanan karşılaşmaya ev sahibi
ekip; Darius Thompson, Shane
Larkin, Justus Hollatz, Ercan Os-
mani ve Tyrique Jones İlk 5'iyle
başladı. Sarı-lacivertli ekibin ilk 5'i
ise Nick Calathes, Scottie Wilbe-
kin, Tarık Biberovic, Nigel Hayes-
Davis ve Johnathan Motley'den
oluştu. Dengeli başlayan karşılaş-
manın ilk 5 dakikası Fenerbah-
çe'nin 11-10 üstünlüğü ile geçildi.
Periyodun ikinci yarısını daha iyi
oynayan Efes, ilk periyodu 24-21
önde tamamladı. İkinci periyoda
daha iyi başlayan Anadolu Efes,
yakaladığı 8-0'lık seri ile farkı çift
hanelere çıkardı ve rakibine molayı
aldırdı: 32-21. Molanın ardından
pota altından bulduğu isabetlerle
seri yakalayan sarı-lacivertli ekip,
periyodun bitimine 5.08 kala farkı
tek hanelere indirdi: 35-27. Periyo-
dun son 30 saniyelik bölümünde

Hayes-Davis ve Şehmus'un sayıla-
rıyla 4-0 seri yakalayan Fener-
bahçe, farkı 5'e kadar indirdi ve ilk
devreyi ev sahibi ekip, 49-44 önde
tamamladı.  Üçüncü periyoda
daha iyi başlayan Fenerbahçe,
Wilbekin'den bulduğu isabetlerle
periyodun bitimine 7.16 kala skoru
eşitledi: 51-51. Fenerbahçe'nin ya-
kaladığı seriye Thompson ve Lar-
kin'den bulduğu sayılarla karşılık
veren Efes, farkı bitime 5.30 kala
7'ye çıkardı: 58-51. Kalan bö-
lümde farkı koruyan Anadolu
Efes, Melih Tunca'nın son sani-
yede gelen 3 sayılık isabetiyle son
periyoda 69-59 önde girdi.

Galip ayrılmayı başardılar

Son periyoda Calathes ve Sertaç
Şanlı'nın sayılarıyla giren Fener-
bahçe, Şehmus Hazer'in 3 sayılık
isabetinin ardından bitime 7.07
kala farkı 4'e indirdi: 72-68. Bu da-

kikadan sonra oyundaki üstünlü-
ğünü hissettirmeye devam eden
Fenerbahçe, Hayes-Davis'ten bul-
duğu 8 sayıyla bitime 4 dakika
kala farkı 1 sayıya kadar düşürdü:
77-76. Karşılaşmanın son 1 daki-
kasına ev sahibi ekibin 81-80 üs-
tünlüğü ile girildi. Bitime 11 saniye
kala Thompson'ın üç sayılık atı-
şında ev sahibi ekip isabet bula-
mayınca son hücum
sarı-lacivertlilere kaldı. Hayes-
Davis, bitime 1 saniye kala dene-
diği 3 sayılık atışta isabet
bulamayınca Anadolu Efes karşı-
laşmadan 81-80 galip ayrıldı.

Ali Koç tribünden takip etti

Fenerbahçe Başkanı Ali Koç, Ana-
dolu Efes - Fenerbahçe Beko kar-
şılaşmasını tribünden takip etti.
Sarı-lacivertli kulübün başkanı bu
önemli karşılaşmada takımı yalnız
bırakmadı.

Kazanan Anadolu
Efes oldu

Anadolu Efes, Basketbol Süper Li-
gi'nin 11'inci hafta karşılaşmasında
Fenerbahçe Beko'yu sahasında 81-
80 mağlup etti. Bu sonucun ardın-
dan Efes, 10'uncu galibiyetini elde

ederken; Fenerbahçe ise 3'üncü
mağlubiyetini aldı



Gençlik ve Spor Bakanı Osman 
Aşkın Bak, dün akşam Trendyol

Süper Lig'de oynanan MKE 
Ankaragücü-Çaykur Rizespor
maçında saldırıya uğrayan 
Halil Umut Meler'i tedavi 
gördüğü Acıbadem Ankara
Hastanesi'nde ziyaret etti.
Bakan Bak, ziyaretin ardından
gazetecilere açıklama yaptı.
Bakan Bak, "Hakemler üzerin-
deki baskıyı azaltmak için her-

kesin üzerine görev düşüyor.
Herkesi sağduyuya çağırıyoruz.

Bu tip olaylara kesinlikle karşıyız ve
prim vermeyeceğiz." dedi.
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S üper Lig ve 1. Lig hakemleri olmak üzere
birçok hakem Halil Umut Meler'i Acıba-
dem Ankara Hastanesi'nde ziyaret etti. Zi-

yaretten sonra hakem Arda Kardeşler ve Mete
Kalkavan basın mensuplarına açıklamalarda bu-
lundu.  Arda Kardeşler,  yaşananlardan sonra
tüm hakemler olarak toplandıklarını belirterek,
şunları kaydetti: "Herkes gördü, söyleyecek hiçbir
şeyimiz yok, tüm hakemler olarak toplandık. Fe-
derasyonumuz ve Merkez Hakem Kurulu yaşa-
nan olayın arkasından alacağımız her kararda
bizi destekleyeceklerini belirterek tüm ligleri erte-
lediler. Ancak şu anda zaten hakemlik ve futbol
konuşacak veya düşünecek halimiz yok. Şu anki
tek önceliğimiz arkadaşımız Halil Umut Me-
ler'in, bir an önce sağlığına ve ailesine kavuşma-
sıdır. Halil Umut Meler'in yanındayız. Bundan
sonra kendisinin sağlığına kavuştuğunda tüm
hakemler olarak tekrar bir araya gelerek, kendi-
siyle birlikte geleceğimiz ve kariyerimizle ilgili ala-
cağımız kararları tekrar sizlere açıklayacağız."

Mesleğimiz saygıyı hak ediyor

Arda Kardeşler ayrıca resmi açıklamalar dışın-
daki hiçbir açıklamaya itibar edilmemesi gerekti-
ğini vurguladı. Mete Kalkavan ise hakemlere çok
kolay iftira atıldığını belirterek, şu görüşlere yer
verdi:"Hakkında iftira atılması, küfür edilmesi, te-
melsiz yalanlar uydurulması serbest olan tek
kurum maalesef hakemlik kurumudur. Tamamen
insani olan hata yapabileceğimiz gerçeği, orta-
dan kalkmıştır hiçbir meslek sahibi mesleğini icra
ederken, bu kadar hakaret ve müdahaleye maruz
kalmamıştır. Hakemlerin sessiz kalmasının se-
bebi üzerlerine atılan iftiralardan korkmamaları
değil mesleklerine olan saygılarıdır. Bugün daha
net görülmüştür ki, mesleğimize duyduğumuz
saygı resmen bize karşı bir şiddet sarmalına dö-
nüşmüştür. Önceliğimiz arkadaşımızın bir an
önce sağlığına kavuşması ve ailesine ulaşmasıdır.
Bahsettiğim sürdürülemez ortamın çözümü için
atılacak adımların özellikle takipçisi olacağız."

Yerlikaya hastaneye gitti

Cumhurbaşkanı Erdoğan, hakem Meler ile tele-
fon görüşmesinde, olaydan duyduğu üzüntüyü
ifade etti, ilgili bakanlara ivedilikle gerekenin ya-
pılması talimatını verdiğini söyledi. İçişleri Ba-
kanı Ali Yerlikaya, hakem Halil Umut Meler'in
tedavi gördüğü hastanede ziyaret etti. TFF Baş-
kanı Mehmet Büyükekşi ile MHK Başkanı
Ahmet İbanoğlu da hastaneye geldi. İçişleri Ba-
kanı Ali Yerlikaya, hakem Halil Umut Meler'in
tedavi gördüğü hastaneye geldi. Yerlikaya, Süper
Lig'de dün akşam oynanan MKE Ankaragücü-
Çaykur Rizespor maçının ardından sahada, sarı
lacivertli kulübün başkanı Faruk Koca ve bazı ki-
şilerin saldırısına uğrayan hakem Halil Umut
Meler'i tedavi gördüğü hastanede ziyaret etti.
Yerlikaya'nın hastanede Meler'in sağlık duru-
muyla ilgili yetkililerden bilgi aldığı öğrenildi. Bu
arada Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) Baş-
kanı Mehmet Büyükekşi, Merkez Hakem Kurulu

(MHK) Başkanı Ahmet İbanoğlu ile TFF yöne-
ticileri de hastaneye geldi. İçişleri Bakanı Yerli-
kaya, "Sayın Cumhurbaşkanımız, hakem Meler
ile telefonla görüştü, geçmiş olsun dileklerini ve
süreci anbean takip ettiğini iletti." ifadesini 
kullandı.

Geçmiş olsun dileklerini iletti 

Bakan Yerlikaya, MKE Ankaragücü-Çaykur Ri-
zespor maçının ardından yaşananların çok
üzüntü verici olduğunu ifade ederek, "Şiddetin
her türlüsünü kınadığımızı biliyorsunuz ama
Halil Umut Meler hakemimize maçtan sonra ya-
pılan o şiddet, hepimizin tepkisini çekti. Şiddetle
kınıyorum, süratle Adalet Bakanlığımız, İçişleri
Bakanlığımız, Emniyetimiz hep birlikte gereği ya-
pıldık." diye konuştu. Hakem Halil Umut Meler'i
ziyaret ederek geçmiş olsun dileklerini ilettiğini
kaydeden Yerlikaya, şunları söyledi: "Kıymetli ha-
kemimize ve maçtan görev alan arkadaşlarına
geçmiş olsun dileklerimi ilettim. Onların şah-
sında Türkiye'de görev yapan bütün hakem ca-
miamıza, geçmiş olsun dileklerimi ilettim. Aziz
milletimizle birlikte temennimiz bir daha sporda
hiç bir şekilde şiddetin olmaması. Arkadaşlar
sporu niçin yapıyoruz, sadece hamaset olduğu
için mi söylüyoruz, sporun birlik, beraberlik, kar-
deşlik olduğunu. Spordaki rekabeti biz niçin arzu
ediyoruz, fair play'i niye söylüyoruz. Bir karar
hoşumuza gitmediği zaman bir anda başka bir
şeye mi dönüşmemiz gerekiyor."

Kınıyorum!

Yerlikaya, dünyanın en popüler sporunda böyle
görüntüler görmenin hak edilmediğini vurgula-
yarak, şöyle devam etti: "Tekrar kınıyorum. Artık
konu mahkemede. Mahkeme süreci devam edi-
yor. Adalete inanıyoruz. Tekrar hakem camia-
mıza geçmiş olsun. Sayın Cumhurbaşkanımız,
hakemimizle telefonla görüştü. Geçmiş olsun di-
leklerini iletti, süreci anbean takip ettiğini hem
hakemimize hem arkadaşlarına söyledi. Kınadı-
ğını ve geçmiş olsun dileklerini belirtti. Başheki-
mimizden de hakemimizle ilgili bilgileri de aldı.
Başta futbol olmak üzere tüm spor dallarında
birliğimizi, beraberliğimizi, kardeşliğimizi, sevgi-
mizi en güzel şekilde yansıtabileceğimiz şekilde
bu spor müsabakalarını yapalım. Bir daha da
böyle bir sonuç yaşamak istemiyoruz."

Sağlık durumu iyi 

Başhekim Dr. Mehmet Yörübulut Acıbadem
Ankara Hastanesi Başhekimi Dr. Mehmet Yörü-
bulut da Meler'in sağlık durumuyla ilgili bilgi
verdi. Halil Umut Meler'in sol gözündeki kana-
manın azalmaya başladığını anlatan Dr. Yörü-
bulut, "Oradaki kırık yavaş yavaş iyileşecektir.
Sabah da beyin kontrollerini tekrar yaptık, her
hangi bir hasarımız yok beyinde. Sol göz kana-
ması azalıyor ve bir hasar kalmayacak. Bugün
sadece stres nedeniyle biraz tansiyonu yükseldi.
Kontrol altına aldık. Bugün misafirimiz olacak,
büyük bir ihtimalle yarın sabah taburculuğunu

planlıyoruz." diye konuştu.

TFF gerekeni yapacak 

TFF Başkanı Büyükekşi, "Hedefimiz Türkiye'de
futbolun doğru şekilde, herhangi bir sıkıntı yaşa-
madan bundan sonra en hızlı şekilde devam et-
mesidir." dedi. Türkiye Futbol Federasyonu
(TFF) Başkanı Mehmet Büyükekşi, Trendyol
Süper Lig'de dün oynanan MKE Ankaragücü-
Çaykur Rizespor maçından sonra ev sahibi eki-
bin başkanı Faruk Koca'nın yanı sıra iki kişinin
saldırısına uğrayan hakem Halil Umut Meler'i
tedavi gördüğü Acıbadem Ankara Hastanesinde
ziyaret etti. TFF Yönetim Kurulu üyeleri ve Mer-
kez Hakem Kurulu (MHK) Başkanı Ahmet İba-
noğlu'nun da yer aldığı ziyaretten sonra
Büyükekşi, basın mensuplarına açıklamalarda
bulundu. Yaşanan saldırı olayından sonra dün
gece acil olarak toplandıklarını hatırlatan Büyü-
kekşi, şunları kaydetti: "Gerekli açıklamaları dün
yaptık. Bugün Halil Umut Meler hocamızı ziya-
ret ettik. Anında hızlı bir şekilde gece toplandık
ve sabah Ankara'ya geldik. Allah'a şükürler olsun
hocamızın sağlık durumu gayet iyi ve inşallah
yarın taburcu olacak. Hocamızın 10 günlük yav-
rusu var ve ailesinin yanına, İzmir'e dönmek isti-
yor. Bu yapılan saldırı hepimizi derinden üzdü.
Bu tür konularla keşke burada olmasaydık. TFF
olarak Cumhuriyetimizin 100. yılında EURO
2024'e katılarak vatandaşlarımızı gururlandırdık.
EURO 2032'ye İtalya'yla ev sahipliği yapma
hakkı elde ettik. Bu işin kesinlikle unutulmaması
lazım, milat olması lazım. Buraya gelmemiz geç-
miş olsun için değil. Önemli görüşmeler yapaca-
ğız bakanlarımızla. Gençlik ve Spor
Bakanımız'la, İçişleri Bakanımız'la, Adalet Baka-
nımız'la önemli görüşmeler yapacağız. Suçlula-
rın ve buna sebep veren tüm paydaşların
buradan tekrar bir kendilerine gelmelerini talep
ediyorum."

Ligler yeniden başlayacak 

Liglerin ne zaman devam edeceğiyle ilgili gelen
soru üzerine Büyükekşi, "Yarın yönetim kurulu
toplantımız var. Burada bütün konuları açıklı-
ğıyla konuşacağız. Toplantıda ligin nasıl devam
edeceğiyle ilgili sizlere bilgi vereceğiz. Bu olayı
şiddetle kınıyoruz. Bu oldu, iki hafta sonra tekrar
eski haline gelmesini kabul etmiyoruz." değerlen-
dirmesinde bulundu. İtalya'yla ortaklaşa düzen-
lenecek 2032 Avrupa Futbol Şampiyonası'nın
tehlikede olması gibi bir durumun söz konusu ol-
madığını dile getiren Büyükekşi, "EURO
2032'nin alınması söz konusu değil. Ceferin
aradı, yanımızda olduğunu söyledi. Kamuoyunu
yanlış yönlendirmeler yapılmasın. Hedefimiz
Türkiye'de futbolun doğru şekilde, herhangi bir
sıkıntı yaşamadan bundan sonra en hızlı şekilde
devam etmesidir." diye konuştu.

FIFA açıklama yaptı

FIFA Başkanı Gianni Infantino, Trendyol Süper
Lig'de MKE Ankaragücü ile Çaykur Rizespor

arasında oynanan maç sonra-
sında hakem Halil Umut Me-
ler'e yapılan saldırıyı kınadı.
Başkan Infantino, açıklama-
sında, yapılan saldırının
kabul edilemez olduğunu
belirterek, "Saha içi veya dı-
şında, futbolda, şiddete
yer yoktur. Süper
Lig'de MKE An-
karagücü-Çay-
kur Rizespor
maçı sonrası
yaşananlar,
kabul edile-
mez. Bu tür
eylemlerin,
sporda ve
toplumda yeri
yoktur." ifadele-
rini kullandı.
Cumhurbaşkanı Er-
doğan: Şiddetin Türk
sporunun içinde barınmasına asla izin vermeye-
ceğiz "Hakemler olmazsa futbol olmaz" diyen In-
fantino, "Hakemler, oyuncular, taraftarlar ve
teknik ekibin güvenliği sağlanmalı ve onların bu
oyundan keyif alması sağlanmalıdır. İlgili ma-
kamlara, bunun bu şekilde uygulanmasını ve bu
görevlilere her düzeyde saygı duyulmasını sağla-
maları için çağrıda bulunuyorum." görüşlerine
yer verdi.

Avrupa basını tepki gösterdi

İngiltere basınından BBC, "Kulüp başkanının
hakemi yumruklamasıyla, Türk futbolunda maç-
lar ertelendi" başlığıyla verdiği haberde, Türkiye
Futbol Federasyonu (TFF) Başkanı Mehmet
Büyükekşi'nin "Bu saldırı, Türk futbolunun utanç
gecesidir." ifadelerini öne çıkardı. Haberde, saldı-
rının ardından hastaneye kaldırılan Halil Umut
Meler'e, Ankaragücü'nün başkanı Faruk Ko-
ca'nın yanı sıra başka kişilerin de saha orta-
sında saldırdığı ve hakemin darbe alan
bölgelerinde ufak ölçekli kırıklar mey-
dana geldiği belirtildi. Olayın video-
sunu yayınlayan Independent gazetesi
ise "97. dakikada yenen gol nedeniyle
hakemin yüzüne defalarca tekme
atıldı" manşetiyle verdiği haberde,
yaşanan şiddetin boyutu nede-
niyle olayın yargıya taşındığını
vurguladı.

Şiddete izin verilmemeli

Guardian gazetesi de Meler'in
UEFA'nın elit listesinde yer
alan hakemler arasında oldu-
ğunu hatırlatarak, yaşanan-
lara ilişkin "Türkiye'de Süper
Lig, bu olayın ardından kao-
sun içine sürüklendi." şeklinde
görüş belirtti. Olayın yargı yö-

nünü öne çıkaran diğer basın organı ise İspanyol
Marca oldu. "Hakemi yumruklayan Ankaragü-
cü'nün başkanı, yargılanacak" başlığıyla sunulan

ve yaşananların "beklenmedik, utanç
verici ve üzücü" olarak nitelen-

dirilen haberde, Cumhur-
başkanı Erdoğan'ın "Spor,

barış ve kardeşlik de-
mektir. Spor, şiddetle
bağdaşmaz. Şiddetin
Türk sporunun içinde
barınmasına asla izin
vermeyeceğiz." ifade-
lerine yer verildi. "An-

karagücü Başkanı
Faruk Koca'nın, hakem

Halil Umut Meler'e yum-
ruğu nedeniyle lig maçları er-

telendi" başlığını atan Fransa
merkezli uluslararası spor yayıncılık
ağı Eurosport, "Hakemin, yumruk so-
nucu yere düşmesinin ardından Türk
futbolu için kaotik bir gece yaşandı."

değerlendirmesinde bulundu.

Alçak bir saldırı 

Haberde, yaşananların Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan'ın da içinde yer aldığı
geniş bir kesim tarafından kınandığı belirtilerek,
TFF'nin, "Bu alçak saldırı, Türk futbolunun tüm
paydaşlarına yapılmıştır. Her fırsatta hakemleri
hedef gösteren, bunu yaparken de bu işin sonu-
nun nereye gideceğini göz ardı eden herkes, bu
gece olanları enine boyuna düşünsün." ifadeleri
öne çıkarıldı. İtalyan basınından Corriere dello
Sport da "Türkiye'de sansasyonel olay: Lig erte-
lendi ve Ankaragücü'nün başkanı tutuklandı!"
manşetiyle okuyucularına duyurduğu haberde,
olayın ardından Koca ve iki kişinin hakeme sal-
dırmaktan tutuklandığı bilgisi paylaşıldı. DHA

Hakem Arda Kardeşler,
"Halil Umut Meler 
sağlığına kavuştuğunda 
bir araya gelip
geleceğimizle ilgili
alacağımız kararları
açıklayacağız." 
ifadelerini kullandı

bu tip olaylara
prim vermeyiz!

Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığından yapılan
açıklamaya göre, görüşmede Erdoğan, yaşanan

olaydan duyduğu üzüntüyü ifade etti. Erdoğan,
Meler'e olayın ardından ilgili bakanlara ive-

dilikle gerekenin yapılması talimatını ver-
diğini söyledi. Cumhurbaşkanı Erdoğan,

hem hakem Meler'den hem de doktor-
larından sağlık durumu ile ilgili son

bilgileri de aldı.

Erdoğan arayıp
bilgi Aldı 

Süper Lig'de dün akşam oynanan
MKE Ankaragücü-Çaykur Rizes-
por maçının ardından hakem Halil
Umut Meler'e saldıran Ankara-
gücü Kulübü Başkanı Faruk Koca
ile birlikte 3 kişi tutuklandı.MKE
Ankaragücü Kulübü Başkanı
Faruk Koca, 1-1 berabere kaldık-

ları Çaykur Rizespor maçının ar-
dından sahaya inerek hakem Halil
Umut Meler'e yumrukla saldırdı.
Darbeyle yere düşen Meler'e yerde
de bazı kişiler tekme attı. Ankara
Batı Cumhuriyet Başsavcılığı, maç
sonrası sahaya inerek hakeme yö-
nelik şiddet eylemine karışan tüm

şüpheliler ile sahaya inen taraftar-
lar hakkında, '6222 Sayılı Sporda
Şiddet ve Düzensizliğin Önlenme-
sine Dair Kanuna aykırılık' ve
'kamu görevlisini yerine getirdiği
kamu görevi nedeniyle yaralama
ve tehdit' suçlarından soruşturma
başlattı.

AnkArAgücü bAşkAnı
tutuklAndı 

Hakeme saldırı
kabul edilemez!
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31 Mart 2024 tarihinde gerçekleştirilecek
yerel seçime 3 ay kadar bir süre kala,
CHP Avcılar Belediye Başkan aday adayı

Ali Rıza Değirmenci ile bir araya geldik. Avcılar'ı 15
yıl yöneten ve Avcılar için; “Türkiye'nin Parlayan
Yıldızı” sloganını üreten eski Belediye Başkanı
Mustafa Değirmenci'nin oğlu olan Ali Rıza Değir-
menci, Avcılar'da genç siyasetçilerin arasında
gözde bir isim. 2019 yerel seçiminde Avcılar Bele-
diye Başkanı Turan Hançerli ile beraber yönetime gelen
ve belediye başkan yardımcılığı görevini üstlenen Değir-
menci, geçtiğimiz haziran ayında bu görevinden istifa
etmiş ve Avcılar ile İstanbul Büyükşehir Belediye Meclis
Üyeliği görevini sürdürmüş bir isim olarak dikkat çekiyor.
Avcılar'da CHP içerisindeki değişimcilerin önderi sayıla-
bilecek Değirmenci, İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu'na da
yakın bir isim. Değirmenci ile hem yerel seçimi hem de
Avcılar'ı konuştuk.

nAli Rıza Değirmenci, Avcı-
lar'da herkesin tanıdığı bir
isim. Babanız da Avcılar'ın
simge isimlerinden birisi.
Şimdi ilk soru şu; Değir-
menci neden belediye baş-
kanlığına talip?
Çok güzel bir soru. Hemen
anlatayım. Siyasetin içinde
doğmuş birisiyim. 1999'da
ben henüz 17 yaşında iken
benim babam belediye baş-
kanıydı. Ankara'ya gidiyor-
duk. Milletvekilleri ile
görüşüyorduk. İktisatçı ol-
duğum için de çok isimle
buluştu. Bir zamanların
Ekonomi Bakanı Masum
Türker ile ülke ekonomisini tartışıyordum. İsmail 
Cem dahi evimize gelir giderdi. Ben siyasetin içinde 
büyüdüm. Bu işin hamuru bende. Dolayısıyla siyasetçi

olmam bir sürpriz de-
ğildi. Siyasette

de yol

almam çok doğal.

nAvcılar'ı 15 yıl yönetmiş Mustafa Değir-
menci'nin oğlu olmak bir avantaj mı, dezavan-

taj mı? Bu anlamda olumlu ve olumsuz çok şey
konuşuluyor...
Açık konuşmalıyız. Mustafa Değirmenci isminin 
bir ağırlığı var. Bu ağırlığı sadece ben değil herkes
hissediyor. Sokağa çıktığımızda herkes Mustafa 

Değirmenci ismini hissediyor çünkü Avcılar'da birçok eseri
var. Ayrıca sonradan yönetime gelenler o ismin gölgesinde
kaldı. Ve bir yönetim zafiyeti ortaya çıktı. Aslında bu 
yüzden de bu göreve talip oldum. Ama dediğim gibi; 
Değirmenci soy ismin bana miras ama daha da çok bir
emanet. Ben bunun değerini bilerek yol yürüyorum. Öyle
de devam edeceğim.

nSiz Avcılar'da CHP içerisindeki değişmcilerin en baş
temsilcilerinden biri-
siniz. Hem İl Örgütü
seçiminde hem de
Kurultay'da deği-
şimcilerden
yana taraf aldı-
nız. Avcılar'daki
hakim siyasile-
rin aksi bir poli-
tika yürüttünüz.
Bunun sebebi neydi?
14 Mayıs ve 28 Mayıs
seçimleri öncesi ciddi an-
lamda çalıştık. Ama başa-
ramadık. Burada
kendimizi de eleştirmeli-
yiz. Ben şahsım adına
elimden geleni yaptım.
Yunanistan'a gittim, Bul-

garistan'a gittim oradaki Türk vatandaşlarından oy iste-
dim. Ama olmadı. Sonuçta kendi seçmenimizde, halkta bir
kopukluk oldu. Sokağa çıkmayanlar belki bunu göremedi
ama biz hep sokakta olduğumuz için bu kopukluğu gör-
dük. Bir değişim olması gerektiğine inandık. Ve o doğrul-
tuda hareket ettik. Avcılar'da hem parti örgütümüz hem
söz sahipleri gelenekçi tutum sergiledi ama ben ve birkaç
arkadaşımız değişimci olmayı tercih etti. Burada başka ar-
kadaşlarımızda destek verdi bana. Ama bu işin öncüsü biz
olduk. Sonuçta bu bir ekip işidir biz de güzel bir yol aldık.

nAli Rıza Değirmenci, Avcılar'a ne vaat ediyor?
Bizim önemli projelerimiz var. Avcılar'ın problem-

lerine baktığımızda birçok sıkıntı var. Ama dönü-
şümde bahsedelim. Kentsel dönüşümde Avcılar

çok zarar görüyor. Yollarda ve kaldırımlarda.
Evet yeni bir şehir doğuyor burada sancı ola-
caktır ama bu kadar sancı olmamalı. Bu
süreç daha iyi yönetilmeli. Biz önceki yıl-
larda Avcılar ve İBB'nin birbirinden farklı
yönetimlerde olması sebebiyle
çok bir yatırım göremedik.
Ancak geçen 5 yıl içeri-
sinde Ekrem İmamoğlu
başkanımızın partili ol-
masıyla ilçemize ciddi
yatırımlar geldi. Ama
inanın etraftaki ilçe-
lere baktığımızda Av-
cılar daha geride
kaldı. Bunun sorum-
lusu da yerel yönetim.
Ben isterdim ki Avcılar

daha çok öne çıksın.

nSayın başkan, Avcılar'da 25 belediye baş-
kan aday adayı var. Buna siz de dahilsiniz.

İstanbul'da CHP'nin en çok aday adayı çıkar-
dığı ilçelerden birisindeyiz. Bunun sebebi sizce

nedir?
Avcılar'da çok sayıda belediye başkan aday adayı

olmasının sebebi şudur; bir yönetim zaafiyeti var.
Avcılar iyi yönetilmiyor. Birincisi bu. İkincisi de aday

adayı olan bazı arkadaşlarımız ilerleyen süreçte kendile-

rini
başka yer-
lerde görüyor olabilir. Ama buradaki
ilk sebep bir yönetim zaafiyetidir.
Çünkü bugün Beylikdüzü'ne, Bü-
yükçekmece ve Küçükçekmece'ye
baktığınızda tek tük aday adayı var.
Bunun sebebi de oralarda iyi bir
yönetim olması olabilir. Öte yandan
şunu da düşünmeliyiz ki bir deği-
şim süreci mevcut. Ama bilinsin
tarlada izi olmayanın, harmanda izi

olmaz derler. Ben tar-
lada izi olup, har-
manda da yüzü

olanlardan biriyim.

nBenim duruşum
net diyorsunuz...
Aynen öyle Anıl
bey. Gerçekleri ko-

nuşuyoruz. Ben hep
açık ilerledim. Anka-

ra'daki parti kurultayımız
öncesinde de şunu söyledim; “So-
kağa çıkacak yüzümüz olsun isti-
yorsanız, değişmeliyiz.
Değişmeden, değiştiremeyiz.” Hala
da bu sözümün arkasındayım. 

nSiz Avcılar'ın yerlisi bir aileden
geliyorsunuz ve kendinizde hep Av-
cılar'da yaşamış birisiniz. Avcılar
sizin için ne anlama geliyor? 
Avcılar doğup büyüdüğüm yer. Mut-
luluğumu, hüznümü paylaştığım yer. Zaten benim atala-
rım Avcılar'ı kuran ailelerden birisi. Avcılar'da 3 mahalle
var kuruluşta. Bunlar Firüzköy, Ambarlı ve Merkez Ma-
halleleri. Firüzköy'de benim ailem var. Benim ailem Bulga-
ristan'dan geliyor. Ambarlı'dakiler Selanik'ten mübadele ile
geliyor. Merkez'i kuranlar da yine Bulgaristan'dan geliyor.
Ben Avcılar'ın dördüncü kuşak temsilcisiyim. Avcılar'da ve
özellikle Firüzköy'de birçok hatıram var. Biz Firüzköy'de
sokaktaki çeşmelerden su içerdik. Şimdi o çeşmeler yok.
Tabii bu şehirleşmenin de getirdiği bir gerçeklik. Ama her
şeyi yaşadık. Avcılar içinde yaşadığımız hep her anında ol-
duğumuz bir şehir. İstiyoruz ki Avcılar çok daha güzel yer-
lere gelsin. Biz bunu başaracağız.

nAvcılar'da etnik ve mezhepsel kimlikler üzerinden siyaset
yapıldığı eleştirileri var...
Ben ve ekibim orada yokuz. Ben etnik kimlik üzerinden,

mezhep üzerinden siyaset yapmam. Her zaman
projelerimizi konuşuruz. Bu doğrultuda yola

çıktık. Benim diğer belediye başkan aday
adaylarından bir farkım var; benim Avcı-

lar'ın efsane başkanını geçmem gerekiyor.
Yani babamı geçmem gerekiyor. 

nAvcılar genç bir ilçe. Bünyesinde çok
sayıda üniversite kampüsü var. Avcı-
lar'daki gençlere ne söylemek istersiniz?

Gençleri Avcılar'ın içine çekmemiz gereki-
yor. Özellikle İstanbul Üniversitesi öğren-

cilerini burada tutamıyoruz. Beylikdüzü'ne
gidiyorlar. Onları Avcılar'da tutmamız gereki-

yor. Bizim daha katılımcı bir yönetim anlayışımız
olmalı. Gençlere sormalıyız. Aslında yeni nesil siyaset bu.
Gençlere soracağız. Onlar ne istiyor, ne arzuluyor. Yoksa
burada gençlere yönelik şunları, bunları yapacağız de-
mekle olmuyor. Önce gençlere sormalıyız. 

nÖnce halk diyorsunuz yani...
Kesinlikle öyle. Biz halka danışan bir siyaset güdüyoruz.
Ekrem İmamoğlu başkanımız, Avcılar'a geldiğinde dedi
ki; “Ben size yukarıdan konuşmak istiyorum. Sizin gözle-

CHP Avcılar Belediye Başkan aday adayı Ali Rıza Değirmenci,
Damga'ya konuştu. Avcılar'ı 15 yıl yöneten babası eski 
belediye başkanı Mustafa Değirmenci için konuşan 

Ali Rıza Değirmenci, “Tarlada izi olmayanın, harmanda
yüzü olmaz derler. Benim tarlada izim var, harmanda

yüzüm olacak. En büyük rakibim Avcılar'ın efsane
başkanı. Onu geçeceğim. Bunu hedefliyorum. 

Dolayısıyla işim çok daha zor” dedi

Biz Avcılar’da 
ittifakı 

kurarız!
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nYaklaşan seçimde bir ittifak olmaya-
cak gibi görünüyor. Bunun partinize yan-
sıması nasıl olur?
Şimdi yerel seçimle, genel seçimi bir

ayıralım. Genel seçim ile yerel
seçim farklı. Yerelde halkla iç içe

olmak önemli. Yerelde ittifakı
belediye başkanı kendisi

yapar. Yerelde eğer bele-
diye başkanı halka do-

kunup, çözüm
üretiyorsa zaten itti-

fakı sağlar ve ba-
şarılı olur. Genel
seçimlere bakın
Türkiye'de hep
AKP bizim
önümüzde
gitti. Ama
yerel öze-
linde Avcı-
lar'da biz
hep önde
götürdük.
Bunun se-
bebi de
yerel se-
çimdeki du-
ruştur. Biz
Avcılar'da

kendi ittifakı-
mızı kurarız.

Oy oranımızı
da artırmayı he-

defliyoruz. 

1981'de Avcılar ilçesi Firuzköy Mahallesi'nin kurucu
ailelerinin dördüncü kuşak temsilcisi olarak dün-
yaya geldi. İlk ve orta öğrenimimi İstanbul'da, üni-
versite öğrenimimi Karadeniz Teknik Üniversitesi
İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi, İktisat Bölü-
mü'nde tamamladı. 2005'te Mercedes-Benz Türk
A.Ş. bayii olan Has Otomotiv'de çalışma hayatıma
başladı. Yine aynı yıl, İstanbul Üniversitesi MBA
Programı İşletme Bölümü'nde yüksek lisans eğiti-
mime başladı, 2007'de mezun oldu. 2008 yılında
Van Merkez'de askerlik görevini yerine getirdi. 1999
ve 2004 Yerel Seçimleri'nde, Seçim Koordinasyon
Merkezi'nde ve Avcılar ilçesinin her mahallesinde
seçim çalışmalarına katılıp seçimin her safhasını
öğrendi. Avcılar ilçesinde CHP'nin yerel seçimlerde
en yüksek oy oranını aldığı 2009 Yerel Seçimle-
ri'nde Seçim Koordinasyon Merkezi Başkanlığı
yaptı. 2009 yılında ailemizin sahibi olduğu, Değir-
menci Tarım ve Hayvancılık Ltd. Şti.yi kurdu. Halen,
kurmuş olduğum şirkette, yönetici olarak çalışmak-
tadır. 31 Mart 2019 yerel seçimlerinde İstanbul ili
Avcılar ilçesinden, Avcılar ve İBB belediye meclis
üyesi seçildi. Sekiz yıldır evlidir.
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rinizin içine bakarak konuşmak istiyorum.” Ulu Önde-
rimiz Mustafa Kemal Atatürk'ün de meşhur bir fotoğ-
rafı var, halkın gözünün içine bakarken konuşur.
Ekrem İmamoğlu başkanımız da bunu sık sık hatırla-
tır. Ben bunu önemsiyorum. Atatürk'ün bir sözü var;
“Savaş süngünün ucundadır” diyor. Seçimdeki başa-
rıda bizim avucumuzda. Yukarıdan konuşmakla ol-
muyor. Bunu cumhurbaşkanlığı seçimlerinde gördük.
Yeni nesil siyaset halka inmektir. Halkla birebir görü-
şüp, onun elini sıkmaktır. Biz bunu yapacağız. Gençler
ise gençler. Kim ne istiyorsa onu yapmalıyız. Yoksa
konser verelim, şunu yapalım, bunu yapalım bunlar
çok kolay işler. Bunlar zaten yapılır, yapılıyor. Bizim
fazlasını vermemiz lazım. Gençlere de herkese de
inanmamız lazım.

“AVCILAR’IN
EVLADI, KENTİN
HİZMETKARIYIM

“TARLADA İZİ OLMAYANIN,
HARMANDA YÜZÜ

OLMAZ. BİZİM TARLADA
İZİMİZ VAR. HARMANDA

DA YÜZÜMÜZ 
OLACAK.

Ali Rıza 
Değirmenci 
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